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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала седите.

Да констатујемо.

Ту је заменик тужиоца за ратне злочине Миољуб Виторовић.

Пуномоћник оштећених адв.Драгољуб Тодоровић.

Окр.Ђукић Жељко са браниоцем Звонком Радовановићем, Медић 
Драган бранилац Мирослав Перковић, Боројевић Драган и бранилац 
Ђуро Драгић иШолаја Миодраг и бранилац Саша Петровић адвокат.

Наставићемо данас испитивањем сведока П-1. 
 

Суд доноси 

Р ЕШ ЕЊ Е

Да се претрес одржи и да се настави доказни поступак извођењем 
доказа саслушањем сведока П-1. 
 

Председник већа констатује да је у судници постављена 
непровидна завеса између дела у коме се налазе окривљени и судско веће,
као и тужилац и браниоци и пуномоћник, пре увођења овог сведока тако 
да јавност не може да види сведока.

Налаже се режији да прекине са емитовањем слике из суднице.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим вас уведите сведока П-1. Добар дан.
Наставићемо данас са вашим испитивањем. Јуче смо прекинули у делу где је 
бранилац окр.Шолаја Миодрага требао да вам поставља нека питања, па 
можемо данас да наставимо.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: (Бранилац окр.Шолаје) Ево значи кренуло се у
испитивање овде сведока да кажем од почетка његове приче. Сведок је рекао 
значи да је он дошао у јединицу на позив команданта Слободана Медића,
међутим јуче у свом исказу када је одговарао на питања браниоца мислим 
Перковића, је рекао да је добио позив и из СУП-а Новог Сада да се њима 
придружи ради одласка на Косово, е сад само да човек ми објасни тај позив из 
полиције је ли дошао пре него што га је Слободан Медић звао или после?
СВЕДОК П-1: Пре.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Да ли сведок може да нам објасни због чега није 
хтео да се придружи јединицама милиције?
СВЕДОК П-1: Па ја сам био нешто случајно у вези неке документације до 
градског СУП-а и ту сам испред срео тог ја мислим да је он један од
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начелника и они су тај дан и одлазили и питао ме ако желим, могу да идем са 
њима, да се вратим редовно да будем редовни полицајац и да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то био неки неформалан позив?
СВЕДОК П-1: Усмено.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Тад кад је Слободан Медић звао је ли му рекао да 
ће добијати неку накнаду за то што су доле, плату неку, нешто?
СВЕДОК П-1: Па то је било све ваљда у процесу договарања, тако је речено да 
ће бити са САЈ-ом, плаћени као што су и они плаћени, да њима припадамо, да 
смо под њиховом командом.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Кад сте се скупили ту ноћ, осим овог Конија кога 
сте навели, то је сведок, односно пардон то је лице које сведок навео да се 
зове Лаковић Миленко, јесте познавали још кога од људи који су се ту тад 
скупљали у Новом Саду?
СВЕДОК П-1: Па ту тренутно кад сам позван од стране.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Не, не, не мислим у кафићу него кад сте 
разговарали, него кад сте се супљали у Новом Сад да кренете доле за 
Подујево?
СВЕДОК П-1: Па нисам познавао.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Осим Лаковића никога?
СВЕДОК П-1: Никог, Лаковића сам овако познавао из виђења.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро. Доле после кад сте дошли у Подујево значи,
пардон не у Подујево него у Пролом Бању, да ли је значи осим Слободана 
Медића било још лица које сте од раније познавали? Значи кад сте се сви 
скупили у Пролом Бањи?
СВЕДОК П-1: Не, не, то у аутобусу што смо се упознали, из виђења што сам 
виђао, видео сам.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Кога?
СВЕДОК П-1: Нисам никог лично овако познавао, нисам имао контакт ни са 
ким.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро. Е сада, када сте дошли у Подујево, рекли 
сте оно кад су вас постројили и рекли за смештај, ви сте рекли да вам је тај 
неко из САЈ-а ко је распоређивао људе, рекао да се улази у куће у којима има 
белих пешкира, је ли било, јесу били извешени бели пешкири по кућама?
СВЕДОК П-1: Нама је речено да не улазимо у те куће где су бели пашкири 
пошто су оне већ заузете од стране дал припадника полиције, да ли САЈ-а.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: По ономе што сте рекли у истрази и после на 
главном претресу ја сам вас разумео да сте ви рекли да се улази у куће са, а у
опште јесу ли били пешкири извшени или било шта по кућама, оно на 
прозорима?
СВЕДОК П-1: Нисам се много даље удаљавао ја од аутобуса, од уласка да сам 
приметио да на неким кућама, можда доле је било вероватно истакнуто.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Е сада, је ли цела јединица кренула у истом правцу 
за смештај?
СВЕДОК П-1: Да.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Свих 150 људи?
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СВЕДОК П-1: Ја сам навео да је при постројавању фалило доста људи, јер 
Рајко Олујић он је ту онако гласно викао где је војска, јер су се многи из првог 
аутобуса, неки из другог тог аутобуса кад сам ја био удаљили и отишли, неки 
су се креталил стојали испред, неки су отишли по улицама. Тако да је фалило 
је неких можда 40-так људи, 30-40 људи, али није била потпуна јединица за 
време постројавања.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: То значи можемо да определимо, односно можете 
да кажете да је око стотињак људи кренуло ту у колони од аутобуса, ако је?
СВЕДОК П-1: Па отприлике, тако.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро. Ту кад сте кренули, јесу ли људи одмах 
почели да се одвајају и да улазе по кућама или сте сви заједно ушли у ово 
двориште?
СВЕДОК П-1: Сви заједно смо ушли у то прво двориште.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Је ли то било прво двориште на које сте наишли?
СВЕДОК П-1: Први улаз, прво двориште.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Е сад ви сте реки у ранијим исказима да је ту у
дворишту већ било других наоружаних, да кажемо припадника полиције, САЈ-
а већ кога је било?
СВЕДОК П-1: Па ја нисам могао да видим, први пут сам ушао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то питање неко или шта?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта? Да понавља исто.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Питање је да ли приликом уласка значи у двориште 
су ту већ затекли припаднике других формација СУП-а или војске?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Само моменат, једно је других формација, а друго је 
других припадника. Е сад ја се не сећам да је сведок рекао других формација,
него је говорио о припадницима, тако да немојте му то стављати да је рекао 
кад није.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајде да питате сведока.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ја не знам као да кажем, да ли је било значи.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Прво сте рекли, значи било је сто, мислим он вам је 
објаснио да он говори о два аутобуса, не може, ако је део отишао, не може сто 
да остане, тако да немојте прво на тај начин, мислим нисам одмах реаговао, а
сада морам да реагујем ако хоћете питање, поставите му питање па ће вам 
одговорити немојте му рећи рекли сте то и то, а то није истина да је рекао, ето 
само је тај проблем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Знате шта, осим тога питате.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ја питам питања која иду неким логичким редом.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али питајте само оно што сведок до сада није рекао.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Нема везе неистина са логичким редом.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тужиоче. Осим тога питајте оно што сведок до сада 
није рекао јер нема потребе да понавља сад исказ трећи или четврти пут и
питајте тако да.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Он никад није определио број људи који је кренуо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Онда определите број људи.
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АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ја хоћу, мени је то битно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тужиоче молим вас да се обраћате са микрофоном уз 
јављање, уз онако како то закон налаже.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Тачно је да није определио, али то није разлог да 
бранилац опредељује да је то сто људи. Ако му треба тачан број нека га пита,
а не да он каже да је то било сто, а нико није рекао да је било сто, можда је и
било сто, ја не знам, али питајте га.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајде да наставимо са питањима.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ја се извињавам судија, ја нисам хтео да он каже у
главу тачан број, него отприлике да определи колико је људи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ајде онда, молим вас да питате оно што сведок 
до сада није рекао, односно да га питате на начин на који то подазумева 
питање а не да му претходно нешто причате и да разговарате.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Питање значи за сведока, приликом уласка у то 
двориште да ли је он видео осим припадника јединице «Шкорпиони» и
припаднике других.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајде питајте кога је видео на пример, кога је видео ако 
се није изјаснио, а ја ћу сада ипак морати да нађем све то овде у
транскриптима. Да видимо шта он то није рекао. Кога сте видели у дворишту?
СВЕДОК П-1: По мом уласку, пошто сам ја био негде мало више изимеђу 
средине и краја колоне, већ су значи по мом уласку у двориште већ је било 
доста припадника «Шкорпиона», нас су ту спровели, ту је било како сам навео 
тројица, четворица из САЈ-а и тако исто из ПЈП-а који су нас спровели до тог 
дворишта и ушли заједно са нама унутра, одређени број, одређени су остали 
на улици. Тако да ја кад сам ушао, већ је било доста «Шкорпиона»,
припадника и било је пар припадника ПЈП-а и САЈ-а. Да ли се неко претходно 
ту негде, ја то нисам могао да видим.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро, значи то не знате. Јесу ли ови из ПЈП-а и
САЈ-евци нешто разговарали са «Шкорпионима» у смислу где треба да се 
сместе и како треба да се сместе и то?
СВЕДОК П-1: Па пре уласка у само двориште вршен је договор на месту 
постројавања и то буквално у висини саме раскрснице између припадника 
САЈ-а, ту је био Вулевић командант да ли је био САЈ-а или заменик и још пар 
припадника, било је доста, исто кажем које сам ја препознао, било је пар 
припадника из ПЈП-а и командири из «Шкорпиона» они су се ту договарали 
шта како, па су их замолили да нам они покажу где да одемо пошто речено 
нам је да се ту сместимо да се не удаљавамо од тог места.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Браниоче, то све је сведок причао на страни 8 
транскрипта од 11.12. па га питајте оно што није рекао, евентуално да разјасни 
нешто што је рекао, али не да понавља оно што је испричао.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Сада сведок да нам каже, ево сада морамо то све да 
прескочимо, по исказу оштећене, они нису изведени онако како сте ви 
описали из куће која се налазила у дворишту, они су прошли кроз овај, из неке 
куће у другом дворишту па су кроз пролаз дошли овде, е сад ме интересује.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Извињавам се.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, сачекајте да видимо шта ће бранилац да пита и
онда ћемо.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не, прво је то, изречена је тврдња која није тачна.
Како ћете сада да наставите са питањем кад је нешто речено што није тачно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сачекајте да чујемо шта ће бранилац.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Шта није тачно.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Шта ви вичете, извините.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Упадате ми у реч, како да не вичем.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ја имам само примедбу на ваше питање.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да видимо шта ће бранилац да каже, али ми још нисмо 
чули питање. кажите шта желите да питате сведока. Да, кажите ви прво шта 
желите да питате, па онда тражите да му предочимо нешто из транскрипта 
који је овде.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Да нам сведок каже одакле су цивили изведени?
СВЕДОК П-1: Ја што сам видео да су цивили изведени из куће приземне која 
је надовезана на двоспратну или троспратну кућу од црвене цигле, то је било,
претходно где су се они налазили и ко их је спроводио и одакле су доведени ја 
нисам видео, нити сам био у дворишту за то време ја сам навео да сам био у
првој кући са улаза где је постојао кревет и лежао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одговорили сте браниоцу, ако желите нешто да 
предочите ви то морате да прочитате из транскрипта који имате ту вероватно 
код себе да означите страну.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Управо, значи сведок Саранда Богујевци, њен 
транскрипт са главног претреса од 22.12.2008. године, страна је горе ево,
видели смо их у њиховој башти, после њега су ушли, код једног суседа, били 
су у њиховој кући, и видели нас у кући у којој смо били, значи од, мислили 
смо да напуштамо кућу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Која је то страна?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Страна 8.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па прочитајте тај део. Мислили смо да напуштамо 
кућу, је ли тако, па смо изашли.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Мислили смо да напуштамо кућу па смо изашли,
питали смо да ли има неког још унутра, рекли смо да не, а они су ипак отишли 
унутра и претражили кућу, а онда су рекли да оставимо своје торбе поред 
куће, то смо и учинили.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта ту треба да предочимо сведоку. Шта ту треба да 
се изјасни сведок.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Јесте по исказу овде оштећене, сведок значи из 
оног дворишта где је био, не може да види кућу.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А шта је питање.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро молим вас тужиоче да, хоћете да седите овде, о
чему се ради, кажите молим вас до краја.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Судија сведоку су предочене скице које је начинио 
оштећени Сељатин Богујевци, оштећена Саранда Богујевци и други оштећени 
су објаснили из које куће су изашли. Из куће из које су изашли, та кућа не 
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може да се види из дворишта где је сведок био, јер је заклоњена великом 
кућом у којоу је он ушао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добор, ово је евидентирано као ваша примедба на део 
исказа сведока у погледу тога одакле је посматрао излазак цивила.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Зато га питам сада, из те куће из које су они 
изведени, је ли та кућа у дворишту где се ово догодило?
СВЕДОК П-1: Да, то је у дворишту.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро. Торбе које су носили, односно јесу изашли 
са торбама или без икаквих ствари?
СВЕДОК П-1: Колико се ја сећам први старији човек који је био први изведен 
на тој стази мислим да је имао неку кесу белу.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: А остали?
СВЕДОК П-1: Нисам, не могу да тврдим да су имали са сигурношћу торбе,
могуће да су имали неке торбице мање. Ја сам се обратио њима и по њиховом 
негодовању, пошто сам фактички рекао да их оставе и да их одведу у
полицију ја сам се окренуо и вратио према кући из које сам изашао.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Е сад ме интересује где су они претресани?
СВЕДОК П-1: На тој самој стази.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Кад су сви изашли?
СВЕДОК П-1: Да.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро. Ви сте рекли да је окр.Шолаја врши 
претрес, је ли још неко вршио претрес?
СВЕДОК П-1: Па ја сам, ја сам рекао да му је после тога издао наредбу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само реците да ли је вршио још неко или не.
СВЕДОК П-1: Могуће, видео сам њега, могуће да је још неко, али њему је 
издао наређење Медић Драган, да ли још неко са њим.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Је ли било ту још неко кога можете да препознате,
је ли био Олујић ту?
СВЕДОК П-1: На самом челу испред, испред тог првог човека стојао је Ђукић,
стојао је Медић Драган, Цвјетан Саша је био ту, Шолаја Миодраг.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја констатујем да ви опет понављате део свог исказа 
који је евидентиран на страни 12 транскрипта од 11.12. и молим вас браниоче 
да се концентришете на питања на која сведок до сада није одговорио или није 
о томе причао у излагању и онда када је износио свој исказ.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро. Тад када су претресани јесу ли одмах 
изведени на улицу?
СВЕДОК П-1: Па непосредно после тога они су изведени, ја сам кажем 
окренуо се и кренуо према кући.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Браниоче ми опет понављамо.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Судија, сведок је рекао шта је рекао, мени је битно 
да га питам да понови свој исказ у неким.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не може сведок да понавља исказ сто пута.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ништа. Уреду. Добро.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Можемо да га питамо оно што није рекао. Колико пута 
треба сведок да понови исказ, кажите ми.

ВРЗ 04
34



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 22.01.2009.године Страна 8/92 

К.В.4/08 

АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ви тад када су оштећени, значи ове жртве када су 
изведене на улицу, колико је људи остало у дворишту?
СВЕДОК П-1: Ја сам рекао да су сви изашли.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Са њима?
СВЕДОК П-1: Да, да ли су изведени на улицу ја нисам могао да видим јер сам 
ушао у тај ћошак којим је заклонит поглед куће на стазу, али по мом 
мишљењу да су изашли на улицу. Сад да ли су се вратили, ја нисам могао да 
видим да ли су се вратили.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Браниоче страна 13, 11.12. каже сведок видим ја сви 
значи комплетно излазе према улазу, према улици, према том пролазу излазе 
на улицу.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ја бих молио онда судија да се сведоку предочи 
исказ, само да нађем, исказ оштећене Саранде Богујевци, страна ја мислим да 
је 17. Сведокиња је значи, сведокиња је на свом значи записнику од 22.12. 
рекла да када су се вратили у двориште. Пардон, извините. Само да видим, не 
могу да нађем мада сам запамтио, страна, страна 18 на записнику, записник 
страна 18/49, значи 22.12.2008. на питање пуномоћника оштећеног да ли има 
неког полицајца, војника, да били су војници ту, значи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где то читате.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Старна значи 18/49, знао сам да је на 18 страни,
питање пуномоћника оштећених Наташе Кандић.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, како гласи питање.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Да ли има неког полицајца, војника или?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како гласи питање.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Да ли има неког полицајца, војника или; да били су 
војници ту.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Значи овде се, оштећена је била значи децидирана 
да је у дворишту када су ушли, већ било људи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Да нам сведок сада појасни, да ли су ови који су 
водили цивиле ишли испред или иза цивила?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који мислите који су водили цивиле?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: По његовом исказу значи, ја не знам ко су та лица,
али ме интересује значи они који су спроводили да ли су ишли испред или иза 
цивила.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ми имамо тренутак када је сведок чуо неке повике,
када се они враћају, да и?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Значи оног момента када се он окреће и кад види 
да неко улази у тај део дворишта, јесу ли напред ишли припадници 
«Шкорпиона» или цивили?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није он рекао да види како они иду па да би могло да 
види ко иде напред ко иде иза.
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АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Судија ако је у дворишту, ако пуши цигару, ако је 
окренут зиду и чује значи како неко, он мора да чује како неко улази у
двориште.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он каже да чује повике «врати то».
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Не, то је, мене интересује моменат када они 
наилазе на тај ћошак, ко иде први војници или цивили.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли ви видите да они наилазе на тај ћошак?
СВЕДОК П-1: Ја од ћошка не видим излаз.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па који моменат видите? Кад они улазе?
СВЕДОК П-1: Ја видим када цивили иза тог ћошка крећу на мене крећући се 
уназад. Сад овако као стојим ја видим значи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И ко иде први?
СВЕДОК П-1: Прво иду цивили.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Цивили или припадници јединице?
СВЕДОК П-1: Цивили иду крећући се уназад и испред њих се формира строј.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро. Е сада јесу они нагурани у сам тај ћошак?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У који сам тај ћошак?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: На вас.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дајте молим вас.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Рекли сте у свом исказу да је било свеукупно око 
10-так људи је ли тако?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажите браниоче нико вас неће ометати само да 
поставите питање, а не оно са тим уводом.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Није био децидиран код тих десетак људи, десетак 
одраслих људи са децом или свеукупно 10 људи са децом и одраслима.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сведок је више пута питан у погледу тога колико је 
било ту цивила, и мислим да је приликом првог исказа, а сада ћемо све то и да 
нађемо, да ли он при том допушта могућност да их је било више и да су 
родитељи држали децу у наручју, односно мајке?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Није био децидиран око тога да ли је било 10 људи 
са малом децом.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јуче је такође питан, а ја ћу вам прочитати шта је он
рекао 11.12. па ћемо онда да видимо да ли је тај одговор довољан или ћемо 
поново да питамо сведока то и сада ћемо тако на свако питање. претходно да 
видимо да ли има одговор. Прво на страни 15, 11.12. каже исти број људи који 
су били изведени из те куће, ту је било неких 7 до 8 до 9 људи укупно и људи 
и деце и плус та жена што је била, што је овај плави убио.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, видећемо истога тога дана шта он каже управо на 
такво једно питање. Овако на страни 51 како мени сугерише сарадник овога 
суда, односно сарадница, каже 50-та, па крај 50 па онда 51, значи то је све 11 
лица које сам ја видео рачунајући децу, каже П-1, рачунајући и децу одакле су 
ово остало ја стварно не знам; јесте ли их бројали или како можете то да 
знате; а сведок каже: нисам их бројао, разумете него ето по процени то су 
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била та лица која сам ја видео кад су излазили, када су излазили први пут из 
куће та лица су враћена, разлика је велика, да ли разумете 10 лица, 10 лица 
или 20, значи процена да ли сам погрешио за једног, ето то је то, а оно од јуче 
нисам у могућности сада да вам предочим обзиром да транскрипт није урађен,
пошто је јуче такође сведок питан и шта сада питате ви, значи свако питање 
ћемо овако претходно да проверавамо да ли има одговор или не.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ајде урадићемо тако, овај.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је сада питање.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Тад када су се постројили, да ли су, кад сте се ви 
измакли како год било, да ли су били оно ако сте могли да видите да ли су 
жиртве биле нагуране до зида?
СВЕДОК П-1: Ја сам рекао да сам ја био на метар, максимално до два метра 
од зида леђима окренут, а цивили су нагуравани на мене до од 3 до можда 4 
метра.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Тад кад сте се ви измакли јесу ли они остали да 
стоје или су се и даље кретали.
СВЕДОК П-1: Када је почела пуцњава ја сам наставио до стазе, а кад сам се 
окренуо и видео оног плавог да излази испод амфора пролаза ја сам видео 
значи како су излазили, нисам видео да стоје цивили.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ја се извињавам само ако можемо да регистујемо,
ви сте почели значи да се крећете са места где сте стајали када су цивили били 
на 3 до 4 метра од вас.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта је питање?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Само то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је питање, ја не разумем то питање.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Судија ја опет морам да се вратим на исказ 
оштећене, питам га да ли може да определи значи да ли су оштећени, односно 
жртве у моменту када је почело пуцање били дошли до зида или то не зна?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор на ово питање.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Уреду. У моменту значи кад сте дошли до ове куће 
где сте стајали и окренули, ви сте, значи прво сте видели овог како да кажем 
овог плавог момка како излази на.
СВЕДОК П-1: На излаз на улицу.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Како излази на улицу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте ви чули питање П-1 или разговарате онако 
као на неком месту.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Не, само хоћу судија, ово је увод у наредно питање.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Које треба да почне са да ли, је ли, јесте ли, можете ли,
у сваком случају упитни облик.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ова лица која је он ставио да су била у стрељачком 
строју, интересује ме са ким је САЈ-евац изашао?
СВЕДОК П-1: САЈ-евац је изашао за време мог кретања до те стазе до које 
има око 20-так метара.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дакле да ли знате са ким је САЈ-евац изашао?
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СВЕДОК П-1: Када сам се ја окренуо Ђукић, САЈ-евац и тај ПЈП нису били 
ту, излазили су Медић Драган и Шолаја, остали су Цвјетан и Боројевић. Кад се 
окрећем у том моменту виђам Боројевића како ставља.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Судија ја бих молио да се предочи сведоку исказ 
који је дао код истражног судије, страна 7, сведок П-1 то је од.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Предочите му, прочитајте му.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро. Након ове жестоке пуцњаве припадник 
Посебне јединице и Ђукић Жељко излазе из дворишта заједно са једним 
припадником САЈ-а.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, шта предочавамо ту?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: По овом исказу овде, он је видео како ПЈП, САЈ-
евац и Ђукић излазе, са сада каже да када се окренуо није видео ПЈП и
посебно овог САЈ-овца.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Евидентирано као ваша примедба, наставите са 
питањима.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Па не, само судија питање је да ли је видео или 
није видео?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Није, нека се сада изјасни. После, пошто му је 
предочен овај исказ.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Одбија се. Ајде наставите са питањима.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро. Ви сте рекли да у овом када сте се значи у
једном моменту окренули, видели сте значи у овом стрељачком строју да је 
Медић отприлике био корак испред, а да је Шолаја био отприлике корак иза,
мало повучен. Је ли тако?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте ви чули питање? Кажите, које је питање?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Питање је било, питање да ли у таквој ситуацији 
значи када су они мало заломљени може да дође до тога да Шолаја приликом 
опаљења погоди Медића у леђа?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор на ово питање.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро. Када сте се вратили у Пролом Бању,
уствари пре тога значи у вашем исказу рекли сте да она лица која су изашла из 
овог дворишта су била на десној страни, односно на крају ове колона која се 
формирала и кренула ка аутобусу. Интересује ме да ли су тад сви који су били 
у дворишту били на окупу, односно ту на крају колоне?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Која се враћала где? У аутобус?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: У аутобус после постројавања?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте видели ви све те људе?
СВЕДОК П-1: На целокупну јединицу, или само на?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На кога мислите браниоче?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: На сва ова лица.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Која сва ова лица?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Значи на овог.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Лица која претходно описује да су пуцала.
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АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Јесте, који су били у дворишту и који су били 
припадници јединице или боље да формулишемо овако питање, када су 
изашли сви из дворишта и били ту на улици, да ли је видео где су се 
постројили ова лица која су била у дворишту.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сачекаћемо да видимо да ли је он описао начин на 
који су се ова лица која су претходно пуцала враћала у аутобус.

Погледајте страну 17-18 од 11.12., па нам кажите да ли ту нешто 
недостаје, да ли сведок тако нешто није рекао?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Од 11.12. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. Ево браниоче дођите.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Судија само нека одговори на ово питање, значи 
када су се ту постројили да ли је приметио у колони ова лица која су била у
дворишту, тако је лакше.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овако каже на страни 16, 17 и 18 он прича тада о
завршетку читавог овог догађаја, па каже Ђукић, САЈ-евац, ПЈП, они су 
изашли, затим истрчава Медић Драган и овај мали Шолаја, а остао је Саша 
Цвјетан, Саша Цвјетан како их гледам и Боројевић Драган, тај момак који је 
тачно ови везови му стајали како са леђа, како сам га гледао ја сам се окренуо 
и настављам у том моменту, кад сам се окренуо видим он је убацивао други 
оквир и наставио да пуца, ја излазим и крећем се према тој, према том улазу,
затим прича о овом каналу који није могао да прескочи, онда је почела 
команда постројавање.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: То, то ме интересује.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја сам прескочио, гледам чим сам прескочио Ђукић 
Жељко, Медић Драган, Боројевић Драган, овај Шолаја, они су се сви негде 
груписали, доле при крају десном крају колоне.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Е то, то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тај плави стајао је још на стази, био је толико црвен у
лицу, после мене су вероватно изашли, ја нисам гледао у њих, они су изашли 
Саша Цвјетан и Боројевић Драган и исто вероватно отишли тамо где су и ови 
отишли на крај колоне. Даље.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Е то, то питање.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта то питање.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Значи они су сви били по његовом исказу 
груписани на крају, јесу тада одмах кренули ка аутобусу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одоговор на ово питање, овде имамо све,
прошли пут се изјашњавао сведок, ја заиста не разумем шта питате.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Судија, питање је врло битно, молим да сведок ако 
може да ми објасни ово питање, кад сведок каже тада када су формирали 
колону, јесу одмах сви кренули према аутобусу, значи колона кренула према 
аутобусу?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли ви пратите њих, је ли гледате њих, гледате их?
Да?
СВЕДОК П-1: Ми се нисмо померали, аутобуси су дошли испред нас, колона 
није се нигде кретала.
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АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Аутобуси су дошли. Добро. И тада сте сви ушли у
аутобусе?
СВЕДОК П-1: Тачно.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Е добро. Ја бих молио онда судија да се сведок 
изјасни на, односно на следеће питање, после повратка у Пролом Бању, ви сте 
рекли да су после тога дошли људи из Жућиног вода који су остали, то је и
јуче поновио, по неком задатку у Пролом Бањи, пардон у Подујеву, и да је 
тада дошао и мали Шолаја и да се хвалио оно рекли сте оно што је речено.
СВЕДОК П-1: Да.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Е сад ми објасните како је могуће ако сте после 
овог свега што се догодило сви кренули, односно аутобуси су дошли и сви сте 
ушли, како је могуће да се Шолаја издвоји одатле и оде негде где, пардон, оде 
негде а да нико за то не зна?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор. Ово није питање. ово је ваш 
коментар и примедба која је евидентирана.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Није коментар судија, рекао је сада да су аутобуси 
дошли, сви су ушли у аутобусе.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је ваша примедба, што је потпуно недоследно и
супротно оном исказу да је Шолаја остао па га је он видео касније у Пролом 
Бањи када се вратио.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Судија рекао је сада да су сви који су били у
дворишту стали.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На крај колоне.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Аутобуси су дошли и сви су ушли у аутобусе.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Поновићу питање, јесу ли сви ушли у аутобусе који 
су били у колони.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не. Одбија се одговор на ово питање.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Само мислим нека објасни како неко може да буде 
у исто време на два места.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да сведок објасни како неко може да буде у
исто време на два места. Добро. Наставите са питањима.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Мислим очигледно је судија, ово није био 
коментар, само нека ми објасни како је значи могуће да је рекао да су ови 
били у колони, да су аутобуси дошли, сви су ушли, а после каже да мали 
Шолаја је дошао накнадно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Евидентирано као ваша примедба, као питање се 
одбија.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ово ме интересује, када је сазнао за идентитет, име 
и презиме овде окр.Шолаја Миодрага?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сачекаћете да видимо да ли смо вас то питали, да ли 
сте се изјашњавали о томе који је он имао надимак, јуче сте причали нешто о
надимку једном другом и тако даље.
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 На страни 13,  11.12. каже «нисам га ја тада знао по имену, рекао овом 
малом, нисам га ја тада знао по имену, нити сам ја знао Зицко, мали Сале га је 
некад звао Боцо, значи нисам ја знао, али сам знао, али знало се мали каже ја 
нисам њега вређао да он ружан, али тако види се по човеку да није како се 
зове, опуштено све, онај рап му виси, чизме тако све нешто као знаш дошли 
смо има ли шта ту да се украде», то је страна 13, 11.12.  
 Мислим да се у погледу тога изјашњавао. Надимак један, други.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Када је сазнао за име и презиме.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Име и презиме, кад сте сазнали за име и презиме за тог 
малог?
СВЕДОК П-1: Ја сам и у првој изјави дао исто надимке, али нисам знао име и
презиме. Мислиум да је из поступка који је вођен.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Овог? Овог поступка? Судија ја се извињавам само 
да определи је ли из овог кривичног поступка сазнао име и презиме?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Сачекаћемо само да видим је ли се он
изјашњавао у погледу идентитета прошлог пута.

Имамо на страни такође 41, то је оно што ја могу да нађем, где 11.12. 
сведок описује Шолају и каже му «зато јесте најмлађи, оно као дечак, он је 
био курир, носио је ранац и тако даље», јесте ви њега у то доба знали по 
имену или по надимку, јесте га знали по надимку?
СВЕДОК П-1: По надимку.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И који је био надимак, то сте јуче рекли?
СВЕДОК П-1: Зицко, мали Зицко, мали Сале, тако га је Боца једном звао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А име и презиме сте сазнали у претходном поступку 
против Цвјетан Саше?
СВЕДОК П-1: Мислим да сам га ја описао и да су.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Описали по изгледу или по надимку?
СВЕДОК П-1: По изгледу, по надимку и по изгледу и као најмлађег члана који 
је био, да су инспектори ваљда рекли да је то не сећам се или из изјаве.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли име и презиме?
СВЕДОК П-1: Да, мислим да је, али углавном из тог дела.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имате још питања браниоче?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Не, одговорио ми је на ово питање. Па интересује 
ме сад да се вратимо значи на овај његов исказ који сте сад управо цитирали,
када сте предочили како је на овдје оптуженом све висило рап и тако даље,
пошто је неспорно да су они у Пролом Бањи задужили значи и оружје и
муницију нека нам сведок каже колико отприлике тежи рап кад се напуни са 4 
оквира муниције?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор на ово питање.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Добро. Да нам сведок каже, рекао је да је овде 
окривљени био курир и носи торбу, је ли тад носио торбу у Подујеву?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад тад?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: У Подујеву?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само мало да видим овде, он је био курир, он је курир 
носио је ранац, на шта би иначе могао да мисли сведок.
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АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Па тад да ли је носио ранац?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад тад?
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Тад у Подујеву?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овако каже даље такође страна 41, од 11.12. «коме је 
носио ранац команданту или неком другом», каже сведоК «Слободану 
Медићу е сад чија ту опрема све била ја не знам али углавном носио је ранац,
ранац је носио на том другом терену је носио ранац за». 
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ја га питам да ли је тај ранац носио и у Подујеву.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор обзиром да је сведок овде објаснио 
на страни 41 од 11.12.   
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ништа, немам више питања, али дајем предлог да 
се изврши суочење овде заштићеног сведока и сведока Николе Ковачевића.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: А због ја сад ако хоћете да цитирам због дела 
исказа сведока Николе Ковачевића који је другачије описао кретање овде 
заштићеног сведока у овом моменту, значи непосредно пре самог пуцања тога 
дана у Подујеву.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. То је евидентирано као предлог, као и неки 
други ваши предлози. Питања за сведока.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: На питање браниоца данас, сведок је рекао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Микрофон, а тужилац је укључио микрофон, није се 
искључио, а и бранилац није искључио и онда пуномоћник не може да пита.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: На питање бранилаца рекао је «речено нам 
је да не улазимо у куће на којима су бели пешкири јер су оне већ заузете», 
мене интересује ко им је то рекао?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја мислим да такође то имамо.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Име, ко је само то. Нисам сигуран да ли је 
бранилац то цитирао или је он питао, али не знам није одговорио ко је то 
рекао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево само да видимо.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: То је неки исказ из истраге био.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, за беле пешкире из истраге, али нешто је причао и
овде нама. Ко је рекао то ја овде сада да не губим време, кажите име и
презиме, ево на страни 8 ја и гледам «отишао је Ђукић Жељко, Вукшић Зоран 
и тако даље, вратили су се команда, постројавање, с друге стране улице ту је 
било САЈ-оваца, препознао сам Вулевића, ПЈП, полиција». 
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Па није битно, нека каже.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, ко је рекао то да овде сад не тражимо?
СВЕДОК П-1: Па Вулевић је то, колико се сећам, скренуо пажњу.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Немам ја више. Рекао је, одговорио ми је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Хвала. Е сада ћемо прећи на део када 
окривљени могу да постављају питања сведоку, од којих су неки то у својој 
одбрани то већ наговестили да желе да му поставе нека питања, да једва 
чекају да он дође. Окр. Ђукић Жељко. Изволите. Тужиоче да ли може 
окривљени ту да стоји? Може.
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Могу ја и тамо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Можете и ту.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добар дан. Прије него почнем сада да вас питам, да ли 
сада идентитет сведока још увек не сме да се говори или?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он је П-1. 
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да, да, не сме да се говори?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Нисам схваито да ли смем да се обратим сведоку?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Са П-1, са П-1 можете да му се обратите.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па ја би вас молио ако је могуће да затворите на неки 
начин седницу пошто морам питања баш да постављам где се мора име 
његово споменути. Молим?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: П-1 је потпуно довољно, нема разлога да се затвара и
да се искључује јавност.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Госпођо председавајућа има питања стварно где 
морам име да спомињем, нека имена, па не би волио да угрозим сведока ко 
што сам јуче излетио, јер ја сам јуче вас схватио нисам смео прво да скачем 
оданде, али сам схватио да је он под том заштитом, ви сте рекли да сад као 
рекао је да може да се прича па сам зато споменуо презиме разумете.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекла сам јуче да може да се прича о његовом 
претходном животу, о његовом запослењу, образовању и тако даље, али се ми 
њему и даље обраћамо са П-1, како је то истражни судија одредио тамо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сматрам да је тиме мени ускраћено да се ја браним 
на прави начин.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Јер ја морам стварно име да споменем па неки догађај.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате идентитет овог сведока и да ли сте га 
благовремено сазнали?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Идентитет сведока?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја идентитет сведока знам од првог дана када сам 
ухапшен, ја сам то рекао давних дана, мислим.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И пре него што вам је суд саопштио ви сте знали о
коме се ради?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Јесте, ја сам то и Врховном суду у жалби написао да 
знам ко је П-1, значи давно пре него што сам сазнао од истражног судије 
његов идентитет.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Значи по самом хапшењу ја сам рекао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли ви овде видите сада сведока од када је почео да 
овде да исказ тамо 11. децембра?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Видим, да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Онда ћете и даље да му се обраћате са П-1. 
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро, ако тако мора.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па ћемо онда касније када дођу та питања да видимо 
да ли само у том делу има разлога да се затвара јавност.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја би хтео управо да почнем са тим питањима госпођо 
председавајућа, ја сам управо хтео да почнем са тим једним питањем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Увек му кажите П-1, то је сада његово име у овом.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Може. Да ли господин П-1 са којим се све 
надимцима служио у животу, именима и тако даље? Да ли може да ми 
одговори на то питање?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да видимо да ли је можда имао више надимака, више 
имена.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Значи којим си се све именима служио?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте имали више надимака и више имена? Мислите да 
је неко друго име користио?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па управо то питам да ли је имао неке надимке?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Име и презиме или надимак?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Све, све, мислим све име и презиме и надимке.
Немојте молим вас господине Тодоровићу врло је битно, ако може да 
одговори на то питање, врло је битно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте имали надимке разне или један?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Мени је битно, не знам како је вама, ја желим ко и ви 
сви овде да се докаже истина о овом догађају шта се десило у Подујеву,
господин П-1 све лаже, значи све лаже, све буквално све, сазнаћете ви то ако 
вам је стало да сазнате. Он је то учинио, ја ћу то доказати, да је он урадио, али 
зато молим вас дозволите ми да видите какав је човек који стоји испред вас и
да видите о чему се ради, јуче сте тужилац је мене окарактерисао овде са да 
сам не знам шта би се, како би се понашао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Та примедба заиста ја нисам интервенисала, заиста на 
ту примедбу и то је моја грешка.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сам се изнервирао после и тако сам реаговао што 
човек све лаже, не могу више да ћутим, ја сам овде ухапшен на основу његове 
лажне изјаве, ту сам 15 месеци, имам децу, имам све.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Знам од 19. октобра 2007. ја то знам, да питамо 
сведока, ја ово схватам као ваш увод у овај део претреса када ви постављате 
питања сведоку. Да ли сте се, да ли имате више надимака, један, два, три,
колико или ниједан?
СВЕДОК П-1: Ја имам једно име, а не знам на шта господин Ђукић циља, ја 
сам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пита колико имате надимака?
СВЕДОК П-1: Имам једно име и тај ми је и надимак.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
СВЕДОК П-1: У мом ранијем, по рођењу, било је друго име и надимак у
породици који су користили што сам ја легално извршио и доставио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хоћете да нам доставите да сте променили име и
презиме по решењу надлежног органа?
СВЕДОК П-1: Да, само име.

ВРЗ 04
34



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 22.01.2009.године Страна 18/92 

К.В.4/08 

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само име према решењу надлежног органа.
СВЕДОК П-1: Не знам какве везе то има са, можда га иритира баш то прво 
име.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро то ћемо доћи на то име, али кажем не могу,
незгодно ми је стварно морате затворити седницу бар пет минута.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево сазнали смо да је сведок имао једно име по 
рођењу и да је затим преко надлежних органа, решењем надлежног органа 
извршио промену тог имена.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Сведок се прекрстио, то је уреду, то разумем, е
одлично, нико то њему не оспорава да ли он то сме или не сме. Када је ишао у
школу унутрашњих послова у Загреб, које је име користио тада? Није смешно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад сте променили име и презиме, пре школе или 
после школе?
СВЕДОК П-1: `93. године по завршетку Каменице.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: По завршетку школе?
СВЕДОК П-1: Да, прије самог завршетка Каменице.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И онда сте радили.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Какав Загреб и каква Каменица сада?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: У школу господин је ишао у школу унутрашњих 
послова `89. године у Загреб.
СВЕДОК П-1: Кренуо сам у прву годину, па сам прешао у Каменицу `90-91.  
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И из школе из Загреба унутрашњих послова, прешао у
школу унутрашњих послова у Сремску Каменицу школа, Ђукић се презива,
назив школе одговори, је ли то тако јесте.
СВЕДОК П-1: Јесте, Пане Ђукић.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Под којим је именом ишао у ту школу, значи у
Каменици, значи знали су по националности шта је он, по том имену то хоћу 
да кажем да су знали.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Сад идемо на питања.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да и онда прелази сведок да ради у Јединцу САЈ-а у
Новом Саду, тако сам схватио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, кажите питање.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Под којим именом је радио у полицији САЈ у Новом 
Саду?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он је управо рекао кад је променио име.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па не схваћам кад је, само под тим именом је радио,
да ли под првим именом својим или под другим, то желим да питам, у Новом 
Саду у САЈ-у под којим именом је радио тада, да ли првим именом својим или 
под другим, то желим да питам сведока у Новом Саду у САЈ-у под којим 
именом је радио тада, да ли првим именом које је имао по рођењу или другим 
именом koje је он сам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад промени име, то је одговорио кад промени име 
онда друго име.
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Шта је значи хтео сам да питам друго, шта је 
како су знали шефови његови у САЈ-у шта је он по националности, зато сам то 
хтео и да питам у вези тога?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор на то питање, како су знали шефови 
у САЈ-у које је он националности.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па зато што је сведок рекао да је избачен из САЈ-а
због његове националне припадности.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Није рекао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим вас тужиоче.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Није рекао да је избачен, термин није коришћен.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Седите молим вас тужиоче.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Није он рекао избачен.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Наставите са питањима.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не, не можете.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте молим вас сви да причате.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Примедба је нико никад није рекао избачен.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Примедбе можете да ставите када окривљени заврши 
са испитивањем. Ни ја окривљеном не омогућавам да после сваког вашег 
питања окривљени један, други, трећи, четврти нити сви браниоци 
интервенишу пре него што се да одговор. Пустите молим вас окривљеног да 
пита.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Опет иста ствар, како ћете да дозволите одговор на 
питање које почиње са нетачном тврњом.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тужиоче.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Нико није рекао да је он избачен.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим вас.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро уклоњен је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро ја сам вам одбила одговор. Идемо даље,
односно њему сам одбила да одговори.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Он је напустио значи САЈ, јединицу САЈ је напустио 
због своје националне припадности, имао је проблеме, значи везано за своју 
националну припадност у јединици САЈ, из које је морао да изађе и по изласку 
из те јединице САЈ, он се запошљава у Новом Саду, зову га или прелази у
интервентну.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пређите молим вас на питања без толиког увода.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па морам зато да вам кажем зашто ми је битно, он
прелази значи после у интервентну јединицу, ја сматрам да и та интервентна 
јединица у Градском СУП-у у Новом Саду, да је и то једна јединица исто 
значајна у том граду и да сви знају ко је он, како сад из једне јединице због 
тога што је друге вероисповести, буде примљен у неку исто тако значајну 
јединицу у истом месту, а исте је те вероисповести, то ми сад није јасно, како 
је то шта је то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ово је евидентирано као ваша примедба. Поставите 
питање даље.
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Значи он фактички цео свој живот пролази кроз те 
проблеме због те националне припадности, што је различита од српске је ли 
тако, па то сад није ми јасно то како сад он излази, долази, прелази, иде у те 
сукобе све.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор, ако је то питање, ако није 
евидентирано је као ваш коментар, па идите даље молим вас на питања.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Које године господин П-1 почиње да ради у прелазној 
полицији у Хрватској Републици?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте радили у прелазној полицији?
СВЕДОК П-1: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Прелазна полиција у Републици?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: У Хрватској, ПФИ, ПФ, не знам како се звала та 
полиција, зна господин сведок да ли је радио или није радио, па ће нам рећи,
ја не знам. Које године почиње да ради у Хрватској, у Републици Хрватској 
као се звала онда, које године он почиње да ради у тој прелазној полицији у
Хрватској?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад сте почели да радите?
СВЕДОК П-1: Крајем седмог месеца `96. сам прешао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: У обуку, њима тамо, ишао је на обуку, у Ердуту су 
имали обуку, да ли може да каже ко је њима изводио ту обуку? Ко су били 
инструктори који су обучавали господина и остале припаднике те 
међународне полиције, како су се они звали прелазна полиција?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А зашто је то важно.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па можда није сад овог момента, али можда ће бити 
важно, не могу сад да причам, ако може да одговори, није му проблем да каже 
само то да ли су наши, да ли су страни инструктори били, ко су били 
припадници.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли ви знате да је он био тамо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте питали претходно да ли је био тамо на обуци?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Знам ја да је био и он је сад рекао да је био, а како 
није рекао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, није рекао да је био на обуци.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Он је рекао у свом исказу да је радио у међународној 
полицији `97. године да је тада упознао Слободана Медића, Мгруда, не знам 
ни ја шта, колико се сећам сад, немам ту транскрипте ја немам лап топ да то 
тражим. Он је то у својој изјави рекао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте били ви на некој обуци? Да скратимо ово, јесте 
били ви на некој обуци у Ердуту?
СВЕДОК П-1: То је била обука пошто је већина припадника нису били по 
струци полицајци, то је била једна основна обука за полицајце.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је држао ту обуку? Добро питам јесте ли били.
СВЕДОК П-1: да.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И одговор је да или не, и онда питам ко вас је тамо 
обучавао?
СВЕДОК П-1: Па било је под тим Уједињеним нацијама мешано полицајци.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли сте ви тада користили неко друго име или 
надимак у тој јединици, тад у тој јединици, значи за тај.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор на ово питање. То је потпуно 
неважно тако процењујем ја, уколико има неких примедби одлучиће веће.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро није битно, битно је зато што после има ту у
судским списима постоји један документ, нисам хтео то сад да споменем, то 
сам хтео после, пошто имам пуно других важнијих ових ствари, изјава 
господина Џона Бенфила где се спомиње презиме господина.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Која сад изјава?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Има у списима.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисмо извели као доказ ту изјаву, ја не знам шта је то.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Та изјава је у судским списима.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У списима, али није предложено, сем ако то не будете 
предложили да се изведе као доказ, па ћемо ми онда да одлучујемо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па онда ја предлажем да се то уведе као доказ, јер ту 
се описује господин П-1, зашто то говорим, господин П-1 је прошао кроз 
разне обуке, разно разних страни војски, припадника којекаквих специјалних 
јединица, знате где је био сведок П-1 од `99. године или не знам када је 
изашао из земље и како је изашао из земље, где је био, да ли с тим 
документом који је послан суду овоме 2003. године чини ми се, изјава та 
господина Џона Бенфила, па се описују ту догађаји неки тачно који су се 
десили у Подујеву, и после по теренима, а неки не, неки су измишљени. Па се 
господин П-1 у том документу спомиње као да је нестао, да је нестао, можда 
жели са тим документом да се прикаже да је сведок погинио да је нестао, да 
му се промени идентитет, да узме друго држављанство, шта знам шта је он све 
са тим хтео, разумете, па ми зато тај документ је битан овде. Спомиње се 
његово презиме, али се спомиње име Мило, зато сам питао сведока која је 
имена говорио не зато што је он друге вероисповести, него сам хтео то да га 
питам, па сам у вези тога питао да ли је мењао имена или то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ова је ваша примедба евидентирана, посебно овај ваш 
предлог да се изјава која се налази у списима, да се изведе као доказ и томе 
ћемо да одлучимо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли, сад само мало, господин П-1 је код истражног 
судије 14. фебруара 2008. године, како сам ја схватио сада, он је тада рекао 
овде сад код вас кад је давао овде изјаву у овом поступку, он нон стоп 
спомиње једну спратну кућу од црвене цигле неке зидану, је ли тако?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта. Не, сведок је објашњавао.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Овде у овом поступку кад је објашњавао сведок П-1 
двориште каже била је једна кућа да ли двоспратне, да ли од три спрата од 
црвене цигле недовршена или тако нешто.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта питате колико је кућа било у дворишту?
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Колико је кућа било у том дворишту где су убијени 
цивили колико је било кућа спратних кућа, значи кућа на спрат. Схватио сам 
да је рекао да две биле су приземне.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро пустите сада да одговори, је ли била нека кућа 
на спрат?
СВЕДОК П-1: Та од црвене цигле би била два или три спрата надовезује на 
приземну кућу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Колико кућа, молим вас да скратимо ако може, значи 
кућа да не одуговлачимо, значи колико је кућа било на спрат, једна, две, три,
четри, пет?
СВЕДОК П-1: У том дворишту једна кућа на спрат.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Ви сте у свом првом исказу овде што сте 
давали господину Драгану Плазинићу колико сам ја схватио рекли да су биле 
две куће на спрат, у једну сте кућу ушли, ја сад по сећању говорим из 
транскрипта, може се то наћи, у једну сте кућу ушли. Да не губимо време, ево 
наћи ћу ја ако треба транскрипт, наћи ћу ја ако може транскрипт, наћи ћу ја 
то, али само желео сам да исприча то сведок док ја то не нађем овде.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Али ми морамо да тражимо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Лакше вама наћи, имате лап топове те, ја 
немам лап топ.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ја немам лап топ.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Извињавам се. Јер он је рекао да је ушао у једну кућу 
ту празну која је била празна и није нашао смештај.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значите да вам се предочи део исказа који је дао пред 
истражним судијом.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да, Драганом Плазинићем, 14. фебруара.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У погледу тога колико је кућа било.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ево на страни 2.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево ваш бранилац помаже па ће ваш бранилац то и да 
прочита. Је ли можете да прочитате то?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ево каже налазе се две куће од којих је једна 
приземна, а друга чини ми се три, можда два спрата. Добро.

Нисам на то мислио. Мислио сам тамо где он описује да је затекао 
Конија, Конија и Олујића да спавају.
АДВ.ЗВОНКО РАДОВАНОВИЋ: Секунд ја се извињавам судија.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево бранилац ће да асистира ту.
АДВ.ЗВОНКО РАДОВАНОВИЋ: Ево он наставља, то је прва кућа на коју.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Бранилац Звонко Радовановић, који ће сада да помогне 
свом брањенику.
АДВ.ЗВОНКО РАДОВАНОВИЋ: Да, друга страна транскрипта из истраге,
«то је прва кућа на коју наилазимо у дворишту, кућа је приземна, има малу 
терасу, када се прође ова кућа у њеном продужетку наставља се бели зид 
висок око 2 метра, са леве стране дворишта налазе се две куће од којих је 
једна приземна, а друга чини ми се три, можда и два спрата, овај зид којио сам 
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претходно поменуо наставља се и скреће под правим углом тако да се спаја са 
кућом на три спрата. То је тај детаљ.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, и шта сад ту да питамо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ма није то, не мислим ја на то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Где је он рекао да иде, да је ушао у ту.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да ли хоћете тад део да пронађемо у
транскрипту и да то урадимо у оној паузи када.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ма не у паузи, толико имам питања.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ма не може.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када Медић Драган буде примао терапију, а сада да 
питате нешто друго. Фотокопираћемо вам тај трансрипт и даћемо вам.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Имам ја транскрипт овде, разумете.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е онда ћете да пронађете у паузи да сада не би губили 
време.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Јер он је рекао да је ушао у једну кућу три спрата није 
никог затекао и изашао је ван и онда је ушао у другу кућу, ту се сместио исто 
горе у кући на спрат, а једну кућу је описивао, сад код вас овде.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Значи да појаснимо, у којој сте кући то лежали,
ја то тако разумем?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро, ајде.
СВЕДОК П-1: То је прва кућа са улаза.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то приземна или не?
СВЕДОК П-1: Приземна кућа, приземна прва кућа са улаза, са улице са десне 
стране.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли окривљени сте чули одговор.
СВЕДОК П-1: На којој се види онај са вешом оно што је било.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро, то је, доћемо и до тога. Добро ајде друго ћу 
питати онда, невезано за то, наћу ја то. Сведок П-1 је у свом исказу, је ли смем 
да кажем у исказу шта је рекао, мислим шта је рекао па да га питам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Па да му предочимо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Он је рекао да кад је плави, кад су извођени цивили 
из те куће из које су изведени на ту стазу испред куће, да су изведени сви 
цивили, он је описивао којим редоследом су излазили и онда је рекао да је 
задња изашла жена, каже задња излази жена и сад ја сам схватио да је то та 
плава жена која је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пустите човека да пита. Изволите.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Молим. Ја сам схватио да је то та плава жена која је 
после убијена, како сам ја то схватио, како је он рекао, каже последња излази 
из те куће жена, да ли је имала дете или није не знам, иза ње стоје ништа не 
раде само стоје као на стражи два припадника «Шкорпиона», један црни,
други не знам сад не могу се сетити напамет то шта је причао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. То је такође део неког транскрипта.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Овога код вас транскрипта.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овог овде, је ли тако, од 11.12. то ћемо такође да 
пронађемо да предочимо. Ајде питајте шта.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да пређем тамо за други сто има више места, да то 
раширим те папире.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где да раширите?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Тамо негде, не могу сад то да поватим све.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Уколико је то могуће за судску стражу, да то обезбеди 
ту, је ли то безбедно да овај окривљени стоји, може, изволите.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ма нека ме завежу боже драги.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Раширите све. Само раширите ви то своје и нађите.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Је ли смем ја седети?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па не смете, сем уколико вам то не олакшава изузетно 
ову ситуацију, онда седите.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Е добро хвала вам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Видите да ли може бранилац ту да вам помогне,
браниоче јесте сте ви укључили у то, у ову ситуацију да тражимо овај део који 
хоћемо да предочимо сведоку.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Чега?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли хоћете да погледате страну 12. 
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Обадва, ајде. Сведок П-1 је рекао, описао је, он је 
описао само извођење цивила из те приземне куће са стазом, ту су цивли каже 
постројени испред те куће на тој стази и каже видим задња излази жена има 
дете, да ли је имала није имала каже не знам, иза ње излази «Шкорпион» црни,
ту су они стајали и нису ништа радили. Не знам да ли сте нашли то?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јестам страна 12 од 11.12. «излази још једна жена, сад 
нисам сигуран да ли је та жена носила дете или је водила дете, углавном 
излази још једна жена и тај један кога ја могу да опишем да је био неких 180 
црне косе тако имао је није био кратко ошишан, видело се баш да има онако 
косу, он је био онако као мало пужурио пушком у леђа па се жена мало онако 
око тих степеница није пала, али се», да шта питамо сада.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Е управо госпођо председавајућа то пошто и другу 
жену тако говори исто тако да је мало пала скоро није пала, пала, баш то 
говори, мене то сада, мени то указује да он прича о истој тој жени, да ли је то 
иста та плава жена коју је после убио жути припадник, плави припадник 
«Шкорпиона», то је исто што каже сад посрће низ степенице, то ми показује 
да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то та плава жена која је касније убијена онако 
посебно одвојено од осталих оштећених?
СВЕДОК П-1: Не, ово је друга жена.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Изволите Ђукићу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То је друга жена. Добро, онда ништа вратићемо се на 
почетак свега овога, дошли смо у Пролом Бању, да ли је било шишање, то сте 
описивали тамо, да ли се сећате како је то све било у Пролом Бањи, шишање,
бријање, да ли је било наређено да се шиша, брије?
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли било наређено, оно што смо вас питали, то се он
већ изјашњавао, евентуално после можете да се суочите. А иначе то да ли је 
било наређено шишање и бријање или је то била препорука, шта ви кажете је 
ли било обавезно да се шишате и бријете тамо и организовано?
СВЕДОК П-1: Мени није нико наредио, ја сам се самоиницијативно, тако сам 
увек држао косу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да ли је било за остале?
СВЕДОК П-1: После да ли је било неког предлога као наредба, није била 
наредба него предлог, вероватно је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли је господин П-1 икад од некога чуо предлог 
такав, да ли је њему директно неко упутио такав предлог?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Управо је одговорио Ђукићу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па различито је одговорио код вас прошли пута.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па ево сад је одговорио.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Али прошли пут је различито одговорио, госпођо 
председавајућа, рекао је да му је командант Боцо у ходнику рекао «ево треба 
да изгледаш овако и то». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то је тачно, пита вас Ђукић.
СВЕДОК П-1: Није рекао директно мени, али рекао је ево овако да се сви 
ошишају кратко и да се среде, сад ко је хтео, није била наредба да мора се, али 
ја сам схватио као неки предог тако.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Кажеш дошли смо у Подујево са два аутобуса је ли 
тако.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је питање?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли смо са два аутобуса дошли у Подујеву?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико аутобуса је дошло у Подујево, то може, а да ли 
смо са два и кажи шта је два, то не може.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро, извињавам се, не знам ја то да формулишем 
баш. Да ли смо дошли са два аутобуса?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико аутобуса је дошло у Подујево?
СВЕДОК П-1: Два.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: А са колико аутобуса смо дошли у Пролом Бању кад 
смо дошли први пута у Пролом Бању?
СВЕДОК П-1: Два.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли је после пар дана стигао још један аутобус у
Пролом Бању, као трећи аутобус?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли дошао трећи?
СВЕДОК П-1: Да ли је то трећи исти који се враћа.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Није исти.
СВЕДОК П-1: Нисам видео својим очима, али сам чуо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Чули сте да је дошао трећи. Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Није ми јасно госпођо председавајућа шта је имао он
да чује, дошло је још 40-50 људи накнадно мимо нас, нас је дошло прво два 
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аутобуса, 70-80 људи након два, три дана, дан пред сам полазак на Подујево 
дошао је још један аутобус.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Мислим шта ми онда не одговори тако, мисли 
чуо је, као све мисли, не зна, зна, мислим глупо ми је то, нека одговори 
конкретно на питање.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Евидентирана примедба.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Када је стигао камион са наоружањем у
Подујево, у Пролом Бању?
СВЕДОК П-1: Не знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знаш када је стигао аутобус.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Госпођо председавајућа ја се извињавам, ја вам морам 
рећи, он све врло добро зна, он све зна човек, мислим пазите он све зна, све 
неће да каже, све зна само изврће, све зна, човек је био тамо цело време, како 
не зна.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро он је сад одговорио не знам, ми смо унели ту 
вашу примедбу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Каже господин П-1 да се из Пролом Бање из 
тог хотела, ми припадници јединице «Шкорпиона» нисмо смели удаљавати из 
тих просторија тамо хотелских, је ли било такво наређење да ми не излазимо 
из тих соба из хотела и да нас је чувала полиција и ако може да нам каже која 
је то полиција чувала нас, 150 наоружаних људи које чува полиција.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. То је ствар коју можете ви после да се суочите,
сада то није питање, он је рекао.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не могу ја тако ми наиђе, сад не знам шта ћу питати.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро то ћемо да оставимо за суочавање, кажите даље 
питање.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па добро да ли нас чува полиција у Пролом Бањи?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Која полиција?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па то ја њега питам, он је навео у својо изјави вама 
коју је дао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где то има да је навео да вас је чувала полиција.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Јесте, да нисмо смели изаћи да је он хтео чак да 
побегне и ја сам га схватио да побегне, после Подујева, и да није могао побећи 
кроз прозор јер је била свуда полиција чак је рекао мртва стража, па која 
мртва стража чува 150 наоружаних људи полицајаца под оружјем, чува, ко нас 
то чува? Ко треба нас да чува?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли била нека полиција која вас чува?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Тако је господин П-1 рекао, чак је рекао мртва стража,
да нико не сме да изађе, отић није могао јер није могао побећи, па зато вас 
питам то, зато то мислим да се суочавам, нека каже сада.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Где је то наведено. То нигде не могу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: У транскрипту имате у изјави господина П-1 сад што 
је давао код вас овде.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овде 11.12.  
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Јесте, сада то не могу да тражим, ја сам то себи. Он је 
рекао била је стража испред хотела, стража. Баш је рекао мртва стража, то је 
господин П-1 рекао овде вама свима и то је чуо и господин тужилац, а сад 
неће да чује.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево сад ћемо ми то да нађемо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Запамтио сам реч мртва стража, не могу сад да нађем,
јер ја госпођо председавајућа сваку реч њему морам из транскрипата питати га 
кад је он све слагао, значи сваку реч морам да га питам, онда нисам то све 
питсао све, разумете.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, зато ћемо да нађемо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па пуно времена пролази на то, али он зна да ли је 
рекао мртва стража, могао је да одговори једноставно била је стража, није 
била стража, него губите време ви без везе ту. 150 људи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево овако страна 20, 11.12. каже сведок «ништа то је 
један коментар његов који сам ја добро урадио и запамтио шта се ту дешава не 
можеш ти, то је било у некој планини, не можеш ти полиција је била чувала 
стражу су држали да човек каже да се спакује па да искочи, не смеш изађи, не 
смеш изаћи кроз улаз доле па да искочиш и да одеш, немаш ти куда, ту ту у
шуму куда да ме убије полиција, мртва стража, куда да идеш, где да идеш,
прошло је значи једно две недеље ми смо се вратили у Нови Сад» и тако даље,
застава се виорила, страна 20, 11.12. ви сте рекли да није смело да изађе из 
хотела, јесте то.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И да нас чува мртва стража.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. Нисте смели да изађете? Шта је било?
СВЕДОК П-1: Наредба је била да се не сме излазити из хотела, преко пута тог 
самог хотела је био неки мањи објекат где је била полиција.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Која ПЈП, САЈ, редовна полиција?
СВЕДОК П-1: Редовна полиција, редовна полиција да ли из тог града 
вероватно.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Госпођо председавајућа.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Немојте да се извињавате, пустите човека да 
одговори.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Знате шта се преко пута налази, човек прича глупости.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажите.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Базен је преко пута хотела молим вас. Базен Пролом 
Бање је преко пута хотела.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро онда ћемо хотела сада да пустимо да одговори 
или ћете ви сада да причате.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Прича мислим, добро ајде причај.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажите.
СВЕДОК П-1: А ноћу је држана стража фактички није смео нико.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко, ваша јединица држала стражу или полиција?
СВЕДОК П-1: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта да?
СВЕДОК П-1: Јединица «Шкорпиона». 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На коју сте мртву стражу мислили, шта је то мртва 
стража?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То је погрешно сад.
СВЕДОК П-1: Па то је мртва стража значи да је јако фактички нема кретања,
да тај стражар који је ту има право да фактички отвори ватру.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И ко је био тај стражар полиција, или јединица?
СВЕДОК П-1: Па припадници «Шкорпиона» су држали стражу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А за овај базен што каже Ђукић?
СВЕДОК П-1: Ја не знам да ли је он ишао на базен, ја знам да је ту била 
канцеларија.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Базен се види, то је људи два метра. Шта прича човек 
глупости.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окр. Ђукићу молим вас да пустите сведока да 
одговори управо на ваше питање, је ли има базен?
СВЕДОК П-1: Био је тај један склоп, шта је било у том базени, теретана, у
том делу том објекту.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Управо је то било базен, теретана, то није мали то је 
базен олимпијски бален скоро, огроман базен, затворен базен, велик објекат.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Изволите даље.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То је непосредно преко пута врата хотела, излази се из 
хотела, мора се ући у тај базен, не може, никакве ту зграде полиције нема,
ништа ту нема, никакве полиције ту нема око нас. Нема никаквог обезбеђења,
мртве страже. Само нека ми каже сведок да ли је излазио он уопште из те 
своје собе, како сад говори била је мртва стража, није смео излазит, да ли си 
ти уопште икад изашао из те собе?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли излазили из те собе?
СВЕДОК П-1: Ја сам навео да сам излазио ту у ходник тај телевизор где се 
гледао, нисам.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Хотел нисте напуштали?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Молим вас имам примедбу. Са дужним поштовањем 
окривљени треба да се обраћа сведоку П-1, то да буде по могућности на Ви, а
не на ти и заповеним тоном, наредбодавним, мени то одговара да видимо то 
понашање које каже, потпуно је јасан однос овде окривљеног Ђукића и
осталих окривљених, али ја молим да се према сведоку односи са поштовањем 
које заслужује овај суд.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тужиоче ја сам увек задовољна када се ви бринете о
сведоку, а сада ћемо Ђукићу да видимо питали сте сведока да ли он шта није 
излазио из хотела?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И он је рекао да је ишао ту у ходник.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да, није значи, по просторијама хотела, није значи 
излазио ван хотела за време свог боравка, тако је рекао. Значи то исто није 
тачно за ту полицију и то што.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, та примедба је евидентирана.
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Онда још једно питање да питам господина 
заштићеног сведока, храна рекли сте да се носила у Пролом Бањи по собама је 
ли тако.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У ком, у којој варијанти пре или после.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Кад смо стигли, пре Подујева и после Подујева, ја 
мислим док смо били у Пролом Бањи, говорим на време у Пролом Бањи и пре 
и после значи комплатно, ми смо само, ми смо само били 5 сати изван тих 
објеката у току овог првог терена док смо били у Подујеву, док се тај злочин 
урадио, ово смо све били у Пролом Бањи. Рекли су да је храна ношена по 
собама, па онда интересује ме ко је носио ту храну по собама, да ли зна.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор на ово пиатње.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Зашто се одбија молим вас.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта сад има везе ко је носио храну.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Има, има везе, доћете ви и видећете да има везе. Има,
како нема везе, он каже да је храна ношена по собама, јер нисмо напуштали 
собе, чак се и храна носила по собама, у једном моменту је рекао у некој 
изјави да је носио од Срђана Манојловића син да је био задужен за храну, па 
сам зато хтео да питам сада то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Значи да ли је ношена храна по собама ко што каже и
то?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, рекао је да је ношена храна по собама.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па онда питам ко је носио ту храну, пошто никог не 
позна, никог не зна, претпостављам човек доносе му храну, да питам како се 
зове тај који доноси храну, зато га питам зато ми је и битно, а ви кажете није 
битно, зашто није битно. Значи да ли је по собама ношена храна, ту смо јели у
Пролом Бањи у хотелу у собама, па да каже ко је доносио ту храну, ако не зна 
каже не знам и добро ништа, шта. Да ли зна сведок ко је доносио храну по 
собама.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, на страни 5, 11.12. каже храну су нам носили 
чак горе по собама, неки су ишли доле по храну, углавном су разносили 
храну, 26. ништа тако седело се у собама, чекало се, неки момци тамо играли 
фудбал и тако даље. Је ли знате ко је носио храну?
СВЕДОК П-1: Па за храну је био задужен син Срђана Манојловића.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па добро је ли он носио храну по собама, значи то је 
могао рећи одмах.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Даље.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Је ли нам он делио и цигаре тај исти у Прлолом Бањи,
тај?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор, молим вас ајде да се 
концентришемо на оно што је значајно.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па врло ми је битно, знам зашто то питам, ви ми то 
све ускраћујете.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ево то смо одбили, за цигаре сам одбила.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па добро да смо добијали.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хоћете одлуку већа, знате немојте да губимо време на 
то већ је 11 сати.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Зашто то питам сад морам то изнет зашто то питам,
разумете, сад сте ме натерали да, он човек не пуши, није пушио у то време 
уопште пушио цигару и сад ја морам да обелоданим то шта ја сам хтео да 
питам. Он човек непушач, није пушио уопште.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И сад ја, он прича како ја пушио, палио цигару, пола 
цигаре попушио, гледа цивиле изводе, е на то сам хтео да га питам ја сад то 
морао сам да кажем шта сам уствари хтео јер нисам знао добро да поставим 
питање.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте пушли ви у то доба?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па добро сад је готово госпођо председавајућа, сад то 
не значи ништа. Он човек није пушио, он није пушач, спортиста, није пушио 
сигурно.
СВЕДОК П-1: Ја сам спортиста, али некад тако запалим.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ето одакле му цигаре, то сам хтео питат ко му је дао 
цигару, ако нисмо имали и он је запалио цигару, од кога је добио цигару, нико 
нема крај њега и ви сте сад мени то све ускратили, то је мени било врло битно,
али добро, ви имате право то мени.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја вас зато молим ја не знам како да се браним, знам 
да сам невин, али дозволите ми да за вас и безвезна питања, али ја то не знам 
да поставим, али дошао би на то, разумете човек не пуши али нема везе. Ја 
кажем и тврдим да нисмо јели у собама у хотелу у Пролом Бањи, да смо јели у
ресторану приватноме који је од стране кад се одлази од Рудара, село се зове 
Рударе, гди је тераса где смо ми стајали равно четири сата, и то ћемо доћи до 
тога јер нисмо нигде стали 4 сата, јели смо у том ресторану приватном. Имам 
овде фотографију где смо ми јели ако могу да дам суду и још нешто да вам 
кажем уз ове фотографије ако може да дам ту фотографију да погледате, где 
припадници јединице «Шкорпиони» налазе се у том ресторану где смо ми 
ручали цело време, никада нисмо јели у хотелу у Пролом Бањи, ни један.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Фотографију ћемо после, сад наставите са 
питањима.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Битна ми је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Наставите са питањима, па ћемо за настављање 
питања.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да вам данас онда нешто кажем, док сам при себи да 
вам нешто кажем у вези ове фотографије врло битно за овај случај.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ако нисте при себи ми онда не можемо да судимо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро, јесам при себи, али има једна особа на овој 
фотографији госпођо председавајућа која није излазила из хотела.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево одмах ћемо да евидентирамо.

За овим окр.Ђукић Жељко предаје суду фотографију.
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Али ја не знам то, сад морам све рећи ко је ту ко није 
ту, а хтео сам вама да кажем.

Коју затим жели да предочи сведоку.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дајте ту слику да видимо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да погледате, да дате ово неком да вештачи, да види.
Види се ко је, спреда погледајте, четврту особу, седи Медић, Ђукић и четврта 
је погледајте нека се господин П-1 окрене, погледајте ухо, погледајте косу 
докле му иде овај део овде мало, па дајте неком вештаку да се установи ко је 
та особа на слики.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: А кад је настала?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Која од ових особа. Да сад ћемо, да погледа прво веће.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Једна једина у Пролом Бањи и то смо у то време били,
никад ми више нисмо били у Пролом Бањи, ни у том ресторану. Погледајте ко 
је та особа на тој фотографији, дајте то да се слика мало, исчисти, избистри и
шта знам то ко ради.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Питајте окривљеног је ли то.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ма није он био господине тужиоче.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да вам кажем ми вас уопште нисмо сада слушали, ми 
смо гледали фотографију а ви сте причали нешто што, надам се да сте 
укључили микрофон.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли вама лично личи та особа на господина П-1, ево 
замолите господина да се окрене само мало.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Је ли предлажете да ово сада морају сви да 
виде.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Нека сви виде, али.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Нека сви виде господина П-1, нека се окрене мало, као 
и на слици молим вас, да би могао да се види угао, коса, чело високо.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ја предлажем да питате сведока.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сачекајте, сачекајте да ставимо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да се да неким службама судским да нам установе, да 
очисте мало фотографију, пошто је та фотографија оштећена да се види да ли 
је то тај сведок, ма не како је могао он бити кад није он био господине 
тужиоче.

За овим се на документ камери.

ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па стража мртва га чува, не може човек напоље.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекате Ђукићу хоћете ви сами да ућутите или да вас 
искључим.
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 За овим се преко документ камере приказује фотографија коју је 
сада суду предао окр.Ђукић Жељко.

Налаже се режији да странкама и окривљенима пребаци слику са 
документ камере.

ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја госпођо председавајућа желим да докажем што пре 
да овај човек је такав какав је, да све измишља, зато и прескачу се неке ствари,
па ће морати поново се вратити на почетак, разумете.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, морају сви да виде фотографију.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То је он, ви то вештачите, радите шта хоћете, ја вам 
тврдим да је то он, разумете, а ви можете видети сами да је то он, погледајте 
мало ја не знам ко то може да установи. Ја би волио да је он сликан спреда.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Већ смо то све што сте рекли евидентирали, сада да 
видимо прво да се техника ова обезбеди. Да се обезбеди техника, сачекајте да 
видимо да ли може да се види или не. Не ради документ камера? Та три не 
раде. Да ли окривљени тамо позади, Шолаја, Боројевић, Медић виде? Виде.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Можда они могу препознати?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим вас Ђукићу, молим вас Ђукићу. Да ли ви 
видите ту фотографију. Да ли вам је ова фотографија позната?
СВЕДОК П-1: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли има вас на тој фотографији, да ли себе 
препознајете?
СВЕДОК П-1: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. А неког другог?
СВЕДОК П-1: Не знам на кога мислите?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.

За овим сведок након што је погледао фотографију преко 
монитора, а са документ камере изјављује «ја ову фотографију први».

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Први пут видите је ли? Први пут видите ово?
СВЕДОК П-1: Да.

«Први пут видим, ја себе овде не препознајем и не знам на кога окр.
Ђукић мисли да сам ја».

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли би вам било згодније да добијете ту фотографију 
овако па да видите?
СВЕДОК П-1: Може, али и овако видим исто.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исто видите и овако. Добро да дамо сада сведоку да 
погледа још једном овако из руке што би рекли.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Судија да ли би сведок могао да се изјасни да ли на 
овој фотографији препознаје неке од људи?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Сад ће само да види.

ВРЗ 04
34



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 22.01.2009.године Страна 33/92 

К.В.4/08 

СВЕДОК П-1: Познајем Медић Драгана са лева у десно, Ђукић седи до њега,
ове остале не би могао поименично.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Познајете само окр. Медића и ког Медића?
СВЕДОК П-1: Медић Драгана и Ђукића.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Драгана и Ђукића. Вас ту је ли има или нема?
СВЕДОК П-1: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Шта је тужилац хтео да се сведок изјасни?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ја колико сам схватио тврдња је да су они сви 
припадници јединице «Шкорпиони» значи 120 људи, искључиво јели у
приватном ресторану у месту Рударе.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не, не.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ја питам је ли то нешто зна сведок П-1 о томе или 
не?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, јесте ли јели?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Није то у Рударама било, извињавам се, то је у
Пролом Бањи, али од Рудара кад се улази у Прлом Бању, са леве стране је 
ресторан, онда значи у склопу безмало бање, само бања је иза улица лево, а то 
је доле ниже низ брдо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли вам познато о том неком исхрани у ресторану?
СВЕДОК П-1: Знате шта, то је вероватно командујући тај састав имао 
могућност да иду где су хтели и да се хране како су хтели, сад ме је потсетио 
значи излазило се није из хотела, храна је била дељена у тим неким, то је 
већином био тај ланч суви тај ручак.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ишли ви у тај ресторан?
СВЕДОК П-1: У овај ресторан не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не.
СВЕДОК П-1: Задњи дан кад се излазило, кад се одлазило ја се не сећам да ли 
смо ту можда негде ја сећам се можда, можда са овим Конијем да ли сам негде 
отишли. Не у овом ресторану, да смо отишли пошто се знало већ да одлазимо,
да ли је то био неки кафић мали па смо попили пиће и вратили се, то је био 
задњи дан кад смо одлазили, а иначе као што сам рекао нигде се није могло,
сем командујућих људи који су.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Бранилац Саша Петровић шта сте ви хтели да сведок 
каже? Не, нисмо. Микрофон нисте укључили. Не док је фотографија била,
шта сте предложили да се сведок изјасни, микрофон.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ја сам само предложио ово што је сведок урадио да 
сведок са фотографије ако је могуће, препозна лица која су значи седела ту.
Ништа дуго.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите наставите.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Могу сад у вези те фотографије само да наставим само 
у вези те фотографије, ставите је на екран ту фотографију ако можете, да 
врати ту фотографију на камеру.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Режија молим вас да укључите документ 
камеру.
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Пошто је сведок П-1 управо сада рекао да је та 
фотографија сачињена на крају тога можда терена, пре него што ћемо ићи 
кући и тако па ме сад то нешто синуло да се погледа ту, да се погледам ја 
колико може да се види та моја брада, дужина браде и ради тога баш само.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, а шта сте ви хтели на овој фотографији да 
сведоку покажете где је он?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Сад када је споменуо где, ја сам рекао сведок је, П-1, 
је сведок четврти с лева на десно четврти, ја сам рекао погледајте ово ухо,
погледајте ове золуфе, црту лица, лобању, како би рекао, чело, залиске, све то 
погледајте, то је он.
СВЕДОК П-1: Ја не знам на кога он мисли да сам ја.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Четврти од лева ка десно, седи Медић Драган, Ђукић 
Жељко и Никола Ковачевић па ти, па овог с леђа не познам, па Момић 
Милорад, између, ти си између Никице Ковачевића и Милорада, значи први,
други, трећи, четврти с лева на десно, глава која се види то је твоја глава.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Види се ухо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ухо се види, погледајте ви господине Тодоровићу ухо 
господина ви га видите баш са те стране, погледајте да ли је то тај.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим вас окривљени да се не обраћате господину 
Тодоровићу, тако директно.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро, добацио је и он мени ту, па само кажем ајде 
добро, нећу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И сведоку са ви.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Заборавим то са ви. Човек је ту дотерао ме на робију 
треба да га вијам овде сад по суду. Унаказио ми живот и упропастио и мени и
деци и све и сад ја не знам шта, трудим се, стварно трудим се да вичем ви и да 
га поштујем, али некако можда ми излети, па ви то немојте замерити.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Ајде сада.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Значи у вези ове фотографије, да ли можете ви да 
погледате ту моју браду, дужину те браде, да ли је то брадурина, шта је то или 
је то сада повежите фотографију ону прву коју сам вам дато, са 5 припадника 
«Шкорпиона» јединице у Пролом Бањи, дужину оне браде и сад ову браду, је 
ли то значи логично да је ова слика сликана после те и да је мени тих неких 7, 
8, 10 дана нарасла брада на оволику, значи да докажем какву сам ја браду 
имао у само извршење злочина.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Ово евидентирамо, али то није питање.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не, не, ово је евидентирано, али то није питање.
молим вас ставите сад фотографију «Шкорпиона». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је ваш предлог и ми ћемо тока касније, сада ви 
испитујете сведока, ево питали сте сведока да ли је то ова особа овде четврта,
јесте ли то ви. Не? Кажите.
СВЕДОК П-1: Не, не, нисам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е сада се пуномоћник јавио да интервенише не знам 
због чега.
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АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Само интересује ме, господин Ђукић је хтео 
да ову фотографију прикаже због тога да се види какву он има браду.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И да се види П-1. 
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Е због чега да се види П-1, због чега?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па зато што није био ван хотела и ових хотели боже 
драги.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па је ручао такође у овом ресторану.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ове неистине које наводи.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: На ту околност.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да би се утврдило да је ручао у ресторану.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па не само госпођо председавајућа, ресторан, не само 
ресторан, господин П-1 тврди да смо цело време боравка у Пролом Бањи били 
само у просторијама хотела, да их уопште нисмо напуштали, да смо имали 
мртву стражу, да је господин П-1 хтео чак у једном моменту да и да је хтео да 
побегне није могао да побегне због те мртве страже, то су све лажи, никаква 
стража, нон стоп смо излазили ишли смо и у Куршумлију, ја сад не знам та 
места знам зато их познам да се налази место Рударе, раскрсница, нисам ја.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Али за оптужницу није важно.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ма како није важно за оптужницу, мени је важно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да видимо шта тужилац сада.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Свака његова реч коју је слагао за оптужницу, он је 
све слагао човек.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Оптужени Ђукићу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па ево господине Тодоровићу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви чак и да немате микрофон само би се ви чули.
Толико сте гласни. Тужиоче?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Само да нам каже окр.Ђукић где је ово сликано, кад 
је сликано, ко је сликао јер ја не знам шта гледамо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажите нам сада то.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја мислим да је господину тужиоцу јасно шта сам ја,
ово је рекао сам лепо, ово је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Прво одговорите када је сликано, где.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ресторан, угоститељски објекат који се налазио 
непосредно на неких 100 метара од хотела у Пролом Бањи, хотел «Драган»
или као се зове, ово не знам како се зове кафана приватна, вероватно је 
команда МУП-а.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је сачинио фотографију?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Е то не знам, то не знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одакле вама та фотографија?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То сам ја добио одмах после тих дешавања тамо, не 
знам стварно ко ми је то дао и ову и ону претходну што сам вам дао 
фотографију.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када је то сачињено?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: За време нашег боравка у Пролом Бањи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад, пре или после Подујева?
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ово је после Подујева, ова је фотографија после 
Подујева урађена можда дан, два пре него што смо кренули кући, а она што 
сам дао прва фотографија, 5, и она је урађена дан један, можда да ли два, ајде 
дан пре одласка на Подујево.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро хвала вам.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Сад би одговорио господину тужиоцу, ово је значи у
Пролом Бањи и то говорим да је то ресторан где смо ми цело време хранили 
се у том ресторану, никаве ланч пакете нико нам храну није довозио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то је већ евидентирано.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: А господин тужилац је сада питао ме.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Пошто је, Ђукић је напоменуо сада све због 
чега је тражио ову фотографију, све те разлоге које је он напоменуо се не тичу 
оптужног акта, ниједан, тако да не може се толико ићу у прво у нормалним, на 
овим суђењима која су се дешавала у Окружном суду пре `90-тих година 
никад се није утврђивао кредибилитет на начин како се овде утврђује.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како се овде утврђује.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: То је, то испитивање о личним својствима, о
личним именима, о стварима где је ко био и где је ишао, које никакве везе 
немају са оптужницом. Дакле сва ова питања су под фирмом утврђивања 
кредибилитета сведока, е кад се утврђује кредибилитет за битне чињенице из 
диспозитива опутжнице, а не на основу свега шта је он радио у животу и шта 
је рекао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Хвала. Хоћете да наставите Ђукићу, нема 
потребе да се јављате, ви сте сада ту да испитате сведока. Значи 11,12 имате 
још једно пола сата до паузе.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Мени је ово све врло битно, јер не желим тај 
кредибилитет као што каже господина.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, нећете сада одговарати.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Него да човек измишља.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Слушајте ме Ђукићу, значи нећете се упуштати у
полемику са пуномоћником оштћених, већ ћете сада да се држите концепције 
своје одбране и постављања питања.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Онда да се вратимо на аутобусе, ако је могуће,
значи 2 аутобуса су дошла припадника јединице «Шкорпиони» у Пролом 
Бању одмах, то вече, и непосредно дан пре самог нашег одласка из Пролом 
Бање у Подујево је дошао још један аутобус који ја спомињем као трећи 
аутобус, значи није било у Подујеву 2 аутобуса као што каже господин П-1 
него је било 3 аутобуса, само да се при томе изјасни како није видео аутобус.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Одбија се одговор на то питање како није 
видео. Знате. Ајде сада крените даље на питања да би имали времена и да се 
суочите.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ма не могу ја данас завршити то сто посто, они све 
слабо чују. Онда у вези те поделе наоружања на пример и ту има да га питам,
ево ајде да сад скратим. Ти си рекао да сам ја.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ти – ви.
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро, ви кажете да сам ја био.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питајте преко суда, преко суда. Кажите шта сведок 
треба.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Сведок П-1 каже да сам ја био командир вода њему у
Пролом Бањи, ја кажем да нисам био командир вода, да сам био командир 
одељења.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је ствар за суочење, ајдемо даље на питање.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И господин П-1 је прешао из мог одељења у одељење 
код Петра Дмитрића, који ће доћи овде као сведок, може да каже то да ли је 
прешао у то одељење код Петра Дмитрића или кад је прешао код Пере 
Дмитрића.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он је одговорио на то, одбија се одговор. Питајте оно 
што сведок није одговорио и суочите се са њим на оне битне околности и
делове који се разликују у вашој одбрани исказу овога сведока.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Ја морам сведока то питати пошто сведок каже 
да је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте цитирати сведока, питајте сведока.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па ја не могу овако, стварно не могу да се браним, ја 
не знам човек каже да је Боцо и Перо Петрашевић обилазио припаднике 
јединице «Шкорпион» по хотелу навече не знам у 10 сати. Е то је тако рекао 
да је Боцо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте, да и?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И да је он после тога сишао доле случајно?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ви можете да ставите примедбу на део исказа 
сведока.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Није то примедба.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али не знам шта хоћете овде са тим.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Када је сазнао П-1 да се дели наоружање у Пролом 
Бањи, ето, ајде на то одговорите? Када је он сазнао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је ствар о којој је сведок причао 11.12.2008. године.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Јесте причао али ми је нелогично па да само објасни.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта да вам објасни.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па зашто му није Перо Петрашевић и Боцо Медић 
рекао да се дели наоружање кад су били у 10 сати у обиласку просторија и
видели га у просторији.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: А у то време се већ наоружање делило у Пролом 
Бањи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор. Ајде даље Ђукићу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Концентришите се на одбрану Ђукићу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро, где сам ја спавао у Пролом Бањи? У хотелу где 
сам спавао?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не мислим у соби.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор на то питање.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Зашто се одбија кад је господин П-1 рекао да је у
приземљу код Ђукић Жељка чистио наоружање, зашто сад не може да ми 
одговори на то питање, он је то рекао у изјави да је дошао, то је он рекао 
нисам ја, зашто сад то не дозвољавате, а нисам спавао уопште доле.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зато што је то питање које, ви питате где сте спавали а
он прича о чишћењу оружја.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Код Ђукића у соби.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Ајдемо даље.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ето код Ђукића у соби. То сам је хтео питати, је ли 
моја соба доле у приземљу била? Да ли је моја соба где сам спавао доле у
приземљу у хотелу била?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па госпођо председавајућа је не могу ни једно, ја вам 
кажем стварно сваку реч је човек слагао, значи сваку реч.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Сваку реч.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то је ваша примедба, ваша примедба је 
евидентирана да он лаже.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: У оптужби је битно то, па све је то оптужница, треба 
да ставим мом брату, о мом покушају његовог убиства, госпођо судија. Па ту 
има толико ствари да видите ви о коме се ради ту, ја само овде описан од
стране тужиоца као неки бахат и оваки и онаки, овај господин овде је стветац,
мислим зашто дозвољавате то, нека ми одговори на та питања. Каже дошо је 
Перо Петрашевић обишао га је у 10 сати јер нисмо смели, само да вам кажем 
он каже да нисмо смели излазити из соба, били смо у собама и Перо 
Петрашевић је проверавао и Медић да ли смо сви у собама, онда је сишао 
доле и видео да се дели оружје, а неко га је позвао, зато госпођо 
председавајућа оружје није дошло навече, оружје је дошло исти дан са нама,
ја сам лично возио тај камион. Друга ствар, његова лаж камион са 
наоружањем кад смо се ми раздуживали.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Знате шта суочићете се са сведоком, суочићете се дајте 
да видимо да ли има неких питања нешто можда да му поставите а наравно да 
ћете се суочити кад будемо завршили са овим делом да му постављате питања.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Госпођо то су таке су разлике, молим вас, оружје кад 
смо враћали да смо убацивали у камион, није био камион никакав ту, молим 
вас ми смо враћени на Макишу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И тамо смо давали наоружање.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли ви мене разумете да би сада требало да сведоку 
поставите питања, а да ја немам ништа против да уколико ви немате питања 
можете да се суочите одмах.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не, питања. Господин П-1 наводи овде цело време и
како сам ја схватио један једини човек који може, да га скратим сада да не 
правим увод, једини једини човек који све ово може да потврди, све ове 
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његове досад изјаве, наводе да су били у хотелу са њим, да је био свуда нон 
стоп са тим Милошем, како сам ја то схватио, да ли тај господин Милош може 
да дође овде као сведок и да потврди све ове наводе господина П-1. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Које, које наводе?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па све, да је цело време био са њим у соби, чекајте,
чекајте молим вас, немојте молим вас немојте.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Само у вези оптужбе.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сам овде због тих речи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим вас да кажете своје питање, да се уопште не 
обраћате пуномоћнику, јер ћу морати.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Упозорите онда и њега, увек он мене испровоцира.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пуномоћник неће вама више, немојте да се обраћате 
окривљеном.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Он мени каже а ја одговорим, ја увек крив, ево нека 
каже да се може звати тај Милош из Сремске Митровице да потврди те све 
његове изјаве, значи нико други никад није био са њим осим Милоша из 
Сремске Митровице ја сам тако схватио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, у соби да.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И у соби и свуда је био са њим 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где свуда?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па и пре догађаја тога био је са њим соби, после је био 
у соби и по наоружање је био са њим, госпођо председавајућа, одбио је човек 
да ми да личну карту, како одбије мене ако сам ја командант да ми да личну 
карту задужујем наоружање.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Е сад препричавам тај догађај да не тражим по 
списима сат времена, он је то све рекао, господин П-1 је то рекао да су он и
Милош.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ви све то сад понављате.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па морам госпођо председавајућа.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Понављајући ви сматрате да нас на тај начин убеђујете 
да овај сведок лаже.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не. Да и то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Заправо ви сада траба њему само да поставите питање 
и да се суочите, грдно време сте потрошили понављајући ово и то је изузетно 
узрујаним гласом, ја вас заиста разумем.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро ја сада кажем и да сада скратим све то, нека 
само каже може ли тај Милош тај, који је био.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ми смо рекли да сведок не зна Милошево презиме.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не, не, нема везе знам ја презиме, рећи ћу ја госпођо,
па ја ћу вам сад рећи ко је Милош, све ћу вам ја рећи, па дозволите молим вас.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте били све време са Милошем у соби?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па дозволите ми молим вас.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли П-1, јесте били све време са Милошем у соби?
СВЕДОК П-1: Да.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте, и у повратку? Овај, у овом кад сте се вратили из 
Подујева?
СВЕДОК П-1: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И он може да.
СВЕДОК П-1: Милош се вратио пошто је остао био са тим делом вода.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, тако сте и рекли. Јесте заједно са њим 
задужили и раздужили оружје?
СВЕДОК П-1: Заједно смо сишли доле, дошао је, послао је.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И тај је човек одбио да ми да личну карту, је ли тако,
то је сведок П-1 рекао, да ли је одбио Милош да ми да личну карту кад сте 
били код мене по наоружање?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. То нећемо то одбијам.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли може да каже, да ли може тај Милош, П-1, тај 
господин Милош да потврди све ово да се позове на овај суд као сведок.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. То је ваш предлог.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па не може доћи кад је мртав човек, госпођо 
председавајућа молим вас, тај човек је мртав и он зна да је он мртав, и он је 
узео једног јединог човека који је мртав и све је са њим био цело време. Ја вам 
говорим.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је евидентирано као ваша примедба.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Имам умрлицу господина Милоша, зове се Врањевац 
Милош, један једини Милош у целој јединици који је био од 130 људи, нећете 
наћи нити једног Милоша, узмите ту су вам документи молим вас, нема 
Милош други ни један, да има три Милоша или два ја би рекао можда је неки 
други и још уз то околности из Сремске Митровице, један једини Милош,
Врањевац Милош.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Дефинитивно сте нам објаснили то. Ајдемо 
даље.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И показали сте нам ви госпођо председавајућа овде на 
фотографији тога Милоша што га он не позна, Врањевца, тог Милоша, што га 
он не позна, овде сте га ви показали он је рекао да га не зна. Ниједан други 
Милош није био, а овај Милош не може да потврди.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. То је евидентриано све, то сте опширно изнели.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли желите умрлицу да вам дам од господина 
Милоша?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајдемо ми даље са питањима, па ћете се договорити са 
браниоцем шта ћете да приложита као доказ.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ево ако може одмах док сам при томе, да се та 
умрлица, да се види да је човек мртав, човек је умро 2004. године.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ђукићу јел ви мене разумете да би требало да 
постављате питања.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро, дајте онда ову како се зове господину 
предочите ову фотографију, фотоалбум «Шкорпиона» јединице, овај.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Кажите шта хожете из фотоалбума 
«Шкорпиона». 
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Моју фотографију да покажете ако може.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да каже да ли сам тако изгледао, баш тако у то време 
у Подујеву, у дан извршења злочина, да ли сам тако као овде на овој 
фотографији да ли сам тако изгледао, мислим на браду и косу, пошто је он,
пошто ја док нисам, кад гледам фотографију и читам његов опис ја себе 
претпознајем буквално оваквог овде, шишкице, косица, брадурина,
препознајем себе овде као на овој фотографији, разумете, ја тако, само нека он
каже да ли је то, само, ништа друго.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ви гледали овај фотоалбум са фотографијама 
припадника јединице «Шкорпиони»? 
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Можда му је некад неко показао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте.
СВЕДОК П-1: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када? У ономо претходном?
СВЕДОК П-1: Не знам да ли је то тај, ја сам гледао један који није био потпун.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, тај, нема други. Јесте ту видели Ђукић Жељка?
СВЕДОК П-1: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: је ли он тако изгледао у Подујеву или не, као на тој 
фотографији?
СВЕДОК П-1: Па ја како сам га описао, тако вероватно. Сад не видим 
фотографију пред собом не могу да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим?
СВЕДОК П-1: Не видим фотографију, али знам.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ево могу му ја додати.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не можете.
СВЕДОК П-1:  Као што сам га описао, брадицу, и дужу мало онако, на шта се 
он смеје, као.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Дужа коса до рамена?
СВЕДОК П-1: Не дужа, него тако мало.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Рекао си до иза врата.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ђукићу ја вас опомињем да постављате питања онако 
како треба. Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли сам изгледао као на овој фотографији број 16.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Наћи ћемо фотографију па ћемо да му покажемо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ево фотографију.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли имате ви ону у боји тужиоче?

За овим се сведоку на тражење оптуженог Ђукић Жељка показује 
његова фотографија из фотоалбума припадника јединице «Шкорпиони»,
па позван да се изјасни да ли је окр.Ђукић изгледао као на тој 
фотографији, сведок изјављује.

ВРЗ 04
34



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 22.01.2009.године Страна 42/92 

К.В.4/08 

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли има потребе да стављамо фотографију на 
документ камеру? Браниоци, окривљени, има, ставићемо. Је ли тако изгледао 
Ђукић или не?
СВЕДОК П-1: Мало мање, колико је мало забојена слика, мало мање, мислим 
да је мало мању браду имао, није толико велику.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Рекао је брадурина молим вас.
СВЕДОК П-1: Рекао сам до 2 цантиметра, у време извршења дела које сте 
извршили имали сте до неких можда то је два три дана.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је овако изгледао или не?
СВЕДОК П-1: Не, овако.

Па сведок одговара не он није овако изгледао, имао је мању браду.

ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Два три дана је споменио молим вас.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ђукићу слушајте ово је последњи пут, следећа мера 
коју ја могу да применим према окривљеном који се на овај начин као ви 
понаша, је заиста драстична и мислим да нема разлога ово овде окривљени 
Ђукићу је судница, а ви сте се потпуно заборавили и уз све разумевање да сте 
ви у притвору од 19. октобра 2007. и да сада износите своју одбрану, и да 
постављате питања сведоку чије вас сведочење иритира, ваше понашање је 
потпуно недопустиво, али потпуно. Ви сте, вама је допуштено да ту седите, да 
се служите свим тим папирима, међутим ви сте се потпуно, потпуно и преко 
сваке мере овде размахали. Да ли сада имате неку примедбу на овај одговор.
Режија укључите документ камеру за ову слику број 16.

Тужиоче. Кажите сада да ли је било примедбе неке.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Када је господин П-1 описивао мене, навео је да сам 
имао шишкице, брадурину, браду чак једном је употребио реч брдурину, да 
ми је коса онако падала испод врата, то мене подсећа као на ову фотографију 
и он каже да сам ја такав био. Сада у овом једном, сад кад сте ви мене 
прекинули, кад сам ја излетио што нисам смео јел, он је споменио два три 
дана, или сам ја то погрешно чуо, имао је браду од два три дана, е сад ми то 
није јасно како два три дана, кад брадурину, и још сам хтео нешто да кажем,
хтео сам то као примедбу, господин тужилац кад сам ја испитивао оштећеногу 
ову Саранду чини ми се Богујевци, кад сам изашао да јој поставим питање, он
је мене представљао њој имајте у виду да је оптужени тада у то време имао 
онако браду од два три дана, па молим вас да се једном већ та моја брада 
доведе у неко да је то брада, брадурина, да ли је брадица, да ли је, шта је то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Ваша примедба је евидентирана, режија.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не знам како да се браним од тога. Ако сам имао 
браду.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ђукићу да ли има потребе да и даље стоји ова 
фотографија на документ камери?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ево већ кад је ту та фотографија на тој документ 
камери, да ли може господин П-1 да нам на овој фотографији идентификује 
лице ово Кинез?
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор на ово питање. Ђукићу ви хоћете 
овде сада са овим фотоалбумом да обављате радњу препознавања, ово се 
одбија, режија вратите молим вас слику суднице. Наставите са питањима.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ево само да, нисам хтео ништа, него он зна Кинеза,
каже да је био тамо да је узимао шлем од Конија, у вези тих радњи, ја сам у
једном моменту и рекао да је Кони чак дао Црногорцу шлем и нешто не знам 
ни ја.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Свеједно вам је одбијено питање без обзира на ово 
објашњење.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Да ли сведок П-1 позна име и презиме Ђукић 
Младена?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ђукић Младен?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли вам то име познато?
СВЕДОК П-1: Је ли може прецизније, није ми познато.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли вам је познато Вишекруна Бранислав?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то везано нешто за вашу одбрану?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да, да, за одбрану.
СВЕДОК П-1: Јесте.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Ђукић Младен ти није познат?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, питали смо Ђукићу идите даље.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да објасним одмах. Господин П-1 је ракао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта питате даље.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: У вези хапшења, у вези хапшења лица у Борову Селу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, има ту, па како суочити.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Има ту, па како суочити.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајде онада питајте.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Лице у Борову Селу које сте ви хаписили како се 
зове?
СВЕДОК П-1: Ја не могу да се сетим како се зове, али.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Где сте га хапсили.
СВЕДОК П-1: Али ако циљате ја сам после значи, утврђено што сте се ви 
мени обратили приликом.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Одговорите ми само где сте га хапсили, где?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор на ово питање.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Зашто.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Упозорава се окривљени последњи пут да се на овај 
начин обраћа сведоку, да на овај начин не поставља питања везано за то да ли 
вам и даље требају ваше белешке, и сви ти транскрипти?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Требају. Добро могу ја устати ако је то проблем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ако вам је већ допуштено да седите, да се на тај начин 
обраћате суду и сведоку, молим вас да водите рачуна о свом понашању ово је 
последње упозорење, удаљићу вас из суднице.
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Само питам где је хапсио то лице, где је 
извршио ту радњу хапшења, сад обијам се, не разумем шта сам ја ту сад 
грешку направио?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Ајде даље да ли имате још неко питање.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да. Ко му је дојавио да то лице иде хапсити?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па госпођо, господин П-1 он је ту изјаву своју дао, не 
измишљам ја ово, то је он рекао овде на суду.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То можете да се суочите са њим, али да постављате 
таква питања не.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да је отпор пружан, да је био ненаоружан, па ме 
интересује ко га је послао, где је ишао, кога је ухапсио, то врло кратко може 
да одговори.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Где је држао тога човека што је ухапсио, где, коме га 
је предао, да ли има писани траг у вези тога, то како да се сад суочавам на то,
значи само то кратко да одговори, да, био је ту.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је све питао и ваш бранилац, сведок је износио,
погледаћете у паузи транскрипте. Ајдете даље.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па то само да каже, ако може.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не може.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли му је познато име Чанчаревић Миленко?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чанчаревић Миленко је име и презиме особе за коју је 
ваш бранилац питао, ја мислим 11.или 12. децембра прошле године.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Јесте.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тако да вам се сада одбија јер је то бранилац већ питао 
па је сведок одговорио.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да вам одговорим?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не ви мени нећете одговорити, ви ћете да наставите са 
постављањем питања, па ћете на крају изнети примедбе, па ћете се суочити.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сам записао, ја кад сам слушао овде његов одговор,
ја сам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви мене не чујете?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сам записао не зна, а у транскриптима сам добио 
знам, само из тог разлога питам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро то је ваша примедба, евентуално на транскрипт 
да преслушате.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па ево да ми сад разјасни.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Преслушаћете транскрипт.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Да ли је радио кад он за ту особу?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли је икада радио за ту особу?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте да видим, да ли је то питао такође ваш 
бранилац?
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То ми је све битно госпођо председавајућа из тог 
његовог страха према мени цело време, моје прогањање, мој покушај њега да 
га убијем на следећем терену. Зато је то врло битно, јер није уопште десило се 
то како је он и шта је он рекао. Зато то хоћу сад да кажем суду, иако то можда 
није битно за ово суђење али мени је то битно, за његов мотив зашто он мене 
терети, само ми је зато битно и зато је битно јер тај мој брат њега није знао по 
имену него је знао по презимену и по надимку.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево сад тражим.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Овај господин овде је мог брата држао у затвору 
приватно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ђукићу ви понављате констатујем да ви у паузи док 
суд тражи, када сви треба да ћуте, док суд тражи овде у транскирпту то ви 
мене потпуно деконцентришете, јер понављате повишеном тоном своју 
одбрану. Да ли ви код себе имате Ђукићу транскрипт од 12.12. страна 51?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Имам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окрените страну 51.  
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То је други датум овај јел. Ево 51.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Окренио сам страну.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево прочитајте ту страну.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па добро, каже господин П-1 каже.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Прочитајте у себи.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро прочитао сам да не губимо време.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И? Чини ми се да је ваш брнаилац испитивао овога 
сведока везано за Чанчаревић Миленка из Борова Села, пријатељ и тако даље.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да, тај Чанчаревић Миленко није из Борова Села па 
зато.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ради о Чанчаревић, исто дошла оперативна група и
тако даље и тако даље. То је све следећи концепцију ваше одбрне коју сте 
износили тамо још у септембру месецу. Које је сада питање за овог сведока?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Мој је бранилац погрешно ту питао, он човек не зна,
није Чанчаревић из Борова Села дечко тај, није из Борова Села, него из Борова 
насеља па зато то и питам јер није да то објасним, и овде је рекао господин П-
1 да је ишао у својству полицајца да изврши задатак, па зато сам питао сад да 
ми каже кратко где је ишао да га ухапси, значи ишао сам у Борово, Вуковар,
Борово Село, само где је ишао да га ухапси и одмах има друго питање које је 
битно а то сам на почетку рекао и сад сам дошао до овога свега због тог 
питања. Само да ми каже где је ишао да хапси, разумете где, у Борову Селу, у
Борову насељу, где је хапсио Ђукић Младена? А то није одговорио где је 
хапсио него је ишао на дојаву једног грађанина.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Само да каже где га је ухапсио и то, ако не може.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У Борову Селу или Борову насељу?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Или у Вуковару?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Или у Вуковару.
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Само да каже где га је ухапсио. Ишао је значи као у
својству полицајца ненаоружан.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ђукићу разумели смо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мислим да тај детаљ да ли се ради о Боровом Селу,
Боровом насељу или Вуковару смо прпустили да питамо, па ћемо сада сведока 
питати, Борово Село, Борово насеље или Вуковар? Можда смо вас и питали 
али ја не могу пронаћи.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Није питан сигурно. Сигурно није.
СВЕДОК П-1: Ја сам био запослен у Борову насељу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, где сте ишли да хапсите тог?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: У Борову насељу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Ајде Ђукићу, молимо наставите са суштинским 
питањима везаним за оно што вам се ставља на терет.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро ево сада пошто хапси то лице, да се да опет 
фогографија јединице «Шкорпион», да покажем и на овој фотографији овде,
да ми покаже Ђукић Младена, ево на овој фотографји.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Одбија се. Добро. Могу да дам неке фотографије вама 
овде везане за мој надимак и то ако може сада ово.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Фотографије које имам овде везане, оно што сам 
објашњавао мој надимак.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро може ако имате да питате још нешто сведока па 
ћемо пре паузе да предате то, ми ћемо у паузи да погледамо те фотографије и
тако даље па онда да наставимо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Кажем сведок П-1 је да смо ми ишли на 
састанак у Подујево и онда је рекао значи били смо на састанку, вратили смо 
се назад, били смо постројени испред аутобуса ту поново се ми договарамо, то 
ми сада није јасно зашто ми одлазимо на састанак, па се ту сад поново 
договарамо и ми чак сам схватио молимо Вулевића да нас, пошто ми не знамо,
да он нас ипак одведе у те куће.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да се констатује.

Окр.Ђукић Жељко понављајући исказ сведока ставља примедбу на 
део тог исказа који се односи на састанак приликом доласка у Подујеву.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи питања су питања, примедбе су примедбе и како 
у целини тако и у деловима, ви имате примедбе на исказ овог сведока, сад му 
постављајте питања.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: У вези апотеке он је исто давао изјаву. Шта је он
донео из те апотеке?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор рекао је шта је донео.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ко му је дао?
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор, то ћете све да.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Када је Медић Слободану дао капи за нос?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор за капи за нос за Медић Слободана.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ко му је рекао да Боца користи те капи за нос? Како 
он зна?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор тако нешто изнео је приликом 
давања свог исказа 11.12.2008. године.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Није ниједном речју овде пред овим судом 
споменио када је описивао други терен, неке догађаје, а који су на неки начин 
обиљежили тај други терен, није споменио например удаљавање Горана 
Стопарића, ни једном речју?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је то ваша примедба или је то неко питање за 
сведока.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Питање за сведока.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, како гласи питање.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли је Стопарић Горан рањен приликом.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је сведоку познато.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да, да ли је сведоку познато.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли вам је познато?
СВЕДОК П-1: Познато ми је, ја колико ми је познато да се сећам да сам то 
навео.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли зна, да ли се сећа да сам га ја послао да иде и да 
помогне рањеном Стопарић Горану да се извуче са места где је рањен?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте учествовали, прво да ли је учествовао у
извлачењу Стопарић Горана.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да, може.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте учествовали у извлачењу?
СВЕДОК П-1: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не. Добро. Окривљени каже да вас је он послао да 
извучете Стопарића.
СВЕДОК П-1: Није ме он послао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко је извлачио Стопарића?
СВЕДОК П-1: Припадници САЈ-а.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Неко од «Шкорпоина»? 
СВЕДОК П-1: Па ја не знам да ли је неко, али припадници САЈ-а колико сам 
ја чуо да су извлачили.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И нико од «Шкорпиона»? 
СВЕДОК П-1: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли зна који дан је то отприлике било другог 
терена?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад је Стопарић Горан рањен?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да, који дан кад смо отишли на тај други терен?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли знате кад је рањен Стопарић Горан?
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СВЕДОК П-1: На том другом терену, не сећам се да ли је неких, тих првих 
дана, првих наших дана можда у неких 5 до 6 дана.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате или не?
СВЕДОК П-1: Не сећам се баш тачно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, даље Ђукићу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли зна како је евакуисан рањени Стопарић Горан,
како је отишао са лица места где је рањен?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате или не знате?
СВЕДОК П-1: Чуо сам да су га припадници САЈ-а хеликоптером пребацили.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да ли хоћете сада да нас уведете у причу и да 
нам кажете због чега је све то значајно?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па ето, хеликоптер, Стопарић Горан је рањен на 
другом терену, сведок П-1 није споменио то, али је говорио цело време о
другом терену, говорио је о рањавањима припадника САЈ-а.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је значи догађај који би он морао да упамти?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Како не. Хеликоптер је велика разлика и коњ.
Стопарић Горан је изведен на коњу, коњ га је скинуо доле.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И онда уједно у вези Шолаје Миодрага, Миодраг 
Шолаја је водио тога коња, по мом сећању и он је одвео тога Стопарић 
Горана, тако да он.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, овај део ваше одбране везано за рањавање 
Стопарић Горана.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Мислим он ништа не зна то кључно, шта би даље га 
питао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је кључно.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па битно је да каже, једини догађај који се нама десио 
тада је тај.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
СВЕДОК П-1: Могу по сећању да?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
СВЕДОК П-1: Колико се сећам да то је био припадник САЈ-а београдског,
Црногорац иначе по говору, да га је он лично извукао.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Како се зове?
СВЕДОК П-1: Не знам како се зове, али мислим.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли ви сада разговарате са Ђукићем онако, а ви 
Ђукићу га питате оно као да сте негде ко зна где?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не, како се зове припадник тај Црногорац?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор на то питање, ајде да не улазимо у
такве детаље за небитне ствари. Имате још 5 минута на располагању пре 
паузуе.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Он је споменио име тога молим вас.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Баки се зове тај који је, он је тога сведока.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро да ли хоћете сада да наставите са питањима?
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ето кажем Баки тај који је изнео Стопарића са тог 
терена, можемо човека звати као сведока.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Концентришите се за питање везано за оно што вам се 
ставља на терет.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Сад немамо времена скица, то је кратко, да 
идемо на ту скицу, добро ајде додаћемо мало ког другог, ту кад смо дошли на 
тај други терен, па кад је наишло возило на мину, описивали сте то, чије је 
возило наишло на ту мину.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор на то питање.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сам га тад послао у минско поље рекао је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, одбија се одговор.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Вама то тако зато што немате представу, то је пут који 
се користио нон стоп.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ђукићу ја те стварно догађаје ваше.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро, то вама није битно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То су ваша сећања.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Нису сећања, то су догађаји везани.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сада када испитујемо сведока.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па он је о томе причао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајде даље то ћете се суочити са њим.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Онда ништа на тај, улазак у то двориште рекли сте око 
оних кућа ћемо, то морамо видети, е сад да видимо ту скицу коју је он
направио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Кажите ми које скице предлажете да се сведоку 
покажу након паузе?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Његова скица, моја скица, оштећеног.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сељатина?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Сељатина, скица. Па скоро све скице ће нам требати.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Скоро све скице ће нам требати.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Хвала вам, можете сада да се вратите, то ћемо 
да наставимо након паузе коју ћемо одредити због узимања терапије. Кажите.
Је ли можете да наставите, окривљени након паузе, коју ћемо сада одредити?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Могу, могу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим вас да се вратите на место.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Предлог ако мислите да је то паметно, да не би 
губили време после да се сведок упозна са скицама да му.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Даћемо сведоку скице, зато сам и питала.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Могу сад да поставим да питање или је готово?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, сад ћемо да направимо паузу, чекам да скупите 
ствари и да се вратите на место.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ево скупио сам.
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За овим суд доноси 

Р ЕШ ЕЊ Е

Одређује се пауза ради одмора у 11,43 до 12,15.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала седите.

Констатујемо да је настављено у 12,25 након паузе ради одмора.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сви смо присутни и даље је постављена непровидна 
завеса између дела где се налази публика, судско веће и странке.

Пред судом је сведок П-1. 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим вас Ђукићу да изађете и да наставите са 
питањима.

Да ли сте ви П-1 у међувременду добили скице ове коју сте ви 
сачинили, да се подсетите, коју је сачинио Ђукић Жељко и оштећени 
Сељатин?
СВЕДОК П-1: Да, имам 4 скице.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Је ли могу сада да вам дам ове скице у вези 
идентитета мог бркова.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дајте фотографије па ћемо то после, а сада да пређемо 
на скице. Добро. Хвала, то ћемо кад завршите испитивање да погледамо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ево извињавам се само ово сам заборавио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Хвала. Хвала Ђукићу седите, и постављајте 
питања преко микрофона да би се то евидентирало.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Овако само, ако могу само да питам сведока, сведок је 
рекао да се стари и нови припадници јединице «Шкорпиона» разликовали по 
униформама, па ако може она фотографија само на час где смо нас пет 
припадника јединице «Шкорпоини» да видимо пошто има тамо и нови и
старих припадника, сад да установимо какве су то униформе, је ли има 
разлике.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли има разлике.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да, пошто је сведок П-1 рекао да су стари и нови.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То може да буде ваша примедба да гледањем у ту 
фотографију се установљава или не установљава да постоји разлика.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То је и доказ одмах, евидентан да су униформе 
мењане.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то је ваша примедба.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И да немамо пиштоље.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На његов део исказа његовог.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Навео је да смо имали и пиштоље тада и
радио станице да смо задужили, то још ништа нисмо ми имали. Добро онда 
хоћемо на скицу можемо онда ако хоћете.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Коју скицу хоћете да сведок погледа?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Можемо ону што је он направио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро да ли има потребе да то преко документ камере 
ставимо да сви видимо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Било би добро.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И да сведок стане поред документ камере и да 
показује. Режија молим вас да укључите документ камеру.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Прво да поставим питање сведоку да ли он зна и шта 
му је то амфорски пролаз, шта њему значи то амфорски пролаз?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Одбија се одговор на ово питање.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Одбија је ли?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Јер овде он како је нацртано гледано у ову 
скицу његову, повуци је у десно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим вас да сведоку и записничару се обаћате са ви,
а затим да мени кажете шта хоћете да сведок поглега који део скице.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Е овде лево на овој скици његовој пише амфорски 
пролаз, жућкасти златни, значи да ли сведок када цело време говори о амфору 
и спомиње амфор, да ли нон стоп мисли на тај амфор, је ли то није тај амфор,
разумете то није амфор, то је обичан пролаз који има горе свод, амфор је 
пролаз испод куће, па онда то само, да ли он мисли да је то амфор, кад год 
спомиње амфор да ли мисли на тај амфор? Кад спомиње амфор?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На који тај амфорски пролаз мислите?
СВЕДОК П-1: Да, на тај пролаз мислим.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На тај пролаз мислите?
СВЕДОК П-1: Ја иначе користим полукружни тако неки пролаз, чуо сам да се 
зове амфорски овде.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од кога сте чули?
СВЕДОК П-1: Овде народ тако то зове, амфорски пролаз, иначе у Војводини 
сам виђао те пролазе, полукружне пролазе који су украшени горе овај део је 
био као од неког бакра, тако нешто, метално. Углавном то је тај амфорски.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Има само тај?
СВЕДОК П-1: Само тај.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само тај амфорски пролаз у целом том дворишту 
постоји?
СВЕДОК П-1: Да. И овај рецимо овај отворени улаз исто је у том облику био 
као само много мањи, у висини регуларних врата, у том облику је био као 
полукружном, ја мислим да је био, тај пролаз са улице, то је исто отворени 
простор.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кроз који сте прошли он исто изгледа као амфорски 
пролаз?
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СВЕДОК П-1: Који називам отворен пролаз, тај улаз за исто тако је без.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта има са стране?
СВЕДОК П-1: Па он је у зиду, комплетан зид и овде на гледано лево је био 
исто у том облику као амфор али врата су била затворена.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Изволите.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Улаз у ово двориште непосредно он је овде означио 
слово «Љ» отворен пролаз, ту кроз тај пролаз сам ја схватио да је сведок П-1 
ушао у то двориште, значи са улице Рахмана Морине непосредно улази у ово 
двориште које је нацртано овде на «Љ», то је десно тај мали што описује.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, и шта је питање?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па није ми, тај пролаз, да ли је ту био обзидан тај 
пролаз, да ли је то било нешто као тунел?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Управо је објаснио сад.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па онда није то то двориште о ком причамо. То није 
изгледало тако, али добро, ајде врати се, нека се врати ту лево где је тај 
амфорски пролаз што он означава велики тај златно жути, сад погледај ту доле 
лево у ћошку, изван зида пише одавде излази плави «Шкорпион» а
покривеном руком на лицу, ја га гледам и тако даље.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, шта треба ту да одговори?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Је ли ту изашао тај плави «Шкорпоин»? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је означио шта је питање.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Означено је да је изашао плави «Шкорпион» овде.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је питање?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па означен је да је тај плави «Шкорпион» изашао и на 
тај улаз мали да је он ушао, разумете.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да и шта је питање, то не разумем?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па како на две стране је изашао, да ли је то један исти 
човек, да ли је то можда неки други сад плави «Шкорпион» са сакривеном 
руком, то не знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је примедба. Не разумем питање уопште.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Имате на амфорском пролазу великом са леве стране 
испод доле пише, овде излази плави «Шкорпион» сакрива лице руком, имате 
код слова «Љ» исто горе како је јуче нацртано плави «Шкорпион», лице 
сакрива излази. Мислим.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јуче је сведок означаво динамику и кретање са 
стрелицама.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да, да, ја то разумем кретање, али овде гласи да је 
изашао ван, а не да је стајао ту.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то смо евидентирали као примедбу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па добро где је изашао сад тај плави? Ја не знам где,
он говори јуче и овамо и овамо, ја стварно не знам где је сад на кају изашао,
како је на двоја врата изашао један човек, али добро. Каже овако ушли смо у
двориште и цивли су овде стајали на овој стази код ове куће где је он рекао,
постројени је ли тако и одатле су изведени на улицу, они су ту претреасни на 
тој стази, је ли тако? Тако је сведок рекао.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени Ђукићу молим вас, ви сте потпуно изашли 
из домена постављања питања и ове фазе поступка и зашли у домен завршне 
речи, анализу исказа сведока и осталих овде доказа, значи држите се сада тога 
да постављате сведоку питања да би могли данас да обавимо и суочење и да 
евентуално пређемо на постављање питања од стране других окривљених.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Онда интересује ме, нека погледа овај 
стрељачки вод овде како је нацртао, може ту да погледа, и сад овде каже стоји 
ПЈП, Ђукић, Цвјетан, Медић, Медић стоји корак или два напред, тако је рекао.
Видите овде на слици где су цивили, корак два напред, Шолаја заломљен 
десно, сад то како он то види како они то пуцају то ми није јасно и како он ту 
где се налази кроз све те људе цивиле ту и ако има рецимо 10, 20, колико нас 
терети суд за 19 цивила, како он од те ту да је претпоставио да је ту било неке 
галаме, ту жене, деца да су нешто разговарали, негодовали, он кроз то све 
чује, чује лагано репетирање пушке. Пушка се репетира нечујно, то се може 
извести нечујно, то се уопште не чује, како он то баш да је то запазио да 
Драган Медић то баш тако нечујно репетира пушку, иако између њега и
Драгана Медића се налази 15-20 људи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Такође евидентирано као ваша примедба на део исказа 
сведока.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Сад зашто ово кажем ови цивили овако како је 
сведок П-1 рекао и како имамо фотодокументацију, то уопште тај опис не 
одговара томе, ако можете узети фотографију положаја лешева у дворишту 
куће број 7 у улици Рахмана Морине, ако би могли сад да узмете и да ставите 
на камеру и видите како тела леже и видите где су зрна завршила.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Ово је такође евидентирано као ваша 
примедба, као анализа изведених доказа, тј.ви упоређујете исказ сведока 
скицу коју је сачинио са фотодокументацијом која се налази у списима 
предмета. Добро. Је ли има питања још за овог сведока и да ли има питања 
везано за ову скицу, за сведока.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: За ову скицу, ништа онда, ја могу да кажем само да 
ова скица је потпуно нетачна и да та скица уопште не одговара томе лицу 
места,то уопште није то, не знам сад на основу шта да га питам, кад то 
уопште не одговара томе, то, или сада ако је постојао неки улаз ту да је он
негде раније ушао, изашао, пошто је он спомињао неке неасфалтиране путеве,
улице, а сведок оштећени је показао чини ми се фотографију и споменуо да 
није асфалтирана ова улица, она оштећена двојица сликала, па може он да иде 
даље од овде, можда није нешто ушло овде.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Евидентирано такође као ваша примедба да је скица 
коју је сачинио сведок П-1 потпуно нетачна. Да ли има питања сада везано за 
ову скицу или за неку другу скицу, или можемо сведока да вратимо на место 
за сведоке.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро нека се врати.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имате још неку другу скицу коју треба да му 
предочимо или нешто што треба да објасни.
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Има, ево да се стави скица ова од оштећеног 
Сељетина Богујевци ако може.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сељатина.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Сељатина, добро. Па нека има тамо при руци сведок и
своју скицу чисто да успоредим само ако је то дозвољено.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Кажите шта хоћете да можемо да то унесемо 
као посебан доказни предог и решење.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Например ево сви сведоци оштећени овде заједно са 
овим Богујевцијем је ли, кажу да су цивили напустили кућу која је означена у
овој Богујевциној скици број 14 и да су из страха упутили се у кућу стрица 
Малића или тако која се налази означена са бројем 12, из те куће ту су они 
видели, зато сада ми није јасно, они су из ове куће број 12 тако су и оштећени 
објаснили да су они из ове куће 12 изашли и они су описали да су били 
припадници у плавим униформама да су видели полицију и да су сами изашли 
из куће, после су ушли, значи из ове куће 12 упућују се кроз 22 и излазе, е сад 
ми то није јасно, то како нека сведок, ако може он да ми објасни то, можда се 
сад он сналази на овој скици ја не знам. Можда сам погрешно нацртао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажите овако.

На тражење окривљеног преко документ камере у судницу 
окривљенима и већу, браниоцима и тужиоцу приказује се поново слика,
однсоно скица коју је сачинио оштећени Сељатин Богујевци, па 
окривљени за овим износи своју анализу оно што је овај оштећени рекао 
и тражи да сведок П-1 анализира ову скицу.

Суд доноси 

Р ЕШ ЕЊ Е

Одбија се одговор на ово питање.

ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Јер ово је у потпуности.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нећемо пустити сведока да анализира ову скицу, ваше 
примедбе су евидентиране путем аудио визуелне технике у суду.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ова скица у потпуности одговара и ономе што сам ја 
делимично видио, значи од овога пролаза кроз ову задњу жицу, то је све 
овако, значи и ово доказује да сведок П-1 није био тамо на лицу места, он
уствари јесте био али је то погрешно приказао, значи ово је све тачно, значи 
сам опис тај деца кажу на страни од 23.12. кажу на страни 4/8 седели смо у
кући стрица мога оца, чули смо српски се виче у суседној башти, ми смо 
изашли наишла је група војника, ту смо дигли руке, и значи нико њих није 
улазио, истеривао и немогуће да их је сведок видио значи на овој стази где он
показује.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро хвала вам. Ваше примедбе су евидентиране, да 
ли има питања за сведока.
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Имамо исто сад у овој скици, ова плава жена, одакле 
је изведена та плава жена.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: На којој скици?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: На скици од сведока П-1, одакле је сад та плава жена 
изведена?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када у ком тренутку је изведена?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па у том тренутку кад је изведна, кад је он видео да је 
изведена та жена плава од стране плавог, од припадника плаве косе. Је ли 
може, одакле је извео плави жену и навлачи панталоне те и то што он описује.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да ли има још нешто везано за ову скицу?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То је све скица.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, оштећеног Сељатина, која је сада на документ 
камери.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па има у вези тог догађаја, кажем ова скица верно 
приказује то двориште, то човек је тамо живио и она се слаже само.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, је ли чујете шта вас питам, да ли има још 
питања за овога сведока везано за ову скицу која се сада приказује преко 
документ камере.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро има. Каже сведок П-1, да у дворишту ту где је 
извршен овај злочин, да ту није било дрвећа и то, а овде видимо да има и то 
дрвеће, све то има овде евидентирано. Имамо и кретање цивила ко је 
различито, имамо и место одакле је изведена жена, имамо место где је та жена 
уведена, па да ли је сведок П-1 видео кад је та жена уведена у кућу или је 
видео кад је изведена или је видео и кад је уведена и кад је изведена?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како, како? Још једном.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Сведок П-1 да ли је видео моменат и кад се та жена 
уводи у кућу и види моменат и кад се изводи из те куће, то није ми јасно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окр. Ђукићу, на страни 13 транскрипта од 11.12.2008. 
године представљајући ту ситуацију везану за плаву жену овде сведок каже,
окренем се и видим да је жена значи низ оне степенице тако кажем опет није 
пала и тако даље, ако имате транскрипт код себе да ја не читам, па видимо да 
овде сведок описује ситуацију када она излази из куће.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Види кад излази је ли?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. Је ли ви читате тај транскрипт.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не. А да ли види кад улази, мислим је ли види и један 
и други моменат и улазак и излазак жене из куће?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли видите улазак?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То сам ја питао да ли види и један и други моменат.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли видите улазак?
СВЕДОК П-1: Ове плаве жене?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да и тај неки објекат, кућу?
СВЕДОК П-1: Та плава жена кад сам ја видио да је изведена, а после тога је 
овај плави убио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли ви видите улазак у ту кућу, када она улази у ту 
кућу?
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СВЕДОК П-1: Она није ушла у кућу, зато што је убио. Није ушла у кућу зато 
што је убијена од стране овог плавог.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро, па из које куће је на овој скици, она изведена?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте означили на вашој скици одакле је она изведена?
Јесте. Којим словом?
СВЕДОК П-1: Из исте куће, из исте куће из које су изведени остали цивили 
који су, значи то је овде кућа ова коју сам ја ставио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је она одатле изведена или уведена?
СВЕДОК П-1: Из исте.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одатле је изведена.
СВЕДОК П-1: Она је фактички изгурана била, иза ње је изашао тај плави. ИЗ 
исте куће значи из које су изведени, то је ова.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сам ово питање и питао већ данас, везано да ли је 
то та задња жена која је изведена из те куће приземне где су на стази били 
цивили, господин је рекао да није ту била та жена. Данас је то било, сад ја не 
могу се сетити тачно, данас.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сам питао, ја сам био тако схватио да је у истој кући 
та жена била и да је описивао два мушкарца један 180 црни, један овака,
онакав, и онда је рекао не није, а сад ево је из те куће.
СВЕДОК П-1: Не, то није та жена.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па и ову жену описује како посрће, и једну и другу?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па добро то је друга жена.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро, ајде сада опет своју скицу нека стави, ајде када 
он по овој скици ништа не зна.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не можете тако ајде сад ову, ајде сад ову, значи 
предложите шта сада.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Предлажем да се сада врати скица коју је П-1.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да би сведок показао шта?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да покажем да овде са десне стране исто детаљно 
описује овога жутога на овој скици коју је сачинио, детаљно описује кретање 
жутога и овде исто говори да је тај жути изашао кроз амфорски пролаз.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: А ево данас овде опет говори да није кроз тај 
амфорски, да је кроз овај, па је два пута је рекао да је изашао кроз амфорски 
пролаз, на скици мислим говори својој, на својој скици говори два пута да је 
кроз амфорски то је овај који сам ја схватио овде амфорски као и ми амфорски 
зовемо, а сад после опет излази кроз ова мала врата, сад опет долазимо на то 
исто, јер ту видите на овој скици вам пише.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро то је такође ваша примедба мало пре сте 
износили ту примедбу. Које је питање.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ево каже овако, «Шкорпион» са подигнутом руком и
руком на лицу са моје стране.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Које је питање?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па ево два пута прецизно описује.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је примедба. Ја вас питам које је питање.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Значи, сад опет после опет каже сад излази на мала.
Два пута је рекао да је изашао овде.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли ви мене чујете окривљени Ђукићу, које је 
питање? Које је сад питање?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па где је сад тај човек изашао мислим више.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добор. Одбија се одговор на ово питање, ајдете ви 
постављајте питање.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Онда не би више с тим ништа. Само.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли има још питања за сведока за нешто што се 
приказује на документ камере, или може да се врати на своје место.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Има фотографије ове ако може.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Које фотографије?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Фотографије лешева са лица места, дворишта.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, шта ту имамо да га питамо?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ево питаћу га.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реците прво питање па онда реците која фотографија 
да се покаже сведоку, па ћемо онда.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Положај лешева у ул. Рахмана Морине бр.7.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ако може то да се постави. Не знам сад где.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, сведок је рекао да лешеве није видео.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Видио је, како није видио лешеве. Добро, да ли се 
сећа. Молим.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажите.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да погледа изглед ове фотографију број 5 ове жене 
мртве.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То смо показивали пред сведоком на инсистирање 
браниоца окривљеног Боројевића ја мислим, ако се не варам 12.12. па смо 
тражили да сведок погледа ту фотографију и да се изјасни да ли је то та плава 
жена, ево сада ћу да вам кажем где је то, идем на питање браниоца Мирослава 
Перковића, видећемо. Ту фотографију је гледао посебно накнадно на питање 
неког од бранилаца и изјашњавао се о њој. Кажите.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Хоћете стављати ту скицу?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, кажем вам већ се изјашњавао посебно на ту 
фотографију накнадно на питања бранилаца.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па добро. Желим да кажем ако могу само да кажем 
нешто у вези те жене.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То је та жена коју је Стопарић Горан претресао, то је 
управо та жена која је на тој фотографији то сад даље гледајући мало па сад то 
је та жена а не она плава, пошто она плава жена није ни доведена у то 
двориште. Она је убијена, изведена из неке куће није била у том дворишту кад 
су деца претресана. Добро.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Откуд ви то знате Ђукићу, кад ви кажете да сте били 
на улици док се пуцало?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Која улица.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па ви кажете да сте на улици били и не знате ко је 
убијен, немате појма шта је било ту, а сад кажете Стопарић Горан, није то та 
жена и тако.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сам то и рекао Стопарић Горан да је претресао 
једну жену у дворишту док сам ја био, то сам двориште напустио и сада сам 
препознао даље гледајући кроз те слике јер било ми непријатно да гледам ту 
слику.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Та коју је он претресао?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да је то та жена коју је ја мислим да је то та жена коју 
је претресао, а којој је исти овај овде господин П-1 скинуо мараму са главе,
али добро. Само сам хтео да питам да ли се сећа ње, ништа друго, он је као 
није видео, а видио је те цивиле пре него што су побијени.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: У праву је, извињавам се ја, ви сте потпуно у праву 
мало пре окривљени је говорио две жене, он за обе жене зна где су убијене,
тако да добро сте ви то запазили.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени Ђукићу ова примедба, тужиоче такође, је 
евидентриана путем ове аудио визуеле технике. Добро.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ето ја би само молио кад смо већ ту, кад је сад лепо 
објаснио за Стопарића и за то претресање ове жене чије тело видимо на слици 
број 5, да нам сад објасни шпта је било са овом другом женом за коју он зна да 
је убијена и где и ко је убио?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим вас П-1 да се вратите на место за сведоке 
молим вас режија да искључите документ камеру и вратите овде слику 
суднице. У овој фази поступка без обзира на то што можда кршимо редослед,
ја вас молим да одговорите на питање тужиоца.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја их овога поступка, из овога поступка имам сазнања 
за ову плаву жену коју је убио плави припадник «Шкорпиона», која није била 
у овој групи. То имам та сазнања из овог поступка и за ову другу жену која је 
убијена и за све ове цивиле имам сазнања из овога поступка, ја нисам видио те 
лешеве, нисам био кад је тај злочин урађен, али сам говорио о плавој жени 
коју је Стопарић Горан претресао.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Сад сте рекли да је та друга жена убијена на другом 
месту, од стране припадника ПЈП, мислим то сте рекли.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не знам ја.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И објаснили сте где, мислим ја признам да вам се 
омакло па сте то рекли, али заиста сте рекли.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро немојте да коментаришете, да ли се 
окривљеном омакли или се није омакло, или је то.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ништа ми се није омакло, ја говорим о фотографији,
ја о фотографији говорим, лешеви где стоје, ова жена издвојена, није ту са тим 
лешевима. То хоћу да кажем да није, да нисам говорио тада кад сам говорио 
Стопарић Горану о тој плавој жени, пошто сад видим да та жена није ни 
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дошла у то двориште, сад ми јасније постаје, цела ситуација ми јаснија после 
сведочења оштећених, сад имам конкретно скицу целог догађаја, све знам,
значи од момента кад се ушло, кад се изашло, све ми је јасно, а ова жена што 
је овде сама издвојена из ове групе, непосредно у близини групе ова жена, то 
је та жена чини ми се коју је Стопарић Горан претресао у дворишту. Ето само 
сам то рекао, ја нисам рекао убио. Нисам рекао убио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да ли имате још питања за сведока.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: За сведока?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Имам овако, ако може, сад опет не знам та 
фотографија, ова слика овде са том жицом за веш, не мора се приказивати му 
слика уствари. Сведок П-1 је рекао да је у току кући спавао?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да је лежао.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро лежао и спавао 20 минута, скинио чизме и
легао. Ако може да он је значи био у тој кући, ту је затекао, како сам ја 
схватио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дајте питање које је.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да опише ту кућу како изгледа та кућа, просторија у
тој кући, ето пошто је био у тој кући.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Све просторије у тој кући?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Он је био у тој кући, сведок П-1 је био у тој кући,
ушао и он је ту кућу описивао већ, па ми није јасно ако може сада поново да 
опише ту кућу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор, сведок је описао оно што је видео.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па описао је нешто, сада није ми јасно, сада да понови 
само врло кратко то може да каже, ходник, соба, купатило, ово оно, то врло 
кратко.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Може али смо одбили.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Зато што имамо опис ове куће од оштећеног, од
оштећених сведока имао опис ове куће, који се разликује од његовога, па само 
да ми понови ако може да то каже, мислим да сам то запамтио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро подсетите се, видите транскрипт ако нисте 
запамтили, прочитаћете у транскрипту. Ајдете даље са питатима.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И да ли су цивили ти убијени ту иза те куће? Пошто је 
био у тој кући, он је у тој кући спавао ја сам то тако схватио, не знам то је сад,
шта је ту, он је спавао у томе, у тој једној кући малој ниској.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мислите на ову кућу испред које се на овим 
фотографијама налази та, то за сушење веша?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Јесте, број 4, слика број 1 у ствари.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли можете ви то да се изјасните или не? П-1? 
СВЕДОК П-1: То је кућа, ја сам видео сам, ту је био тај за веш, као сушилица 
то је та кућа где је био кревет са белим прекривачем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Пита вас окривљени Ђукић јесу ту испред те 
куће убијени цивили?

ВРЗ 04
34



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 22.01.2009.године Страна 60/92 

К.В.4/08 

СВЕДОК П-1: Зид, зид који се надовезује на крај те куће у том ћошку под 90 
степени.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да ли вам сада треба фотографија или не?
СВЕДОК П-1: Мени не треба фотографија. Могу да кажем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви знате, да ли може било шта ту да се покаже на тој 
фотографији коју имамо?
СВЕДОК П-1: То је та кућа, да. То је то.

За овим се сведоку показује фотографија из списа предмета на којој 
се налази улаз у кућу испред кога се налази сушилица за веш, па сведок 
изјављује то је та кућа у којој сам ја спавао и под углом од 90 степени.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како сте рекли?
СВЕДОК П-1: Под углом од 90 степени на ову кућу и крај овог зида треба да 
се надовезује зид високи бели који иде по дужини.

На крају овог зида.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Опишите га ту према фотографији.
СВЕДОК П-1: Надовезује се тај бели зид који се ломи под.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А под углом 90 степени, на зид ове куће, надовезује се.
СВЕДОК П-1: Надовезује се на двоспратну и.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Велики бели зид где су убијени цивили, је ли тако?
СВЕДОК П-1: У том ћошку, значи овај зид куће и зид који се надовезује од 2
метра у том ћошку.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Заправо у углу који заклапају зид ове куће велики бели 
зид.

Констатује се да сведок објашњавајући ово гледа у фотографију из 
списа предмета која носи број 1.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли има потребе да се ова фотографија стави на 
документ камеру и да сведок ово непосредно преко документ камере показује 
све што прича? Окривљени?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не мора.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени? Не, питам ове друге окривљене, Ђукићу 
има и других.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Само би сад да питам сведока.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Браниоци? Бранилац Ђуро Драгић.
АДВ.ЂУРО ДРАГИЋ: Адвокат окр. Боројевића. Овде имамо фотографију број 
4 која није сагласна са овим што смо ми чули од сведока, па би ја молио да му 
се то предочи и да мало објасни где је тај зид у односу на ту фотографију то 
што је дрво и видимо леш и прозор куће, на зиду су мрље од крви, испред су 
стазе, да нам мало објасни ту фотографију број 4, ако може наравно, ако се 
сећа, јер ту се не ради о.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али немате микрофон.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Имам примедбу на ово, нећу да сугеришем никакав 
одговор, само је питање времена кад су те фотографије направљене и колико 
је људи прошло у међувремену за то време и да ли је некоме ту указивана 
помоћ и да ли су тела померана или мислим то је примедба.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Ово ћемо када буде завршио окривљени Ђукић 
ово што је бранилац Боројевићев тражио, да сада пустимо ако се слажете 
браниоче када буде завршио Ђукић са питањима, када је већ ту, па ћемо онда 
да погледамо то, уз ову примедбу тужиоца. Кажите.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Хтио би ако може, само сад кад је господин тужилац 
рекао, када су ове слике сачињене, молим вас само да ли су, господин 
тужилац је ову документацију прибављао је ли.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Тужилашво је реко прибављало ову 
фотодокументацију? Ова фотографија број 1, зато сам мало прије питао, и ова 
овде где су ови лешеви, то би требало да буде као забат те куће, а то нису исте 
куће, на овим фотографијама сам ја то закључио, зато и питам то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. То је евидентирано.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Овде видимо и да није у исто време снимано, сликано,
овде имате дрво ко је осушено гране скроз осушене, дрво које је осушено, а на 
овом имате зелено лишће, на овој фотографији.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Опет смо ушли у фазу анализе.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро, те фогографије, да ли је то то да би доказали.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сад смо код тога да постављамо питања сведоку, ја 
вам кажем да бисмо сада завршили са тим.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: А управо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ова анализа сада сте се ви упустили у анализу оних 
доказа које смо већ изводили, тј. анализу тих фотографија и тако даље.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не, ви нисте ме разумели, добро анализа јесте, овде се 
лепо види на овој фотографији.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, ја вам кажем сада.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Забат куће.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Дајте да поставимо питање сада сведоку.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па то је везано значи тачно конкретно за лице где су 
лешеви, лице места, то зато и питам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Које је питање?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па то господин сведок каже П-1 да су овде убијени ти 
лешеви, ја овде по овоме не изгледа зато вам и говорим, значи немогуће да је 
то та кућа, само то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро то је примедба.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: По овој фотографији број 1 и фотографији број 4, то 
значи није то, лице места није то. Овде имате црвену шерпу види се на слици,
ево ако је то тај забат, овде види се крај забата, немате ту оне шерпе.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то је опет ваша анализа и коментар, да ли 
имате питања, да ли ви мене разумете, кад кажем да ли имате питања?
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Господин сведок П-1 је рекао кад је зачуо да се 
истеривају цивили и изводе из куће, да је изашао на стазу и стао испред куће у
којој је спавао, да ли је то стајао ту на тој стази испред ове куће у којој је 
спавао?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор на ово питање. Ајдете молим вас да 
питате, молим вас да питате оно што сведок није рекао или да се евентуално 
суочите и тако даље, а да ваше ове примедбе које имате изнесете, онда кажите 
немам питања, немам.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Зато што ми је нејасно јер сведок П-1 каже да је стајао 
на стази где су били цивили. А пре тога је рекао да је изашао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Предочите прво тај део из транскрипта, ако то нешто 
није јасно, јесте то прочитали, ви то све причате.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: У транскрипту то има све да је изашао и да је стајао и
да је изашао испред куће, стоји и гледа где изводе цивиле из куће, стојим 
испред куће у којој сам спавао, у транскрипту, сада ако могу можда браниоци 
да помогну да то нађу, има то стоји сто посто, значи излазим из куће,
пробуђен тим повицима и не знам ја чиме, излазим испред куће у којој сам 
спавао, стојим и гледам, то има у том транскрипту, само не могу ја сад то наћи 
у транскрипту. То има а после видимо на скици да је себе ставио да стоји на 
стази непосредно где се изводе цивили.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И то је опет примедба а питање?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не могу наћи транскрипт, ако могу браниоци да нађу,
то је тај део где има сто посто.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Бранилац ће да вам помогне, док он не помогне 
реците ми је ли има још неко питање за сведока?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Каже сведок П-1. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је питање, не каже него шта је питање?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Питање је када је тачно из дворишта, када сам ја тачно 
из дворишта изашао, када Боројевић, када Медић, када смо ми тачно изашли 
из дворишта.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор јер је сведок П-1 већ давајући исказ 
и одговарајући на питања бранилаца, одговарао више пута на то.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Ево транскрипт овде где сведок П-1 каже, кад 
сам се ја окренуо САЈ-евац је изашао ја мислим да је он сконтао вероватно 
шта се ту не знам ја, е сад да ми објасни ову реченицу, шта је то сконтао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор на ово.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ако је човек пуцао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор да сведок објасни шта значи реч 
сконтао.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не, мени то није јасно, човек је био, имамо да је 
учествовао у убиству и то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Поставили сте питање и ја сам одбила, нема 
потребе да даље полемишемо и дискутујемо, реплицирамо и остало.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И овде сада наводи даље исто је то, али сам препознао 
значи САЈ-еву, њихову имао је онако њихову једноделну униформу, онај 
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комбинезон. Он сад опет говори да је имамо ми различите ту униформе. Чак је 
рекао зебрасте шаре неке и то, да је П-1 имао, САЈ да су имали различите 
униформе од нас, а имате у свим исказима сведока оштећених да смо били 
једнообразно обучени, и од нас свих да смо имали ове униформе, тај САЈ ту 
није ни био, припадника, зато ми то није ни јасно, како он њега види у некој 
другачијој униформи, зебрастој, мислим не знам, маскирне униформе су све 
једнаке.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Такође ваша примедба да се исказ сведока у
појединим деловима разликује.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ја опет користим прилику да питамо окр.Ђукића ако 
он није био у том дворишту како зна да САЈ-евац није био ту.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Такође ваша примедба.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сам био у том дворишту.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Такође ваша примедба.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па не, ево да га питамо мислим он је то сада 
изговорио.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Могу одговорити није проблем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта ви сад Ђукићу хоћете, хоћете нешто да кажете,
кажите.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не, што тужилац каже да сам био, ја сам био у том 
дворишту, ја не негирам да сам био.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не, али у тренутку када је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сачекајте да исприча.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Припадници Посебне јединице полиције нас нису 
водили, то сам већ рекао, он нас не воде, намају никаквог контакта са нама,
него прије који је био можда унутра у дворишту, а никакве контакте са нама 
нису имали. САЈ нико осим Спасоја Вулевића, да ли је још један човек био са 
њим, није био, он је човек одмах отишао, не знам ни кад је отишао, ... ниједан 
припадник САЈ-а ту није могао бити. Ако с неке друге стране није дошао,
одакле је дошао сведок П-1, то ми није јасно сад зато вам и кажем није нико 
ту био од САЈ-а, нико није био и нити имају различите униформе, идентично.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како знате да није био нико из САЈ-а, а ви нисте били?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сам био, како нисам био.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Како нисам био, био сам у том дворишту и изашао из 
тог дворишта, човек је ушао, рекао је да ћемо сте ту сместити и отишао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Сад можда је он некога видио даље, у неком другом 
дворишту се десило, а по овоме свему, то је видите да је то у неком другом 
дворишту.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ми причамо о стрељачком воду у коме је П-1 описао 
и припадника САЈ-а, па сад ја питам Ђукића је ли цела прича само о том 
убиству које се догодило, није битно шта је било пре тога за овај конкретни 
случај, а он се кад је описивао мало пре, усмерио се баш на тај тренутак кад је 
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дошло до пуцања и сад га ја поново питам, обзиром да каже да није био у том 
дворишту, како окривљени Ђукић Жељко зна да није био САЈ-евац.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па не знам за време пуцњаве те саме кад је пуцано,
али пре тога човек није био ту, не знам како се створио, зато кажем можда је у
неком другом дворишту се дешавало.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То нема везе са тим уопште, САЈ је био увео нас,
окренули се људи назад и отишли.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, имате ви још неко питање.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Значи те униформе различите то исто није постојало.
Онда ме интересује канал.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Канал који је прескакао, пар пута је рекао да мора да 
прескочи канал, да није могао да је морао да се сабере, да ово да оно, па 
колики је то канал.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Описивао је колики је канал, немојте сада да вам 
читам.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не морате ви него само нека каже колики је то канал.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па не може да каже јер је већ то причао, значи оно 
што је већ испричао, то не може сто пута да понавља.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро, али није рекао колика је ширина канала, ето 
конкретно је питање колико је широк канал? То није изјаснио се ниједном. Је 
ли он стоји ту поред тог канала, не може да се сабере, прибере и чека да 
прескочи и шта ја знам. Јесте нашли ви оно што сам питао, па има ту у
транскрипту има. Има стојим на стази исрпед куће.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се свеједно, ја ћу вам наћи то, али је неважно 
колико је широк канал, за оно што се оптужницом вама и осталима ставља на 
терет.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Небитно је за оптужницу, али битно је за лице места,
имате све сведоке оштећене, окривљене, да не постоји никакав ту канал,
разумете, значи то је лице места које сведок П-1 описује.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то је ваша анализа исказа овога сведока да он
не говори истинито обзиром да различито описује то постојање канала од
оштећених.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То значи није тако. Јер прича о стварима којих ту 
нема уопште, па ме сад интересује колики је то канал, он не може да га 
прескочи и то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Мислим видио би тај канал да је постојао, видио би 
тај канал. Хтео би још да га питам, сведок је П-1 то већ одговорио, а да ли је 
икада икоме се жалио и говорио да жели да напусти моје одељење и да пређе 
код некога другог, да ли може на то да одговори?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте причали то неком да хоћете да напустите вод,
одељење или већ како се зове то и да пређете код другог?
СВЕДОК П-1: Па било је коментара, јер сам осетио страх.
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Када и са киме?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То ћете, то можете и да се суочите. Ја мислим да смо 
то сведока питали.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Зато што има у предмету, имају изјаве сведока који су 
то нешто говорили у вези тога, па сам хтео да питам док је сведок ту.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Коме сте се жалили?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да, коме си се жалио и због чега си се жалио и кад је 
то било у вези тога?
СВЕДОК П-1: Лукић Златко је био, он је био иначе из Борова па смо се тако и
причали.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли си се жалио можда Олујићу Рајку?
СВЕДОК П-1: Па био је и он ту вероватно присутан. Било је пар људи 
присутних.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: А шта због чега си се.
СВЕДОК П-1: На том ходнику где је био телевизор ту.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И шта ти је рекао Рајко Олујић? Шта вам је рекао 
Рајко Олујић, извињавам се.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта сада треба да питате.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Само шта му је одговорио Рајко Олујић то да ли је 
прешао код Рајка у вод, мислим да је говорио, он је у својој изјави овде 
говорио да није хтео да иде од мене, не знам, а сад је рекао да је ишао због 
тога.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И јесу ли вам омогућили да пређете?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То сте ви сад, ево то сад долази опет до тога значи,
само што не знам како то.
СВЕДОК П-1: Није ниша било конкретно, јер није се тад знало да ли се тад 
враћамо или остајемо ту или се враћамо негде другде на терен, нисам знао где.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли је то било после овога.
СВЕДОК П-1: Али није одлучено ништа од стране Рајка, конкретно.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли је то било после догађаја у Подујеву или прије?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли пре или после овога?
СВЕДОК П-1: После.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Значи то је тачно сада, то је истина од онога момента 
када сам ја постављен за командира вода после Подујева и онда је он тражио 
да иде код Рајка у вод, ја то први пут сам видио овде у папирима и сад чујем 
од њега, он је рекао да то није, али имате записник на главном претресу од
05.12.2003. године, страна 8, први ред, где каже Рајко Олујић, господина П-1 
сам упознао после ових догађаја у Новом Саду.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта сад то читате ви?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ево само то шта му је рекао Рајко, то је 4 реченице.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта предочавате?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Сад сам вам рекао записник.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта читате?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Записник о главном претресу.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па сачекајте сутра ће доћи Рајко Олујићи или 
прекосутра или у понедељак, не знам.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па не, сведок је говорио да никад није ништа тражио 
да иде од мене, да ово, оно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево сад је рекао, како ништа.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: А исто имате ево и код Цвјетана Саше и Цвјетан Саша 
у својој изјави `90 и неке године које је било.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И Цвјетан Саша ће доћи.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да, и он је то исто наспоменио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Цвјетан Саша ће доћи сутра.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. Ако може да каже шта је то проузроковало тај 
толики страх, да он бежи од мене ван, кад о дворишту не могу га питати 
ништа, то ми је исто, сад не знам о овоме, што бежи стално од мене? Ево 
добро овако питање, да поставим овако.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како што бежи стално од мене?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па он цело време.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сконцентришите се, молим вас, значи прво се саберете 
размислите о томе па онда питате.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: У целој својој изјави коју је овде дао пред судом 
већина, добар део те изјаве је заснован на томе некоме мом прогону према 
њему.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ма питате, шта питате?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Сада га питам шта је то, какав повод шта сам ја то све 
радио њему, па само нека ми каже шта, због чега тај страх, шта је то, шта сам 
ја то њему радио?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одбија се одговор на ово питање.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питајте онако како треба па ћу вам допустити.
Сконцентришите се. Напишите питања, и тако припремите се, па ћете онда 
моћи. Припремали сте се не знам колико дуго, међутим ово ништа некако да 
се.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Нека каже где сам ја тачно седио у аутобусу, ето то је 
већ рекао али опет.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је већ рекао па због тога и одбијамо да поново 
каже. Ајде сада да питате.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Све изјаве да сам седио са десне стрне, а он каже да 
сам седио са леве испред њега.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И онда да ми сада појасни још једно. Што је сада 
говорио, рекао је да је био испровоциран са тим када је угледао припадника 
САЈ-а под надимком Баки, да износи рањено дете или нешто у ћебету, да га је 
то испровоцирало и да је у аутобусу реаговао тако што је рекао, за ово ће кад 
тад неко одговарати, а онда после имам опет исто то да је рекао да ће за ово 
кад тад неко одговарати, да је реаговао после мог циничног питања у

ВРЗ 04
34



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 22.01.2009.године Страна 67/92 

К.В.4/08 

аутобусу, да га је сад то иритирало, па имамо сад ту те две исте ситуације исто 
описане а у различито време, сад да ли је то два пута било, ето то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како два пута било? Како два пута било?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Једном описује ситуацију када је то први пут рекао да 
је рекао да ће за ово неко кад тад одговарати. Имате описану ситуацију као 
када је припадник САЈ-а Баки.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, видео Баки изнео дете.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Тачно. То је рекао први пута, други пута о истој тој 
ствари, о тој иритацији, што га је иритирало, изиритирао га је Ђукић Жељко,
то је рекао то, то, је ли цинично у аутобусу па ко је то могао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисам ја то тако разумела.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па имате транскрипте.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али сада ћемо да питамо, ко је рекао први ви или 
Ђукић?
СВЕДОК П-1: Ја сам први рекао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па онда?
СВЕДОК П-1: Онда се Ђукић обратио цинично, па, ха, ко је могао да стреља 
ту децу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
СВЕДОК П-1: А ја га видио да је стрељао децу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: А Медића је ту спомињао исто сад у том контектсту,
ту у том аутобусу?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је већ објашњавао и јуче и тамо 11.12. и
12.12.2008. године. Браниоче, изволите.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Зашто никада до сада сведок П-1, а имао је прилика 
доста зашто никад није споменио то, тај догађај?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који догађај?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Рецимо конкретно то цинично у аутобусу и моје име 
са овим случајем убиства деце и жена у Подујеву? Значи од `99. до 2007. 
господину истражном судији и не знам коме у фебруару месецу, онај што 
имате КТР 23/07 изјаву, први пут спомиње тај аутобус и то цинично моје 
понашање и тако даље, зашто то никада није рекао до сада значи, 8 година,
кад је већ о томе свему говорио неким истражним органима, формално,
неформално и не знам ни ја.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сведок је, овај сведок је саслушаван као сведок П-1 у
овом поступку пред истражним судијом у фебруару месецу, тада имамо тај 
његов исказ као сведока.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да, ја то управо и питам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е ја управо вама и кажем, то је тај његов исказ који ми 
имамо, а да ли је он некада некоме рекао ми тај исказ неки други који би 
могли да користимо па да упоређујемо, немамо. Тако да немате шта да ту 
питате.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па давао је изјаву `99. године.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знамо ми за ту изјаву, та изјава овде у овом 
предмету не постоји.

ВРЗ 04
34



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 22.01.2009.године Страна 68/92 

К.В.4/08 

ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па добро, али да ли може да се та изјава.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не може. Не може. Ајдете даље да питате.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не може, а сада да питам. Ево добро. Ја сам толико 
њега мрзио и био да га убијам, покушавао сам убиства на њему, свашта 
говорио, због чега ја нисам као сведок у поступку против њега `99. године кад 
сам имао прилику да му напакостим, зашто нисам изашао онда па рекао, то 
све да имам не знам колику мржњу према њему, знам да ћете одбити.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Наравно да ћу да одбијем и да вам кажем да 
престанете са тим.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Што онда ја њему не пакостим.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Потпуно, ви уопште не престајете да причате, већ 
једно 3 сата, а да уопште нисте поставили ниједно питање конкретно везано за 
оно што се вама ставља на терет из исказа овога сведока.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па ставља ми се.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли имате ви још нешто да питате овога сведока или 
можете да се суочите са њим, чули сте шта је он причао, чули сте разлике и
видели у вашој одбрани и његовом исказу да ли можете да се суочите, је ли 
имате још неко питање пре тога.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па не знам нећу ништа питати, све је то различито, ја 
сам вама рекао то нема ништа, ништа то нема са тим, разумете, ви све ово 
забрањујете. Ја кажем логично ми се намеће ето то сад, толика мржња, ја 
желим да га убијем, шаљем га без пушке по храну, и ево нека ми сад ево 
конкретно на то, на тај догађај који је описивао, нека ми.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је ваш коментар.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли може да ми одговори на то питање само.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На које питање да вам одговори?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То како је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Које је то питање?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Како нам је храна та на коњима долазила, докле је 
долазила и то што смо примали на другом терену на Косову ето?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Коњи на другом терену, то одбијам.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па зашто, тад сам га послао да га убије човек, па сада 
зашто то је мени врло битно. То је његова мржња према мени, да он мене 
жели да овде прикаже убицом.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро то ћете да се суочите, ви сте објаснили због чега 
он вас терети. Сада ћемо да констатујемо овако.

Констатује се да је суду окр.Ђукић Жељко предао фотографије на 
којима се налази он, и које ће суд да означи словима почев од А па до Ђ и
на којима се види због чега је он добио надимак какав има и да је 
претходно суду предао фотографију са припадницима јединиде у
ресторану која је означена словом А-I,  као доказ да је јединица обедовала 
у ресторану на улазу у Пролом Бању.

ВРЗ 04
34



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 22.01.2009.године Страна 69/92 

К.В.4/08 

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли тако на улазу у Пролом Бању.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Са улаза, значи како прве куће почињу са леве стране 
ту одмах, онако низбрдо има велика башта устакљена то се види та стакла.
Како?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Та фотографија је како сам ја схватио настала по 
повратку из Подујева, два три дана пре него што су отишли кући?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Пред наш полазак кући, тако је. Можда два дана, дан,
три дана, не знам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ми ћемо ове фотографије које сте дали да погледамо 
преко документ камере. Претходно ћете вас двојица да се суочите, а ово што 
је предложио бранилац Драгић ћемо да оставимо за касније ако ви немате 
више питања окривљени. Окр.Ђукићу да ли имате још неко питање за овога 
сведока?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па добро не могу се сад сетити, можда ћу после ако 
нечег се сетим, не могу сад стварно. Све је то забрањено, није забрањено.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Радња суочавања није обавезна, ми ћемо сада да 
обавимо суочавање, да ли ви можете да се са сведоком суочите на оне 
околности у вашој одбрани и делу његовог исказа у којима различито 
исказујете.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Могу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У погледу тога да ли сте ви њега послали не знам или 
нисте, јесте чули да он каже послао ме у апотеку па рекао тамо донеси кекс и
тако даље нешто да се једе, па каже о донесе, ви кажете дај све то мени и тако 
даље. Приликом обављања ове радње законом је предвиђено да стојите један 
наспрам другог, да се гледате у очи, али никако да значи не сме да дође до 
неких инцидената, односно до неког вређања, до коришћења неких ружних 
речи или не дај боже ружних гестова или још нечега што би било 
непримерено неким пристојним људима. Можете да станете да би се видели 
са сведоком овде код тужиоца.

Суд доноси 

Р ЕШ ЕЊ Е

Да се обави СУОЧЕЊЕ између окр.Ђукић Жељка и сведока П-1, 
па окривљени и сведок окренути један другом лицем у лице говоре.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала режији што је вратила овде слику суднице. Сад 
молим вас да један другоме у лице кажете да ли је тачно или није тачно оно 
што је онај други причао у погледу оних кључних ствари, значи шта је ко 
радио, да ли сте ви били или нисте, односно да ли је овај окривљени био или 
није био тамо, да ли је био у стрељачком воду, да ли је пуцао, то су те неке 
најзначајније ствари, како је ко изгледао, због чега је тај сукоб, због чега ко 
различито исказује. Може. Кажите.
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АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Имајући у виду ово данас цело испитивање 
које окр.Ђукић обавља, имајући у виду да један и други нису уопште 
правници и да Ђукић има једно своје убеђење шта је важно шта није, ја 
предлажем мислим да би било целисходније да председник већа тачно каже 
то, то, то, да се суоче.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Уколико браниоци неће имати примедби ја апсолутно 
мислим исто ко и ви.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Судија једна овде која суди исто она тачно 
каже шта.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја апсолутно мислим као и ви, међутим имам најчешће 
због тога примедбе. Ајдете вас двојица прво један другоме да кажете је ли био 
тамо или није био, је ли пуцао или није пуцао, односно ви њему, посебно како 
је ко изгледао да му кажете у лице, а ви њему да кажете у лице Ђукићу да ли 
сте били, имали браду, дужу косу или не, да му кажете да сте били обријани,
онако како сте нама рекли. Значи све оно што сте нама рекли затим у погледу 
тога ко је био, ко није био у аутобусу, ко је шта рекао и каквим тоном. Затим 
где сте седели, све ово што сте сад стављали као примедбе потребно је да 
кажете сведоку у лице, посебно оно што сте нама испричали због чега он овде 
вас лажно терети да сте тако нешто радили то везано за тај сукоб у том 
Боровом Селу или насељу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Одакле да кренем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи ви ћете њему рећи у лице да ли он говори 
истину или лаже, због чега то ради, како сте изгледали и тако даље.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Могу сад кренути од тога догађаја, мотива сведока.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Можете да кренете, а ја ћу да вас опоменем уколико 
будете прешли ван граница онога што је предвиђено и што је обавезно за нас 
што је интересантно овде.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да ли си ти радио за Чанчаревић Миленка?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не можете да га питате, значи можете само да му 
кажете ти лажеш због тога или ти не лажеш и тако даље, то је тачно.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ти си радио за Чанчаревић Миленка у Борову насељу 
у обезбеђењу дискотеке «Зеус» радио си за њега, мог брата од стрица сте, он
га је ухапсио, киднаповао после удеса који је са Хоџаком, то је.
СВЕДОК П-1: Твој брат је хтео да убије његову жену, њега.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро, добро. Полако.
СВЕДОК П-1: Пошто је он дошао.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Хоџака да убије?
СВЕДОК П-1: Тачно, тражио је човека да га убије, човек.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Како сад знаш да је он Хоџак кад си рекао да не знаш 
ко те је звао.
СВЕДОК П-1: Па ето сад сте ви споменули да је то Хоџак.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро.
СВЕДОК П-1: Ја сам иначе из Борова и прије, то што ви све причате то.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Где сте одвели Ђукић Младена, ко га је довео? Да ли 
га је Хоџак довео са својим аутом?
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени Ђукић Жељко, значи треба одмах да 
кажете ти лажеш због тога и тога, а то где су одвели Ђукић Младена и тако 
даље.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Лаже, лаже.
СВЕДОК П-1: Па кад не лажем, ја говорим истину само.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Лаже, човек лаже. Хоџак је довезао Ђукић Младена у
дискотеку «Зеус» где си ти радио, где постоји, може да се провери затвор,са 
значи решеткама, вратима, мислим да је на спрату, где си ти лично, ти лично и
твој пријатељ под надимком «Босанац» тукли Ђукић Младена, тукли Ђукић 
Младена, сломили му три ребра.
СВЕДОК П-1: Ја сам га спречио.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Само мало.
СВЕДОК П-1: Зато што је човек извукао пиштољ.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Зато си му сломио три ребра, што ти до сад ниси 
споменио то.
СВЕДОК П-1: Ја нисам имао, ја нисам имао ни оружје ни ништа код себе, а
човек је био наоружан, претио ми да је он «Шкорпион». 
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Како идеш на увиђај.
СВЕДОК П-1: Претио ми да ћу бити убијен, ја сам обавестио командира,
дошла је оператива, човек који је био значи.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Могу ја сад нешто.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пређите ви на суштину.
СВЕДОК П-1: На извршење кривичног дела.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Због чега је то важно.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па не, због чега је.
СВЕДОК П-1: Због чега је то важно, ја не знам зашто, како вас није срамота да 
уопште спомињете.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Срамота ме.
СВЕДОК П-1: Господина Чанчаревића.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Срамота ме што сам слушао друге и нисам рекао и
нисам рекао ко је имао шлем на глави, ја данас не би у овој ситуацији био.
СВЕДОК П-1: Ја сам радио у полицији.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Није тачно. Ђукића Младена.
СВЕДОК П-1: Ја сам хонорарно радио 3 месеца у тој дискотеци.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Чекај, па не могу овако, какве су ово глупости сад 
шта причам ја о томе.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ништа се неће чути, значи.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па то вам и говорим.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи један па други морате да говорите.
СВЕДОК П-1: А то што сте ви умислили у вашој глави, то сте ви били ти који 
сте харали и држали нафтна поља.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Оће он сад држат говор, како ја сад морам се 
надвикивати са њим, он је дошао.
СВЕДОК П-1: Човек је за вас.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени Ђукићу гледајте сведока кад вам се 
обраћа, немојте мени да се жалите.
СВЕДОК П-1: Тај човек је за вас господин, помагао је и Србе и свашта, а нећу 
да спомињем, нећу да спомињем, значи ја вас немојте да мислите да ја имам 
према вама неко било какво лоше, ја говорим истину да сам вас видио да сте 
извршили стрељање цивила.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро. То је важно да.
СВЕДОК П-1: А то што сам ја радио у полицији, што сам ја хонорарно радио 
да би зарадио можда 50 марака за викенд.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То је прича о вашем мотиву да мене овде пљујете.
СВЕДОК П-1: То нема везе, мој мотив, ви сте сами спомињали моје име и
презиме што доказујете да је цело Борово знало да сам ја имао муслиманско 
име и да се нисам, и због таквих као што сте ви ја сам морао и претучен сам 
био.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: А што се стидиш свог имена?
СВЕДОК П-1: Ја се не стидим свог имена. Какве ви имате уопште.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ђукићу јесте ви чули шта вам он каже, ти си био тамо,
ти си пуцао на то се суочавајете, пустите његово име.
СВЕДОК П-1: Какве ви имате везе са мојим, могу се ја звати Јанко, Марко и
било како.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па не могу ја не знам то сад како ја причам и он, не 
разумем.
СВЕДОК П-1: Ја желим да кажем да немам ништа према вама, као човеку 
никад вас нисам.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ево човек каже нема ништа према мени.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени Ђукићу ви причате у исто време са њим и
са свима, значи сачекајте кад вам се каже.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па ја ћутим госпођо председавајућа, ја сам тако 
схватио да он заврши, ви кажете мени Ђукићу па видите шта он говори, па ви 
то, па како, не знам, ето ко ће бити заустављен.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нека он заврши па ћете онда ви.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ево нека зврши.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли завршили?
СВЕДОК П-1: Нисам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте.
СВЕДОК П-1: Везано за то, да ли сте господине Ђукићу били, стојали значи 
испред тих цивила и викали са Цвјетаном Сашом, са Драганом Медићем, ту је 
био и Кинез, било је 30-так «Шкорпиона», били су људи.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Кинез ту није био као прво.
СВЕДОК П-1: Ви сте викали «поби то, уби то, враћај».
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Кинез није био на том терену уопште, човече Кинез 
није био у Подујеву.
СВЕДОК П-1: Кинез човек по надимку је био у Подујеву.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Кинез није био у Подујеву. Кинез је дошао два дана.
СВЕДОК П-1: Који је био из Вуковара.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сачекајте.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Он је рекао молим вас.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ђукићу.
СВЕДОК П-1: Ја сам вама пришао господине Ђукићу, ви сте били један од
старих, старих.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ти си безобразан један човек и ти доказујеш сада то 
исто својим понашањем.
СВЕДОК П-1: Ја безобразан, браните се.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Брату сте ми три ребра сломили. Ти и тај Босанац у
дискотеци «Зеус».
СВЕДОК П-1: А ви сте стрељали, децу и цивиле сте стрељали и ја не могу да 
верујем да ви..... једног човека који је ишао да убије.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени одговорите му за ово што он каже ти си 
стрељао.
СВЕДОК П-1: Ишао да убије жену, да је приведен од регуларне полиције.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја не могу рећи да је он стрељао, нисам видио, али сам 
чуо и он ми је лично у аутобусу рекао, лично је он када сам се ја бунио у
аутобусу рекао имате записник из `99. године где је рекао ја сам то рекао да 
испровоцирам Гуљу, то си ти рекао `99. године кад си саслушаван.
СВЕДОК П-1: Ја сам то рекао зато што је то.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Што ниси тада рекао Ђукић је био циничан.
СВЕДОК П-1: Све сам ја рекао.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Што лажеш све.
СВЕДОК П-1: Све сам ја рекао.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Нигде Ђукића не спомиње.
СВЕДОК П-1: Али сте ви, ви господине, Цвјетан Саша, после.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја имам доказе медицинске да си Ђукић Младена 
тукао, да је УМПРОФОР 
СВЕДОК П-1: После да сте ишли у Прокупље.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени, Ђукић Младен нас уопште не интересује.
СВЕДОК П-1: Ишли сте после у Прокупље.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па морам, он мени прича каки сам човек зато шта сам 
радио.
СВЕДОК П-1: Само да кажем то нисам спомињао, ишли сте после, то ми је 
Цвјетан лично рекао, Цвјетан, Ђукић, Медић, «Шкорпиони» команда 
«Шкорпиона». 
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: То нема везе.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Како нема везе. Па говори цело време лажи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени, не смете пуномоћнику да се обраћате.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па он се мени обраћа.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пуномоћник немој да се укључује у суочење.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Извињавам се.
СВЕДОК П-1: Да сте ишли у Прокупље, нападајући тужиоца, претећи 
тужиоцу да се случај стопира, да се случај заврши.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То нема везе са овим.
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СВЕДОК П-1: Ви сте били ти који сте ваша веза је била Мргуд, Станишић, ви 
сте били људи који нисте одговарали ни полицији ни никоме, били сте 
директно у ДБ-у, зато ви господине сматрате.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Шта господин сведок зна чиме сам се ја бавио у
Борову насељу, ајде кажи ми чим сам се ја бавио у Борову насељу?
СВЕДОК П-1: Ја не знам чиме сте се ви бавили.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Где сам ја радио?
СВЕДОК П-1: Немам појма.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не интересује нас Борово насеље.
СВЕДОК П-1: Борово насеље нема везе са овим, ја желим да вас питам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па ви за себе причате, њега нико није ни тужио да је 
пуцао, сведок.
СВЕДОК П-1: Да ли сте ви стојали испред тих цивила и викали са Цвјетаном.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сам стајао испред цивила и пустио цивиле напоље.
СВЕДОК П-1: И чули сте то кад су сви викали, јесте чули кад су сви ту 
викали?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ово се не чује.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па не чује се.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не чује се ништа у транскрипт.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па неће.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад причате у глас.
СВЕДОК П-1: Да ли су око вас сви викали «поби то», неки су викали «врати 
то у кућу поби, уза зид с тим, шта се чека». 
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Шта нисмо побили, па шта нисмо побили. Шта нисмо 
побили у дворишту.
СВЕДОК П-1: Ви сте били један од старих.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Зашто их нисам побио.
СВЕДОК П-1: Искусних, један човек који је.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Кад сам ја био у «Шкорпионима»? 
СВЕДОК П-1: Ви кад сте били у «Шкорпионима»? 
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да, кад сам ја био у «Шкорпионима»? 
СВЕДОК П-1: Па је ли ви знате за Пућу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Реци ми кад сам ја био у «Шкорпионима». 
СВЕДОК П-1: Покојни Пућа је био командант, то је мој пријатељ, он је био 
код вас у вашем воду.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: У «Шкорпионима»? 
СВЕДОК П-1: Још `90 и, док сам ја радио у полицији.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: У «Шкорпионима».  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па прича о «Шкорпионима». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени прича ово, а ви то.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ма нисам побио, лаже, нисам био ни у
«Шкорпионима» никад, све лаже мене у очи лаже и шта ви сад ја да кажем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ма нас интересује ово двориште.
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Никад у животу нисам био «Шкорпион»,Ђукић 
Младен како сте могли рећ да је био «Шкорпион», ја никада нисам био у
«Шкорпионима», Ђукић Младен никада није био припадник «Шкорпиона».
СВЕДОК П-1: Зашто тада када сте чули да ови вичу поби то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени, ма какав Ђукић Младен.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ма све лаже.
СВЕДОК П-1: Зашто нисте рекли.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Он је видите како је он школован, обучен, поби, поби.
СВЕДОК П-1: Ја говорим само истину, ја вас питам је ли то било тако.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени у лице му реците.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не, није тачно све лаже.
СВЕДОК П-1: Зашто нисте.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Све лаже, све си слагао на суду, чак и име си слагао,
како те није срамота. Све си слагао.
СВЕДОК П-1: Ма немојте ви да мене вређате.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: И име си слагао.
СВЕДОК П-1: Ја желим да поднесем за вређање тужбу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: А ми што смо да тебе заштитимо, и твој шлем на 
глави, да ниси био са шлемом.
СВЕДОК П-1: Ви мене да заштитите, с тиме сте се ви који сте стрељали 
шетали 10 година.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Кога смо стрељали.
СВЕДОК П-1: И оног сте јадника спаковали.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па шта си побегао из земље кад си невин.
СВЕДОК П-1: Ко је побегао из земље, кад сте ме јурили да ме убијете. Ја сам 
легално имам пасош, ја сам на визу отишао.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: На хрватски пасош си отишао.
СВЕДОК П-1: Какав хрватски пасош.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: На који си отишао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Искључила сам вас, сведок молим вас да се не 
узрујавате. Тишина. Укључите микрофоне сада.
СВЕДОК П-1: Коју сте ви школу завршили?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ти си господин.
СВЕДОК П-1: Коју сте школу завршили?
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени реците му како сте изгледали, да ли сте 
имали браду или не?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Нисам имао браду, нисам.
СВЕДОК П-1: Имали сте брадицу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ти си рекао господине брадурина, а не брадица.
СВЕДОК П-1: Као и на овој слици у кафани исто онако сте браду држали,
како сам је ја описао.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја се у оптужници оптужујем као са брадурином.
СВЕДОК П-1: Имали сте брадицу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Брадурином.
СВЕДОК П-1: Брадицу малу сте имали.
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ви сте рекли да сам имао брадурину, да сам имао 
косу, шишке.
СВЕДОК П-1: Полицајац који је био до вас имао је брадурину.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Мене не интересује полицајац, интересује ме ја, зашто 
лажеш.
СВЕДОК П-1: Зашто тада нисте.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Зашто лажеш, зашто лажеш.
СВЕДОК П-1: Зашто тада нисте стопирали и те људе који су хтели да побију.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Зашто лажеш.
СВЕДОК П-1: Ма ко лаже.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сам изашао ван.
СВЕДОК П-1: Па ти људи цивили су.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Кад си ти жену ударао по глави.
СВЕДОК П-1: Ти су се људи тресли од вас.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да, да, па ти си се тресао па си нас нападао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени.
СВЕДОК П-1: Је ли се сећате да сам вам пришао и да сам вам рекао, молим 
вас одведите, пустите те људе, овим речима, то су цивили прегледајте кесу 
човек је имао белу кесу испред вас што је стајао.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Коју кесу, сад си рекао да није имао кесу. Ти лажеш 
нон стоп, ти сад лажеш.
СВЕДОК П-1: Испред вас је стојао.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ти нон стоп лажеш, како те није срамота.
СВЕДОК П-1: Викали сте ми шта да их водимо у полицију.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Лажеш, све лажеш.
СВЕДОК П-1: Шта ће они у полицији.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Све лажеш.
СВЕДОК П-1: Ма ово је сама истина.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Све лажеш. Истина. Што ниси `99. говорио истину,
него си бежао из земље, што си побегао.
СВЕДОК П-1: Ја сам говорио истину, ја сам био ту.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени Ђукићу реците му зашто он вас терети.
Пустите ви где је био Машић и где је био затвор.
СВЕДОК П-1: Одвели сте људе напоље.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реците ви њему оно што сте нама рекли. Оно што сте 
нама рекли зашто вас терети.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па зато што ми је брата киднаповао.
СВЕДОК П-1: Одвели сте људе напоље.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Њему кажите зашто.
СВЕДОК П-1: Ви сте вратили цивиле и стрељали.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Радио си за Чанчаревић Миленка и Саша из Борова 
насеља.
СВЕДОК П-1: Стрељали и побегли, први сте тамо.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Господин Машић твој пријатељ, твој пријатељ 
Машић.
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СВЕДОК П-1: Господин Машић је покојни и убио га је један криминалчина 
који је и дан данас у Србији.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Тачно, тачно тако. Где сте ви ишли да убијете10 
хиљада марака за Чанчаревић Миленка на аутобуску станицу у Борову 
насељу.
СВЕДОК П-1: Па то нема везе, то није истина.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Колега који је са тобом радио у СУП-у у истој 
јединици.
СВЕДОК П-1: Није истина.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени.
СВЕДОК П-1: То нема везе са овим убиством.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви њему можете само да кажете ти мене теретиш због 
тога и тога, а шта је било са Машићем и остало то.
СВЕДОК П-1: Вратите се на ово што сте извршили, вратите се на ово што сте 
извршили и смејали сте се у аутобусу човек износи умотано ћебе, ви гледате 
ја кад сам тада видео да ћу да одговарам, ви сте знали, ви сте знали јер сам 
ушао са вама тада у сукобе, сад се смејете.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ајде да је и тако све било, што те нисам пријавио `99. 
године.
СВЕДОК П-1: Па ко је стрељао децу, а ја те видио да си стрељао децу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ако све ти лажи, ти лажеш ко пас.
СВЕДОК П-1: Ја лажем као пас.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Као шарени пас.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Водите рачуна о речнику.
СВЕДОК П-1: Како лажем, кад су деца стрељана, мртви су, мртви су човече.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Што те не пријави `99. човече.
СВЕДОК П-1: Па зато што сте чували себе.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Чували себе.
СВЕДОК П-1: Чували себе да. Па мени инспектор Опарница је рекао да се ви 
штитите.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Који Опарница.
СВЕДОК П-1: Опарница и Кликовац које сте водили, људи су хтели да раде 
посао, али из ДБ је стопирано све, из СПС-а је дошао човек.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ма то је твоја прича да браниш своју гузицу.
СВЕДОК П-1: Позовите Опарницу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Што си побегао из земље, што ниси то пријавио.
СВЕДОК П-1: Дошао и рекао да ви морате бити ухапшени.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ко мора бити ухапшен.
СВЕДОК П-1: Ви сви морате бити ухапшени.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То никада ја нисам привођен, саслушаван, него ти.
СВЕДОК П-1: Ја морам бити пуштен.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Што ја нисам саслушаван.
СВЕДОК П-1: Зато што нико није хтео.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Када си ти ухапшен.
СВЕДОК П-1: Није био заинтересован да ви, јер сте ви тада.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ђукићу.
СВЕДОК П-1: Ви сте били ДБ, вама није могао нико ништа.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви се суочавате оно што је вама стављено на терет.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја никада у животу нисам био никакви припадник 
никога.
СВЕДОК П-1: Ви сте имали своје нафтне платформе, ви сте имали све, ја сам 
био само.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ало, ало, господине радио сам 500 метара од твоје 
зграде, врло ме добро знаш и познаш.
СВЕДОК П-1: Никад у животу те нисам видео.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Има фотографија бензинска пумпа у Борову насељу 
где сам ја радио, једна једина пумпа бензинска, један.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени Ђукићу кажите ви њему, он каже да сте се 
обријали по повратку у Подујево.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Имате фотографију.
СВЕДОК П-1: То не би ни показивали, то је манипулација, ја сам навео да сте 
ви ишли, то ми је Саша Цвјетан рекао.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не могу ја слушати и причати.
СВЕДОК П-1: То ми је Саша Цвјетан рекао у Прокупљу да сте ишли ви и
после Прокупља.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ти си Сашу Цвјетана `99. године.
СВЕДОК П-1: После Прокупља сте ишли, после.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ма гди смо ишли.
СВЕДОК П-1: У Прокупље.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ко је ишао бре.
СВЕДОК П-1: Ви и Саша Цвјетан је ишао.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Гди?
СВЕДОК П-1: Команда.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ма код кога гди?
СВЕДОК П-1: Ишли сте код тужиоца доле да завршите то да се то спакује и
да се то не дира тај поступак.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ма то су глупости све лажи прича.
СВЕДОК П-1: Можете позвати Сашу Цвјетана, питајте.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ајде бре лажовчино причаш ту лажи, све измишљаш,
лажеш, све измишљаш.
СВЕДОК П-1: Ја измишљам, нема измишљања.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ђукићу, не сме та реч, лажовчино.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Своју задњицу извлачи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А тек задњица.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па како да кажем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То не сме да се каже.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Добро нећу, спашаваш своју кожу све лажеш овде,
цмиздрио си плакао си овде, јављао си, молио си за шлем да не говоримо, твој 
адвокат твој бранилац, твој адвокат нам је говорио у Прокупљу на првом 
суђењу теби и Цвјетану Саши.
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СВЕДОК П-1: Ко је цмиздрио, никада цмиздрио нисам, увек сам говорио 
истину, ви сте десет година се шетали и смејали и одговарало вам је да сам ја 
Канади где сам био зато што сте се, зато што се се радовали да ја нећу доћи 
никада.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Твој адвокат Калањ је рекао, немојте молим вас.
СВЕДОК П-1: Претили сте ми и у Канаду сте ме звали, немој да се враћаш.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Слушајте окривљени то није важно, само на ово што је 
важно. Како сте.
СВЕДОК П-1: Немој случајно да си се враћао овамо, и Цвјетан ме је звао.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Нисам ти био командир.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: П-1, П-1, П-1 морате да кажете сада да ли је он имао 
оно да вам је био командир и остало, сад ћемо да га укључимо када буде 
време, значи је ли био командир или не, па ви њему кажите, он каже да сте 
били командир.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Нисам ти био, прво нисам био командир одељења,
друга ствар.
СВЕДОК П-1: Ма био си ми командир и одређен сам код тебе јер сам остао,
никог нисам знао и припао сам твом одељењу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сад сачекајте, е сад он вама хоће нешто да каже.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ти си припао мом одељењу то је тачно, био си тај дан,
један једини.
СВЕДОК П-1: Па ко лаже, јесам био, рекли сте да нисам био у вашем.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па неда ми да завршим.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пустите П-1 да вам каже.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Отишао си код Пере Чубре или некога другог и жалио 
си се, Перо Чубра је дошао.
СВЕДОК П-1: Ја никог нисам познавао, шта је са тобом.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ко ти је командир одељења.
СВЕДОК П-1: Па ви сте мени били командир. Ви сте ми задужили пушку и
рекли сте јеси ти онај балија, ти си онај балија пандур усташки.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Шта мени твоја лична карта, по чему мени твоја лична 
карта говори да си ти балија.
СВЕДОК П-1: Видели сте моју личну карту и видели и питали сте ме зашто,
како ти се отац зове.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да ли има предлога.
СВЕДОК П-1: Ја сам рекао како ми се зове.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не не вреди уопште. Кад их искључим они се чују.
Много вичете, много вичете а ја сам вас искључила. Али причате. Сачекајте 
овако, сачекајте овако, значи причамо само важне ствари, само важне ствари.
Суочавате се само на важне ствари и то никако није Младен Ђукић, то никако 
није неки Машић који је сада покојни.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То су његови пријатељи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Важне.
СВЕДОК П-1: Полицајац био, частан и поштен.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То никако не смете ни један ни други да ме прекидате.
Посебно не ви, а ни ви. Значи само смете сада да у овом тренутку кад ја 
причам да ви ћутите. Разумете Ђукићу, ви да ћутите. Значи да ли има још 
нечег на шта би они требали да се суоче, шта каже тужилац, пуномоћници,
браниоци, још неке околности које смо проупстили. Ви се П-1 не обраћајте.
СВЕДОК П-1:  И Србе си стрељао. Србе си стрељао.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па реци човече.
СВЕДОК П-1: Побио си српску децу си српску.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Где.
СВЕДОК П-1: Српско дете је умрло од твоје руке, од ваше «Шкорпиона».  
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Где.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: П-1. 
СВЕДОК П-1:  Имали сте, тај Чанчаревић, не знам како те није срамота 
уопште да спомињеш.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Реци ко, па то је твој командант у Борову.
СВЕДОК П-1: Па не знам ви сте.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Кога.
СВЕДОК П-1: Зашто сте се, немам појма, ја сам радио у Србији, ја нећу да 
спомињем то, то су људи Срби.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: П-1. 
СВЕДОК П-1: Нема то везе, он мене омаловажава да сам ја криминалац, да 
сам ја.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да није било УМПРОФОР-а у Крајини, да није мој 
стриц довео УМПРОФОР.
СВЕДОК П-1: Ма да је било више УМПРОФОР-а никад.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Мога брата би убио ти тамо у затвору, а има.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Искључила сам вас сада. Тишина седите, тишина. П-1, 
П-1, окрените се овде, не узрујавајте се.

Опомиње се окр.Ђукић да престане да користи речи које нису 
примерене месту на коме се налази.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Бранилац Перковић је хтео да предложи да се 
окривљени и сведок суоче на неку околност. Изволите.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Председнице већа, као прво ви сте рекли да 
околност оног пуцања и тако даље, сведок је сам говорио да није видео 
моменат када пуца, видео је, видео је.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сачекајте.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Престаните више кад ја говорим.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не, али чему сад то служи.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Молим вас је ли ја могу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На шта могу да се суоче.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Нешто рећи, а да тужилац.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нека каже тужиоче.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: На коју околности треба да се саслушају.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро тужиоче, немојте да скачете. Бранилац 
Перковић.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Шта је ли тужилац води овде поступак.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знам, шта ви мислите.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Молим вас. Ви себи дозвољавате.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажите ви нама.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да стављате примедбе на све што овде 
одбрана изговори. Водите поступак, постављате питања док окривљени 
ставља примедбе сведоку и ја то толеришем, цело време и пита окривљеног,
пита сад нека одговори ово, нека одговори оно. Дозволите да кажем зашто сте 
одредили суочење.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите, само почели сте, тужилац.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Речено је о пуцњави, оно на што се могу 
суочити јесте само део где П-1 из свог исказа каже видео сам да је стајало сад 
да ли њих 6 или 7 тамо, међу њима је видео каже Ђукића, он каже тако, Ђукић 
каже да он нема везе да је стајао, да уопште није стајао, да су имали уперене 
пушке, да се онда окренуо, направио два, три корака и да је чуо пуцњаву и
описао је куда је ишао и да је касније кад се окренуо видео тамо, то је бит, то 
је тема пробанди овог доказног поступка. Дакле они могу да се суоче само на 
то да П-1 каже да ли га је видио непосредно пре него што се окренуо и чуо 
пуцњаву, да ли га је видео да он стоји.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Суштина је.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Тамо са упереном пушком пред децом, што и
П-1 почео.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли ви то кажете да смо ми нешто пропустили у
погледу овог суочења.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е он нама објашњава.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Јер П-1 никада није теретио Ђукића.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не, бранилац хоће на мала врата да унесе нешто што 
се није догодило.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Седите, седите. Седите тужиоче, па седите.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Не, али он хоће нешто друго да вам каже, а њега 
уопште не интересује сведочење, њему је важно да уђе у записник нешто што 
није истинито.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја вас молим да седнете када бранилац прича, па то је 
заиста ван памети да сад сви причају у глас, нека бранилац заврши. Он прича 
и нека заврши.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Дакле П-1 никада није рекао да је видео.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то сад анализа или?
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Да је видео. Ајте дозволите да говорим 
нешто.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па сад му је рекао да га је видео.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Седите. Пустите да бранилац Перковић заврши.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: А после њега ја имам.
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АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Никада П-1, не за њега, никада он није рекао.
Дајте дозволите да нешто кажем и опомените тужиоца.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја опомињем тужиоца, једино да га искључим.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Дајте да не упада у реч.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али онда све искључујем у исто време. То ми је једина 
могућност.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Не да ми да објасним круцијалну ствар у
овом предмету.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пустите да бранилац заврши, ја вас молим да пустите 
да бранилац заврши. Бранилац прича и не можете једноставно није могуће 
нити је предвиђено законом да у пола нечијег излагања ви скачете и
интервенишете, то је немогуће, то не постоји нигде, то није предвиђено 
законом. Изволите нека заврши човек реченицу.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Сведок П-1 никада није рекао или из његовог 
исказа не произилази да је видео моменат када се пуца, то не произилази на 
крају ни из материјалних трагова јер имамо само три врсте, из три врсте 
оружја. Дакле ја вам сад предлажем на коју околност их једино можете 
саслушати поред ових ваших других, али што се тиче пуцњаве или стајања 
само на ово, из којих разлога зато што је сведок никада ни за једно није рекао 
и код истражног судије он каже схватио сам да пуцају, окренуо сам се 
направио три корака, бежао и описује куда.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ништа се сада не чује, гледајте где сте ви сада а где је 
микрофон.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: И описао је куда, дакле да ли је он у моменту,
у моменту пре него што се окренуо и касније зачуо пуцњеве видио пре тога,
пре те пуцњаве Ђукића да стоји са упереним аутоматом.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Констатујем да је ово ваша примедба и по мом 
мишљењу на ову околности већ су се суочили сведок и окривљени.
Пуномоћник да ли има неки предлог.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Имам овако, ја се слажем све ово што је 
рекао овај господин Перковић, да је сведок рекао видео сам их да стоје, видео 
сам да су уперили пушке, видео сам да су рекли, све је то уреду, е сад сведок,
значи он је сведочио све то што је видео па на основу тога што је видео он је и
после је видео да су деца убијена, чуо, на основу тога је закључио да су их они 
убили и он сад њему говори ви сте их убили, ви сте их стрељали, ви сте рекли 
побијте, а упадљиво је то, сад ево независно од Перковића упадљиво је да на 
све те констатације Ђукић не одговара. Он меша, мења тему, дакле сведок се 
суочи оно што је рекао и оно што је видео, па закључио шта је урађено, ако су 
уперили пушке, ако су рекли уза зид, ако су рекли убите, и ако.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е сад ви упадате у реч.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Није видео да су убијени, него зна да су 
убијени, али зна да су убијени. Е онда је он закључио да су они и то говори у
суочењу сведок, а окривљени не одговара на та питања и то је упадљиво.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. То је ваша констатација.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: А то је једино важно.
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро хвала вам. Тужилац.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Читава смисао овог, ове примедбе браниоца да сте ви 
питали има ли неко још неку околонст којом би скренуо пажњу сведоку и
окривљеном на коју треба да се суоче, а бранилац је искористио ту прилику да 
нам објасни нешто што није истинито јер је управо сведок П-1 у лице рекао 
окривљеном Ђукићу видео сам те како си пуцао, то пред нама свима је рекао и
сад да би спасао ствар бранилац не Ђукића, него бранилац Медића који се 
брани ћутањем инсистира на томе да сведок нешто није видео него да је 
можда само закључио, што није истинито и то је примедба тужилаштва и ја 
зато вам скрећем пажњу да му не дозволите да на овом месту у овом тренутку 
кад је у питању суочење да ту радњу прекида на овај начин.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, радњу смо ми завршили.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Председнице већа.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, ви сад седите. Саша Петровић је устао.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Ја сам само хтео да кажем опет везано за ово што 
су тужилац и колега Перковић рекли, у овој гунгули, ја ништа нисам чуо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И ви предлажете да се на све околности поново суоче.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Поново, полако и усмеравано.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
АДВ.САША ПЕТРОВИЋ: Јер ово галиматијас у коме се апсолутно ништа 
није чуло.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одлично. Хвала.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Председнице већа, вероватно је тужилац 
погрешно схватио. Ја нисам рекао ни интерпретирао нешто, ја сам рекао да су 
околности на које се требају суочавати не да му се каже ти си видео пуцање,
него шта си ти видео и где си га видео јер он никада није рекао да је видео 
пуцање, јер да је рекао да је видео пуцање, онда би видео и убијање, а он је 
рекао да није хтео да гледа убијање, да се окренуо и да је и сам био изложен.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: То је сведок рекао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Супер, хвала вам седите.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Зато сам се ја противио на околност да је 
видео пуцање. Него је он.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, уопште се.
АДВ.МИРОСЛАВ ПЕРКОВИЋ: Тачно.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знам шта је све ово било, али могу. Не, не може 
нико ништа да каже. Не. И сад причате без микрофона, и сад после кажете 
ништа није рекао бранилац Перковић, а ви сте сами искључили микрфон, и то 
није евидентирано. Сада овако вас двојица још једном, ја ћу да се сложим са 
колегом, ево ја опет од толиког викања ја уопште ништа не могу да чујем. Ја 
се слажем са колегом Сашом Петровићем, да ја пола ствари нисам чула јер сте 
ви причали потпуно вас двојица у исто време, па вас молим да се окрентете 
један према другом да не падате у ватру, да водите рачуна о свом речнику,
гестикулацији и понашању и да један другоме кажете у погледу изгледа, да ли 
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је имао или није имао браду, ви П-1 њему, ви окривљени П-1 сведоку реците 
како сте изгледали.
СВЕДОК П-1: Имали сте мању онако брадицу, нисте били свеже обријани,
него мања онако брадица, сад да ли је два, три дана колико.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: А говориш о брадурини, сад сам имао малу брадицу,
то је.
СВЕДОК П-1: Брадурину је имао ПЈП то сам рекао.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Није, ти си рекао Ђукић Жељко са брадурином,
огроман стомак, погледај на фотографији припадника «Шкорпиона».  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, реците му кад је он.
СВЕДОК П-1: Ви манипулишете с том брадом и сликама.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Погледај униформу из Подујева, да ми је затегнута са 
стомачином, брадом.
СВЕДОК П-1: Не.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реците му.
СВЕДОК П-1: Тад сте били и крупнији.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Лажеш све што си рекао лажеш.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: П-1. 
СВЕДОК П-1: Ти лажеш.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реците му кад је она фотографија сачињена?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Сачињена у Подујеву два дана, дан пре него што смо 
кренули у Подујеву, сачињена у Пролом Бањи та фотографија.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви реците њему.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: А ону другу фотографију имаш из другог после, пре 
него што ћемо ићи кући колика је брада нарасла, за колико цантиметара брада 
нарасте, а да имам брадурину.
СВЕДОК П-1: Ја не улазим у то, ја не манипулишем.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па имаш фотографије.
СВЕДОК П-1: Манипулисао са брадом, то је само оно што су приказали.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Лажеш, ти си све слагао.
СВЕДОК П-1: Оно што су приказали ону слику.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ти мене ниси могао видити јер нисам тамо био.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени.
СВЕДОК П-1: Ја не седим у хотелу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Мало пре сам чуо док је он причао, па сам означен као 
да сам убио.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени.
СВЕДОК П-1: Само да би доказали ту да ли имате, да ли немате, имате браду,
у ствари то је био ваш и циљ.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Браду немам. Нисам је имао.
СВЕДОК П-1: А ја нисам седио уопште у оном ресторану јер ја сам ћелав.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ниси ти био ћелав.
СВЕДОК П-1: Онај човек има.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То ће, доказаће.
СВЕДОК П-1: Ја имам слике од тог.
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па донеси слике.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени.
СВЕДОК П-1: Онако јаку косу ја никад у животу нисам.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени и сведок ћутите сада. Сада један другоме 
ви ћете П-1 рећи Ђукићу да ли је стајао у том воду или не, између кога, како је 
држао пушку. Окривљени немојте да се обраћате пуномоћнику ни случајно 
тамо немојте да гледате.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Госпођо он ми каже није могао имати косу, показује,
ја гледао човека.
СВЕДОК П-1: Мене је и Кони обријао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим вас.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Онда удаљите њега од мене.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Удаљићу њега јер нисам.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па нисам ја крив, он прича са мном и ја опоменут 
сваки пута.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени.
СВЕДОК П-1: Мене је Кони, Лаковић Миленко, обријао прије одласка.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли ви мене П-1 разумете.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Одлично.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: П-1, П-1 је ли ви мене разумете да кажете сада Ђукићу 
где је он стајао у том стрељачком воду и шта сте ви видели.
СВЕДОК П-1: Ви сте стајали господине Ђукићу са ваше десне стране је стајао 
ПЈП који је имао браду, што сам рекао брадурину, што ви нон стоп 
манипулишете да ли је брада ваша или његова брадурина.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пређите на ствар.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То сте ви мене описали.
СВЕДОК П-1: Човек је имао прслук, имај је натпис «полиција», стојао је до 
вас, имао је уперену пушку као и ви.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Како деца нису нигде видела ПЈП «полиција», све ти.
СВЕДОК П-1: Ви по мом избегавању, ви сте први, ПЈП, ви, тај САЈ-евац, сте 
изашли напоље.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ма лажеш све, ништа није тачно.
СВЕДОК П-1: Испалили сте.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ништа није тачно.
СВЕДОК П-1: Мучки на ненаоружану децу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ништа није тачно, ништа.
СВЕДОК П-1: Ништа вам нису радили, уплашени, зашто сте их стрељали.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Све си измислио, а даће бог, да ћеш ти.
СВЕДОК П-1: Да вам кажем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да вам кажем без клетви, то сам заборавила да кажем.
Без клетви наравно.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не није клетва, даће бог да ће доказаће се, не, није 
клетва била госпођо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хоћете ви сада.
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СВЕДОК П-1: Ја верујем да је САЈ био уплашен да су припадници САЈ-а били 
уплашени од њих на неки начин.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Толико су били уплашени.
СВЕДОК П-1: Да реагују, јер ја не верујем да би они дозволили.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Реците ви њему јесте стајали тако у
стрељачком воду?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Нисам стајао у стрељачком воду. Па ево неда ми.
Нисам стајао ни у каквом стрељачком воду.
СВЕДОК П-1: То је лаж, то је ваша измишљотина.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: За време пуцњаве док си ти био у дворишту и пуцао 
на цивиле.
СВЕДОК П-1: Да ли је постојао.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: П-1. 
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сам био напољу и зато имам 120 сведока који ће
доћи да потврде овде.
СВЕДОК П-1: Па то су све ваши сведоци, све ваши сведоци којима сте од
нафтних платформи покуповали куће по Митровици, па морају са вама да 
кажу како вама одговара.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Никада ја нисам на нафтној платформи радио, нити 
сам купио кућу у Сремској Митровици, и дан данас живим у незавршеној 
кући.
СВЕДОК П-1: Па куповали сте по две, три куће.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени ово није оно што треба да му кажете.
СВЕДОК П-1: По две три улице по Митровици, по Стејановцима.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: П-1, П-1. 
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Сви су рекли људи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: П-1. 
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Комплетна цела јединица да је Демировић Дејан 
пуцао у те цивиле.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окривљени, окривљени, вратите се на место.
СВЕДОК П-1: Зато што је ваш.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Суочење је довршено. Ви сте завршили. Слушајте ви 
мене окривљени, је ли ви разумете ово упозорење. Ајде тамо се вратите 
моментално на место. Браниоче доћи ћете остаћемо касније да се договоримо 
шта ћемо са овим, да ли бранилац може данас након овог суђења да 
поразговара са својим клијентом да ли има времена, или сутра пре суђења, да 
ли треба нека посебна дозвола за то. Да ли судска стража може да омогући 
браниоцу окривљеног Ђукић Жељка да овде у судници обави разговор када 
сви буду изашли или на неком другом месту, одмах после овог суђења, ми 
ћемо сада да завршавамо. Добро.

Данас ћемо са сведоком да завршимо, вратићемо га и замолићемо вас да 
дођете сутра да би остали окривљени могли да вам постављају питања, а сада 
ћемо да констатујемо да је окр.Ђукић Жељко предао ове фотографије и да их 
погледамо сада преко документ камере.
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Суд доноси 

Р ЕШ ЕЊ Е

Да се фотографије које је суду предао.

АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Пуномоћник Тодоровић.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само мало, ја диктирам сад записник, ја не знам шта 
ви кажете.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Не, не, оно што смо гледали, ону где он
каже да је он, из онога се види да он овде има косу, што је немогуће јер он је 
ћелав.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али знате како.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Без обзира, он је ћелав.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Знате шта уз све уважавање заиста ја вас молим да у
тренутку када диктирам записник да у том тренутку, па нисте слушали зато 
нисте чули, значи.

За овим се преко документ камере приказују фотографије које је 
предао суду окривљени Ђукић Жељко, означене словима од А до Ђ.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па режију молим да укључи документ камеру да 
видимо ове фотографије.

Не знам то је А је ли тако.
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Ја бих замолио да се врати на 
документ камеру претходна фотографија и да председник већа позове Ђукића 
да нам објасни где је он ово, у којој јединици.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ђукићу јел сте ви на овој слици?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да, да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли можете на питање судије Крстајића да нам.
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Која је то? Где сте ви ово?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Мени је баш драго што је господин судија ово 
приметио, ја сам хтео то да кажем па нисам могао у суочењу. Овде је 
јединица, то је Боровски батаљон, Територијална одбрана, ја сам био заменик 
команданта тога батаљона, ја сам овај други на овој фотографији овде, то је 
сликано испред моје куће, на паркингу од кафане са ове стране цесте, иза мене 
је значи канал, то се не види зарасло је у траву, иза мене је кафана «Озрен код 
Брке», то је моја кућа. Ту је био овај интервентни вод ове јединице смештен.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А који вам је ово амблем?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Амблем Српске Војске Крајине. Имате на другој 
униформи видећете.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Војска Републике Српске Крајине.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Молим? Ту чисто пише на том амблему Војска Српске 
Републике Крајине, има оно четри «С». 
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ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Овде доле стоји да је то датум 
21. јун 1995.? 
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Јесте тачно.
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Па видим вас у униформи, а чуо 
сам причу вашу јесте били у «Шкорпионима», јесте стари «Шкорпион», нисте 
стари «Шкорпион», нисте, па ми се наметнуло ово да вас питам?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Да вам одговорим?
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: А ко је овај крајње десно скроз?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Тај крајње десно човек, зна га, боље ће га знати сведок 
можда П-1 он је исто из Борова, дечко.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пита вас судија ко је.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не знам ишао сам у школу у село у Добој, нисам био 
пуно у Борову, нисам живио, у средњу школу.
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Добро. Хвала.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ово је значи Територијална одбрана, ја сам ради она 
бензинској пумпи у Борову насељу, имам документа овде могу вам дати да 
сам радио `93. године запослен као радник продавач бензина, али сам био 
значи у Територијалној одбрани у резервном саставу и ово је `95., то су биле 
ствари близу пада Крајине, ово оно па су били ангажовани и мобилисании и
ово вам доказује да никада нисам био припадник јединице «Шкорпион», што 
сведок П-1 тврди. То је та фотографија, овај сам други ја овде, она претходна 
ако можете оне слике следеће да дате да вам објасним.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сад ћемо да видимо друге слике.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ко је власник те пумпе?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Нафтна индустија Крајине.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нафтна индустрија Крајине?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Јесте. Нафтна индустрија Крајине, директор ми је био 
Јоцић Раденко за пословницу Вуковар. Ја сам радио као продавач на 
бензинској пумпи, имате фотографију ону и на пумпи показаћу вам. Ово је мој 
отац покојни по коме сам ја добио надимак Брко, он је тај надимак имао Брко 
и то је имате иза и његов рукопис где је он потписао се Брко и шта ја знам, то 
ми је отац значи немам везе ја са брковима. То је у вези надимка. Ово је исто 
та јединица, иста та јединица, ово је сада када гледамо према кући мало улево 
ту је био споменик Драже Михајловића стајао, то је сад склоњено, то је сад 
било Брчко па је минирано пар пута, то су исто припадници, е сада можете 
овде на овим рукавима да тачно установите да ли је то «Шкорпиони» или је то 
краљевска ова као што имате иза леђа ту на зиду грб Србије је ли, и пише 
Војска Крајине, то смо добијали таман те униформе.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је војска Републике Српске Крајине?
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Је ли може ово да се изоштри мало?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Српске Крајине војска, а не «Шкорпиони», 
«Шкорпиони» немају такве ознаке. «Шкорпиони» они имају другачије сасвим 
ознаке, они имају «Шкорпиона» нацртаног а ово је војска Крајине. То је тај 
интервентни вод који можете видети, и могу вам сад имена овде говорити која 
су, ове неке знам.
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АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Је ли ово неки чин?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сам капетан, ја сам то и рекао да сам био заменик 
команданта батаљона у резервном саставу.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Ово што стоји то је чин?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То је чин капетана, ја сам капетан био тад у то време 
`95. године сам био капетан у резервном саставу, значи заменик команданта 
Боровског батаљона.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Никад у «Шкорпионима» до Косова, Подујева, никада 
нисам био, никада, то можете проверити ове документе то је чиста лаж. Ово 
вам је слика сликана `91. године, `91. исто немам неку брадурину, немам, ту 
био сам запуштен то је био рат, имате иза ове слике мој отац покојни је исто 
забиљежио то је сликано месец дана прије мог рањавања `91. године, после 
тога сам те фотографије сам и рањен био, па је вероватно за успомену.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где је то?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ово возило, овај човек.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где је, где је то?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ово је у Борову Селу испред школе, у Борову Селу,
пошто Борово је било окупирано па смо около наоколо пролазили до Борова 
Села, овај човек овде што се види на овој фотографији то је Горан, он је из 
Зрењанина, ради у «Нафтагасу», играо је кошарку, из Вуковара је дечко и тако 
је дошао некако.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, добро, нема потребе.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Не хоћу да вам кажем, он је дотерао ово возило, није 
га дао «Шкорпионима», него дотерао мени, пред моју кућу.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Вама?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Мени, јер ми смо држали тај део града смо Срби 
држали, тај део где је моја кућа, ми смо то држали за време рата, ту смо се 
борили, значи ту сам ја био никад нисам био у «Шкорпионима», нигде никад 
нисам био у «Шкорпионима».  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли има још нека фотографија? Нема. Е сада ћемо 
пуномоћник је предложио да нам нешто покажете на овој фотографији.

За овим се на предлог пуномоћника поново приказује фотографија 
коју смо означили са I-A, а коју је окр.Ђукић предао.

АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Ево ја сам хтео да питам само.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е сада да питамо сведока или окривљеног.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Ја сам хтео да питам, видите овде на овој 
фотографији се види да овај део главе, да је врло густа црна коса, а да је ово 
друго ошишано са стране да је ошишамо. Шишање и ћелавост се разликују,
хоћу да кажем овај човек нема овде ништа, нема косу овде да се овде види,
видите ова црна, ова црна тачка ово је овде црно, овде значи има косу.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Можда је таква фризура била.
АДВ.ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Па нема, али он је ћелав.
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ма добро то ћемо доказати.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Примедба, сведок каже да то није он.
Пуномоћник то потенцира.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па баш ово доказује да је то он зато што је сведок је 
рекао да је био обријан, мислим погледајте сад ову баш фризуру већ кад они 
то потенцирају. То се тачно види да је то 10-так дана да ли толико косица 
израсла, баш погледајте већ кад инсистирају на томе, то се лепо види.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим вас.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: То се баш види да је то овде, то је та. То, а ви ћете 
имају сведоци који ће потврдити ово ко је кад где био мислим значи опет 
кажем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Вратите се молим вас на место.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Желим још само да кажем, нисам хтео да кунем 
ништа, ја кежем кунем се у свих својих четворо деце, да ово нисам урадио, да 
сам покушао да спремим. Нека се господин закуне да је све ово што је рекао 
истина.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја сам вама рекла да заклетве су предвиђене.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: А доказаће овај суд, суд ће доказати.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви П-1 не смете да се обраћате окривљеном, ни 
случајно.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ако је овоме суду стало да се сазна истина за 
Подујево, ја верујем да ћу ја у врло брзо време бити овде сведок против овога 
господина. Ето то имам да кажем, ништа друго.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Ја вас поново опомињем и упозоравам,
омогућићемо вам разговор овде на неком месту овде у згради да ту буде 
судска стража или доле у притворској јединици са браниоцем, ја вас молим да 
се за сутрашњи претрес припремите у том смислу како ћете да се понашате.
Нема клетви, нема заклињања. Сведок се заклео. Ајдете на место.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Могу ја само.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да питате нешто Ђукић?
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајде још сад смо већ на крају.
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па ево опет иста ствар, суд је рекао ако је овоме суду 
у интересу да сазна истину, онда ће он врло брзо бити сведок против П-1, што 
значи да је окр.Ђукић видео неко убиство које претпостављам да је урадио 
како каже П-1, то значи да је био у том дворишту, то значи да није истина оно 
што је рекао у својој одбрани, па би ја сада да питам, да ли он има нека 
сазнања која нам до сада није рекао у вези са убиством ове деце, обзиром да 
ће да буде сведок у неком будућем поступку како каже?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Могу да кажем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, не знам шта.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сам рекао да нисам видио да је овај П-1 пуцао, ја 
сам рекао П-1 како да те назовем, тако мора да те назовем, па ето.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви П-1 се опет обраћате окривљеном.
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ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Ја сам рекао то, описао, ја нисам то видио, али рекао 
сам и у аутобусу кад сам ја питао ко је то урадио, ко је ту децу побио, шта је 
било, да је исти тај П-1 устао и рекао «ја сам па шта». То имате и у њеоговој 
изјави, он је то исто и сам рекао, ја немам сазнања, али имам сазнања од људи 
који су били тамо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тужилац пита је ли имате ви нека сазнања друга о
којима нама овде нисте говорили, то не морате наравно ако нећете, ви сте 
окривљени, то вас пита тужилац.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па рекао сам вам ја да су људи га видели, ја сам га 
лично видио својим очима, то сам ја рекао овде кад је увео цивиле у то 
двориште и из тог другог дворишта, из те куће, где су претресани, то их је он
лично довео, то сам ја рекао, то сам ја видио, је ту нема шта кога да питам.
Видио сам кад је жени мараму скинуо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте да понављате одбрану. Значи да ли има 
нешто, тужилац пита је ли има нешто што нисте рекли.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Значи има сазнања, то су моја лична сазнања о којима 
сам се ја овде изјашњавао, која сам видио а и рекао у аутобусу да је он пуцао.
Видио сам кад је вратио цивиле, имате сведока који је рекао, Николу 
Ковачевића, да је видио да сведок П-1 враћа цивиле у двориште, да се враћа са 
њима у двориште и да изводи из дворишта. Доће вам сада и остали сведоци,
господине тужиоче, сад ће доћи сведока још ту, сви ће вам то потврдити, ето 
нека сазнања, сазнања од људи који су били тамо.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала вам вратите се на место.
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: А само још да кажем.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта да кажете сад?
ОКР.ЖЕЉКО ЂУКИЋ: Па не, то сад ту ја се надам да ће сведоци рећи.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ништа, сад се враћате на место. Значи данас ћемо.
Боројевић Драган изволите. Молим? Добро може. Сведок ће доћи сутра.

За данас испитивање сведока довршено. Сведок се обавештава да је 
потребно да дође сутра у 09,30 исто да бисмо наставили.

Констатује се да је током испитивања сведока у судници била и
судска стража Милошевић Милош, Поповић Дејан, Илић Слободан и
Радојчић Славољуб и затворска стража Митровић Ненад, Мијатовић 
Слободан, Грковић Драгиша и Кокир Стеван.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То смо уписали. Можете да идете. Сачекаћете сада 
Боројевић Драган. Шта су оставили. Изволите Боројевић.
ОПТ.ДРАГАН БОРОЈЕВИЋ: Добар дан.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добар дан.
ОПТ.ДРАГАН БОРОЈЕВИЋ: Хтео би само да ако може да ми се достави 
изјава кад сам ја давао прву изјаву 19. октобра кад сам ухапшен, ако може ти 
транскрипти да ми се доставе.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Код истражног судије је ли тако?
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ОПТ.ДРАГАН БОРОЈЕВИЋ: Да, да. Због сутра због испитивања сведока, има 
једна тамо питање што ми је поставио истражни судија, сад ја не би сад то да 
кажем које питање. само да ми се достави то кад сам ја давао изјаву. Ту су сва 
питања истражног судије.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само да видимо сада када то можемо, можемо ли то 
данас. Ако имате овде код себе.

Констатује се да окривљеном бранилац адв.Саша Петровић предаје 
изјаву коју је тражио.

Констатује се да је претходно окривљенима, да су претходно 
подељени искази сведока пред истражним судијом који ће бити 
саслушани 23, 26. и 27. због тога што нису благовремено обавештени о
распореду, док браниоцима, наравно и тужиоцу и пуномоћницима не 
дајем ту фотокопију обзиром да они имају све то у електронском облику.

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је то уреду, да ли вам треба још нешто,
окривљени Боројевићу да ли вам треба још нешто?
ОПТ.ДРАГАН БОРОЈЕВИЋ: Да, да, то је то.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То вам треба и добили сте ове исказе сведока.
ОПТ.ДРАГАН БОРОЈЕВИЋ: Да.
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала вам. За данас, вратите се, за данас је претрес 
завршен.

Сутра ће се наставити у 09,30 у овој истој судници.

Довршено у 14,02. 
 
Записничар Председник већа-судија 
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